

မေတ္တာသည် ရန်ကင်းငြိမ်း၏

အကြင်သူသည် သတ္တဝါအားလုံးတို့အပေါ်၌ မေတ္တာစိတ်အဖို့အစုရှိသည် ဖြစ်၍ တစ်စုံတစ်ယောက်ကိုမျှ မိမိကိုယ်တိုင်လည်း မညှဉ်းခဲ၊ သူတစ်ပါးကိုလည်း မသတ်ဖြတ်စေ၊ မိမိကိုယ်တိုင်လည်း အနိုင်မယူ၊ သူတစ်ပါးတို့ကိုလည်း အနိုင်မကျင့်စေ၊ ထိုမေတ္တာပွားသူအား တစ်စုံတစ်ခုသော အတွင်းရန်၊ အပြင်ရန် ဟူ၍ မရှိနိုင်။

(အင်္ဂုတ္တိုရ်ပါဠိတော်၊ ပထမတွဲ၊ မေတ္တာသုတ်-၄၄၃။)

အမျိုးသားလွတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့် ကျီးနီကန်ပြန်လည်ပြုပြင်မွမ်းမံနေမှုအား လှည့်လည်ကြည့်ရှု

ရမည်းသင်း အောက်တိုဘာ ၂၆

နတ်(၈၀)ပြည့် ရမည်းသင်းမြို့ မြို့လုံးကျွတ်မဟာဘုံကထိန်ပွဲတော် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် ရမည်းသင်းမြို့ မြို့မ ရပ်ကွက် ရန်အောင်မြင်သာသနာ့ ဗိမာန်၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသားလွတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့် တိုင်းဒေသကြီး လှုပ်စစ်နှင့်စက်မှုဝန်ကြီး ဦးကျော်မြင့်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဘိုနီနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဖဲကြီး ဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ခရစ်သက္ကရာဇ် ၁၉၃၄ ခုနှစ်ကတည်းက စတင်ကျင်းပခဲ့သည့် အဆိုပါ မြို့လုံးကျွတ်မဟာဘုံကထိန်ပွဲတော်ကို အောက်တိုဘာ ၂၆ ရက်မှ နိုဝင်ဘာ ၁ ရက်ထိ မြို့မမြို့ဖုရား၊ ဌာနဆိုင်ရာ များက ဦးစီးကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး မြို့နယ် အတွင်းရှိ စာသင်တိုက်၊ ငါးတိုက်အပါအဝင် ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ၆၀ သို့ ကထိန်လှာသင်္ကန်းများနှင့် လှူဖွယ် ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း သွားမည်ဖြစ်သည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားလွတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌသည် ကျီးနီကန်ပြန်လည်ပြုပြင် မွမ်းမံနေမှုအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုရာ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးခင်ဇော်က ပြုပြင် တည်ဆောက်မှုအခြေအနေများအား ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ (သတင်းစဉ်)



အမျိုးသားလွတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့် ကျီးနီကန်ပြန်လည်ပြုပြင်မွမ်းမံနေမှုအား ကြည့်ရှုစဉ်။



(သတင်းစဉ်)

မိုးရွာသွန်းမှု

၂၆-၁၀-၂၀၁၄

ညောင်တန်း ၁ ဒသမ ၁၀ လက်မ
ထားဝယ် သူညု ၃သမ ၉၈ လက်မ
ရန်ကင်း(ကမ္ဘာအေး) သူညု ၃သမ ၇၀ လက်မ
ရေး သူညု ၃သမ ၆၃ လက်မ

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်အခြေအနေ

ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ဘင်္ဂလား ပင်လယ်အော်တို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့် ဖြစ်ထွန်းနေသည်။

စင်ကာပူ-ရန်ကင်း-စင်ကာပူ လေကြောင်းလိုင်းသစ် စတင်ပြေးဆွဲပျံသန်း

ရန်ကင်း အောက်တိုဘာ ၂၆

ပွင့်လင်းရာသီဖြစ်လာသည်နှင့်အညီ ပြည်တွင်းပြည်ပ ခရီးသည်များ သွားလာမှုပိုများပြားလာသဖြင့် လေကြောင်း ခရီးစဉ်သစ်များ တိုးချဲ့ပြေးဆွဲပျံသန်းလာကြရာ မြန်မာနိုင်ငံရှိ ရွှေမြန်မာလေကြောင်းလိုင်းနှင့် စင်ကာပူအခြေစိုက် Tigerair လေကြောင်းလိုင်းတို့ ပူးပေါင်း၍ စင်ကာပူ-ရန်ကင်း-စင်ကာပူ တိုက်ရိုက်လေကြောင်းလိုင်းသစ်ကို ယနေ့စတင် ပြေးဆွဲပျံသန်းနေကြောင်း သိရသည်။

Tigerair လေကြောင်းလိုင်းကို ၂၀၀၄ ခုနှစ်ကတည်းက တည်ထောင်ခဲ့ပြီး အာရှနှင့် ဩစတြေးလျရှိ နိုင်ငံပေါင်း ၁၄ နိုင်ငံ၊ မြို့ ၅၀ ကျော်ကို ပြေးဆွဲပျံသန်းလျက်ရှိကြောင်း၊ ရွှေမြန်မာလေကြောင်းလိုင်းနှင့် ပူးပေါင်းပြီး စင်ကာပူ-ရန်ကင်း-စင်ကာပူ လေကြောင်းလိုင်းကို ယနေ့မှစတင်ကာ တိုးချဲ့ပျံသန်းခဲ့ပြီး ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်နယ်မြေများ ဖြစ်သည့် မန္တလေးနှင့်ပုဂံကဲ့သို့ မြန်မာနိုင်ငံရှိ ခရီးသွားလာမှု များပြားသော ဒေသများကိုလည်း ထပ်မံပြေးဆွဲပျံသန်းရန် စီစဉ်ထားကြောင်း စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၆ သို့



စင်ကာပူအခြေစိုက် Tigerair လေကြောင်း လိုင်းမှ Airbus A320 လေယာဉ်ကို တွေ့ရစဉ်။

ENERVON-C®

ဘဝအောင်မြင်မှုအတွက်
နေ့စဉ်သောက်မည် အင်နာပွန် - စီ



Like us on www.facebook.com/MyanmarEnervon-C

ကြေးမုံ စာတည်း ရှုထောင့် ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ [တနင်္လာနေ့]

သန့်ရှင်းသော လူ့ဘောင်သစ်

“အိမ်၊ လမ်း၊ ရွာ၊ ကျောင်း၊ သန့်ရှင်းကြောင်း၊ စုပေါင်းအမှုကိစ္စသိမ်း” လက်ဆောင်ပုဒ်ကလေးတစ်ခု မူလတန်းပြဌာန်းစာအုပ်တွင် ပါရှိသည်။ မူလတန်းကလေးတိုင်း ကျောင်းဆင်းခါနီးအချိန်တွင် သံပြိုင်ညီညာစွာ အော်ဆိုနေကျ လက်လေးလည်းဖြစ်ပါသည်။ ကလေးဘဝမှစပြီး မိမိတို့ နေထိုင်ရာဝန်းကျင်ကို သန့်ရှင်းနေစေရန် သန့်ရှင်းရေးအသိကို ကလေးငယ်များ၏ အသိထဲတွင် စွဲမြဲကျန်ရှိနေစေရေး ရည်ရွယ်ပြဌာန်းပေးထားခြင်းလည်း ဖြစ်ပါသည်။

ပါလျှင် ရွှံ့နွံထဲတွင် ပွင့်သည့်ကြာကဲ့သို့ အမြဲမတင့်တယ် ဖြစ်ပေလိမ့်မည်။ တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းခြင်းတွင်လည်း အတွင်းသန့်ရှင်းခြင်း၊ အပြင်သန့်ရှင်းခြင်း၊ တစ်နည်း ရုပ်ခန္ဓာအိမ် အပြင်သန့်ရှင်းခြင်းနှင့် နာမ်ခန္ဓာအိမ် စိတ်မနှော ဖြူစင်ခြင်းဟူ၍ နှစ်မျိုးရှိပေသည်။ နေ့စဉ်နံနက်စောစော အိပ်ရာထပြီးနောက် ပြုလုပ်နေကျ ကိုယ်လက်သန့်စင်သန့်ရှင်းခြင်းမှာ အပြင်သန့်ရှင်းရေးပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ပြီး နာမ်ခန္ဓာအိမ်ကိုလည်း သန့်ရှင်းပေးရန် အထူးလိုအပ်ပါသည်။ ထိုသို့ မိမိတို့၏စိတ်နှလုံးကို သန့်ရှင်းစေပါမှ တစ်နေ့တာလုံး စိတ်ရောကိုယ်ပါ လန်းဆန်းကာ လုပ်သမျှအောင်၊ ကြံသမျှ အထမြောက်နိုင်လိမ့်မည်မှာ မလွဲကောက်ပင်ဖြစ်ပါသည်။

မသန့်ရှင်းမှုတို့ကြောင့် အများဆုံး ဖြစ်ပွားတတ်သည်။ လူဦးရေထူထပ်စွာ နေထိုင်မှုပုံစံကြောင့်လည်း ဤရောဂါကို လက်ကမ်းခေါ် သလို ဖြစ်နေပါသည်။ လတ်တလော ကမ္ဘာကြီးကို ခြောက်လှန့်နေသည့် အိတ်ဘိုလာရောဂါ အစပြုရာ အာဖရိကဒေသ၏ အားနည်းချက်နှစ်ရပ်မှာ လူဦးရေမွေးဖွားနှုန်း မြင့်မားခြင်းနှင့် ကျန်းမာရေးနှင့်အညီ နေထိုင်မှုပုံစံနိမ့်ကျခြင်းတို့ကြောင့် ဖြစ်ပွားရကြောင်း အကြမ်းဖျင်းကောက်ယူ၍ ရနိုင်ပါသည်။

နေပြည်တော်၌ကျင်းပမည့် (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်သတင်းရယူကြမည့် ပြည်တွင်းပြည်ပမီဒီယာများအတွက် တည်းခိုခိုရန် ဟိုတယ်စီစဉ်ထား

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၆

(၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်နှင့် ၁၃ ရက်တို့တွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန-၁ ၌ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်သည်။

အစည်းအဝေးသို့တက်ရောက်သတင်းရယူကြမည့် ပြည်တွင်းပြည်ပမီဒီယာများ တည်းခိုခိုလွယ်ကူရန်အတွက် နေပြည်တော် ဟိုတယ်ဇုန်ရှိ Royal Naypyitaw Hotel၊ Tungapuri Hotel၊ Zabu Thiri Hotel၊ Hotel Shwe Pyi Taw နှင့် Sky Palace Hotel တို့၌ စီစဉ်ပေးထားရာ Hotel အခန်းခရီးနှင့် ငှားရမ်းလိုသည့်အခန်း အရေအတွက်တို့နှင့်ပတ်သက်၍ Royal Naypyitaw Hotel (royal.naypyitawhotel@gmail.com, 067-414960~967)၊ Tungapuri Hotel(reservation@tunga.purihotel.com, 067-422020~026)၊ Zabu Thiri Hotel (zabuthirihotel@gmail.com, 067-422042, 422044, 422050)၊ Hotel Shwe Pyi Taw (hotelgoldenland.npt.mm@gmail.com, 067-422163~167) နှင့် Sky Palace Hotel (FOM@SkyPalace.com, 067-422122~126)တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ကြောင်းနှင့် Sky Palace Hotel မှ အစည်းအဝေး ကျင်းပရာနေရာသို့ Shuttle Bus များ စီစဉ်ထားရှိကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတကာအဆင့်မီလုပ်ငန်းစနစ်များ ဆောင်ရွက်နိုင်မှုလေ့လာ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၆

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးဦးချိုထွန်းဦးဆောင်၍ ဥက္ကဋ္ဌရသီရိခရိုင်၊ ဒက္ကတသီရိခရိုင် ဦးစီးဌာနမှူးရုံးနှင့် သီရိငါးမြို့နယ် (ဇေယျ၊ ဇေယျာ၊ ပုဗ္ဗ၊ ဥက္ကဋ္ဌ ဒက္ကတ)နှင့် တပ်ကုန်း၊ လယ်ဝေး၊ ဖျဉ်းမနားမြို့နယ်များမှ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်း စုစုပေါင်းအင်အား ၈၆ ဦးတို့သည် အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်က လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာနသို့ ဦးစီးဌာနဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ သွားရောက်လေ့လာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ထိုသို့ လေ့လာရာတွင် ဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများက လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနတွင် e-Visa လုပ်ငန်းစနစ်ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများ အားလည်းကောင်း၊ ပြည်သူ့အင်အားဦးစီးဌာန ၂၀၁၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့်အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူပြီးနောက် စာရင်းဇယားပြုစုခြင်းလုပ်ငန်း အဆင့်ဆင့်အား ရှင်းလင်းပြသပေးခဲ့ကြသည်။ (၁၆) လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာနမှ နိုင်ငံတကာ အဆင့်မီလုပ်ငန်းစနစ်များ တိုးတက်ဆောင်ရွက်နိုင်မှု အခြေအနေများကို ဝန်ထမ်းများကိုယ်တိုင် သိရှိနားလည်ပြီး ပြည်သူလူထုအတွင်း ထပ်ဆင့်ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပေးခြင်းဖြင့် ဝန်ကြီးဌာန၏ လုပ်ဆောင်ချက်များကို ဗဟုသုတရရှိစေရန် ရည်ရွယ်လေ့လာခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဦးကျော်(ဖျဉ်းမနား)

Since 1986

KMD
Education Services

ICT နည်းပညာရပ်များကို အခြေခံမှစ၍ နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြု ဒီပလိုမာ / ဘွဲ့သင်တန်းများအထိ တက်ရောက်လိုပါက KMD နှင့်ဆက်သွယ်ပါ။

(ပန်းဆိုးတန်း)	ပုန်း - ၃၈၀၃၅၊ ၃၈၀၁၂၉
(မြေကုန်း)	ပုန်း - ၅၇၄၄၆၊ ၅၀၂၂၃၃
(လှည်းတန်းလမ်း)	ပုန်း - ၂၂၀၅၅၅၊ ၂၃၀၃၀၀
(သိမ်ကြီးဈေး)	ပုန်း - ၃၈၄၂၆၈၊ ၃၈၄၆၄၀
(တာမွေ-၁/၂)	ပုန်း - ၅၄၁၃၂၈/၅၄၆၆၀၀
(လှည်းတန်း-၁/၂)	ပုန်း - ၅၂၄၄၀၀/၅၀၂၂၀၀
(ကမ္ဘာအေး)	ပုန်း - ၆၆၀၈၈၇

တန်းခွဲသစ်များ စုံစမ်းအပ်နှံနိုင်ပါသည်။

အစိုးရဌာနများ၊ ကုမ္ပဏီများ၊ NGO အဖွဲ့အစည်းများ နှင့် ကိုယ်ပိုင်ကျောင်းများ အတွက် သင်တန်းချိန်များကို လိုအပ်ချက်ပေါ်မူတည်၍ အထူးဆောင်ရွက် ပေးလျက်ရှိပါသည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

အမျိုးသားလွတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့် အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း(ခွဲ) အဆင့်တိုးမြှင့်ခြင်းအခမ်းအနားများသို့ တက်ရောက်

ရမည်းသင်း အောက်တိုဘာ ၂၆

အမျိုးသားလွတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်သည် အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက် နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပခဲ့သည့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းမြို့နယ် လျှော်ဖြူတိုင်းကျေးရွာ အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း(ခွဲ) အဆင့်တိုးမြှင့်ခြင်းနှင့် အိုင်ဘုတ်ကျေးရွာ အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း(ခွဲ) အဆင့်တိုးမြှင့်ခြင်းအခမ်းအနားများသို့ တက်ရောက်အားပေးသည်။

အဆိုပါ အခမ်းအနားများ၌ အမျိုးသားလွတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ပညာဆိုသည့် အရာသည် အမောဟဖြစ်ပါကြောင်း၊ မောဟဆိုသည်မှာ အမှားကိုသိပြီး အမှန်ကိုမသိခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ အမောဟဆိုသည် ပညာသည် အမှားနှင့်အမှန်ကို ခွဲခြားနိုင်သည့်စွမ်းရည်ရက်သတ္တိတစ်မျိုးဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိပတ်ဝန်းကျင်၊ မိမိရပ်ရွာ၊ မိမိဒေသနှင့် မိမိနိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် ပညာသည် အရေးကြီးပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် လွတ်လပ်ရေးမတိုင်မီက ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းဦးစီး၍ ဆိုရန် တိုဗီလာ နှစ်နှစ်စီမံကိန်းကို ရေးဆွဲခဲ့ပါကြောင်း၊ လွတ်လပ်ရေးရပြီးနောက်ပိုင်းတွင် အမေရိကန်စီးပွားရေးပညာရှင်များဖိတ်ခေါ်၍ ပြည်တော်သာစီမံကိန်းကို ရေးဆွဲခဲ့ပါကြောင်း၊ ယင်းစီမံကိန်းများသည် သမိုင်းများပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြန်လည်လေ့လာသည့်အခါ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများ၏ ပညာရေးနှင့် ကျန်းမာရေးအတွက် အလေးအနက်ထားရေးဆွဲခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်တော်သာစီမံကိန်းတွင် ကျေးရွာတစ်ရွာ မူလတန်းကျောင်း တစ်ကျောင်းရှိရမည်ဆိုပြီး ပညာရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ရည်မှန်းချက်ထားခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

ယနေ့ခေတ်ကာလရောက်ရှိလာသည့်အခါ ကျောင်းနေသူများသည် ဘွဲ့တစ်ခုခုရပြီး အစိုးရအလုပ်ရရန်ဆိုသည့်ခံယူချက်များ မှားယွင်းစွာရှိနေသည်ကို တွေ့ရပါကြောင်း၊ ကျောင်းနေရာ၌ ပထမဆုံး အရေး၊ အဖတ်၊ အတွက်ကို သင်ပေး၍ အသက်အရွယ်အလိုက် ရင့်ကျက်သည့် အသိဉာဏ်ကို တည်ထောင်ပေးခြင်းသာဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိတို့နိုင်ငံသည် စိုက်ပျိုးရေးကိုအခြေခံသည့် နိုင်ငံဖြစ်သည့်အတွက် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများမှ အရင်းအနှီးရရှိရန်ဆောင်ရွက်မည်ဆိုလျှင် မူလတန်းအဆင့်ကတည်းက စိုက်ပျိုးရေးနှင့်ပတ်သက်သည့်မြေအကြောင်း၊ ရေအကြောင်း၊ မျိုးစေ့များအကြောင်းနှင့် ရာသီဥတုအကြောင်းများကို သိရန်လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ယခုကဲ့သို့သိရှိပြီး မြေလွတ်မြေလပ်မကျန် စိုက်ပျိုးမည်ဆိုလျှင် စိုက်ပျိုးရေးမှ ဝင်ငွေများရရှိလာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ တစ်နိုင်ငံလုံး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန်အတွက် စိုက်ပျိုးရေးကိုအခြေခံပြီး စက်မှုနိုင်ငံထူထောင်ရမည်



အမျိုးသားလွတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့် အိုင်ဘုတ်ကျေးရွာအခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း(ခွဲ) အဆင့်တိုးမြှင့်ခြင်းအခမ်းအနားတွင် ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စက်မှုနိုင်ငံထူထောင်ရန် သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာအခြေခံဝမ်းစာ ရှိထားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ယနေ့ သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာသည် အချိန်နှင့်အမျှ ပြောင်းလဲတိုးတက်နေသည့်အတွက် အမိလိုက်နိုင်ရန် တီထွင်ကြံဆဉာဏ်ရှိရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများအနေဖြင့် ကျောင်းမှ သင်ကြားပေးသည့် သင်ခန်းစာများ၌သာ ကျေနပ်မနေဘဲ တီထွင်ကြံဆမှု စွမ်းအားကို မြှင့်တင်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် သင်ရိုးညွှန်းတမ်းတွင် မပါရှိသည့် အီလက်ထရွန်နစ်ဆိုင်ရာ၊ လျှပ်စစ်ဆိုင်ရာ၊ စာတုဗေဒဆိုင်ရာ၊ ညနေသင်တန်းများ စီစဉ်ဖွင့်လှစ်ပေးခြင်း၊ လက်သမားအတတ်၊ ပန်းရန်အတတ်၊

သံချည်သံကွေးအတတ်၊ ယာဉ်မောင်းနှင့် စက်ပြင်အတတ်တို့ကိုလည်း သင်ကြားပေးခြင်းဖြင့် ကျောင်းမှထွက်သည့်အခါ ဝမ်းစာရှာဖွေနိုင်သည့် အတတ်ပညာများ တစ်ပါတည်းတတ်ကျွမ်းသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

သို့ဖြစ်၍ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ တာဝန်ရှိသူများက အကြံပြုချက်များအတိုင်း စီမံဆောင်ရွက်ပေးမည်ဆိုလျှင် ဤရပ်ကြံရွာသည် အလုပ်လက်မဲ့ပျောက်ပြီး အမြန်တိုးတက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတစ်ခုကို တည်ဆောက်ရာတွင်လည်း အလားတူပင်ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။

(သတင်းစဉ်)



ရန်ကုန်မြို့ရှိ တယ်လီနောဆန်းချုပ်ရှေ့၌ အောက်တိုဘာ ၂၆ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဆင်းကတ်များ စတင်ရောင်းချရန် လှည့်လည်မည့်မော်တော်ယာဉ်များကို တွေ့ရစဉ်။

ရန်ကုန်မြို့၌ တယ်လီနောဆင်းကတ်များ စတင်ဖြန့်ဖြူးရောင်းချ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ် ၄၄ မြို့နယ်တွင် ယနေ့နံနက်ပိုင်းမှစတင်၍ ငွေကျပ် ၁၅၀၀ တန် တယ်လီနောဆင်းကတ်များ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ တယ်လီနောဆင်းကတ်များကို စက်တင်ဘာ ၂၇ ရက်က မန္တလေးမြို့၌ လည်းကောင်း၊ အောက်တိုဘာ ၃ ရက်တွင် နေပြည်တော်၌လည်းကောင်း ဖြန့်ဖြူးရောင်းချခဲ့သည်။ တယ်လီနောဆင်းကတ်များကို မန္တလေး၊ နေပြည်တော်နှင့် ရန်ကုန်မြို့ကြီးများအပြင် အခြားမြို့များသို့လည်း ထပ်မံ

တိုးချဲ့ဖြန့်ဖြူးရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယနေ့မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဖုန်းခေါ်ဆိုခနှုန်းများမှာ MPT က တစ်မိနစ် ကျပ် ၅၀၊ အော်ရီဒူးအချင်းချင်း ဖုန်းခေါ်ဆိုခ ၂၅ ကျပ်၊ အခြားဖုန်းများနှင့် ပြောဆိုခမှာ ၂၅ ကျပ်နှင့် တယ်လီနောမြန်မာက တစ်မိနစ် ၂၅ ကျပ်နှုန်းဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးနေသည်။ အင်တာနက်သုံးစွဲခအနေဖြင့် အော်ရီဒူးနှင့် တယ်လီနောက IMB နှုန်းဖြင့် ကောက်ခံလျက်ရှိပြီး MPT က GSM Network တွင် တစ်မိနစ်နှစ်ကျပ်နှုန်း၊ WCDMA Network တွင် လေးကျပ်နှုန်းဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

စိုးစိုးနိုင်(ကြေးမုံ)

ရွှေကြေးစည် မှ ကျိုက်ထီးရိုး / ချောင်းသာ (နေ့စဉ်)
တောင်ကြီး၊ မိုးပုံ၊ ပျံ၊ ဝတ် (၂-ညအိပ်)၊ ဓမ္မတော်ဓမ္မ၊ ထပ်မံ၊ ရှု၊ မြစ်၊ တောင်နှင့် လိုက်စုဘုရားများ၊ အင်းလေးပင်တယ်၊ ကံလုံ (၅)ရက်၊ ဆက်၍ မန္တလေး၊ မြင်းဦးလှိုင်အနံ့ (သို့) ပုဂံ၊ ပုပ္ဖ၊ ငွယ်တော်လေးဆူ (၅)ရက်၊ ပုဂံ၊ ပုပ္ဖ၊ ငွယ်တော်လေးဆူ၊ ပုဂံ၊ ပုပ္ဖ၊ ငွယ်တော်လေးဆူ (၅)ရက်၊ ဆက်၍ - မန္တလေး၊ မြင်းဦးလှိုင်အနံ့ (၅)ရက်
ကျိုက်ထီးရိုး၊ မိုးပုံ၊ ဝတ် (၂)ရက်၊ ဆက်၍ - ထားဝယ်ရင်ကိုးရင်၊ နှစ်ကျိပ်ရင်ဆူဘုရား၊ မောင်းမကန် (၆)ရက်၊ (နေပြည်တော်အနံ့)၊ ဝေဠုနံ့-တနင်္ဂနွေ၊ အခမ်းအနားများ Nov 1, 3, 4, 5
ပန်းဆိုးတန်း 01-240860/372290 ဒေါ်ပု 09-49282825 ကမာကြည့်ထိမ်းစရာ 09421029191

ချစ်ပိုင်သဏ္ဍာ 562829, 09-73198239
569782, 09-450006779
ကျိုက်ထီးရိုး (နေ့စဉ်) / ချောင်းသာ (နေ့စဉ်)
ကျိုက်ထီးရိုး၊ မိုးပုံ (သုဏ္ဍိ / ရှု) (သောကြာ) * ကျိုက်ထီးရိုး (နေ့စဉ်-လိုက်ပိုင်) (နေ့စဉ်)
ပုဂံ (ငွယ်တော်လေးဆူ)၊ ပုပ္ဖ၊ ပုဂံ၊ ပုပ္ဖ၊ ငွယ်တော်လေးဆူ ကားများ စီးလျှား စီစဉ်ပေးပါသည်။
အခမ်းအနားများအတွက် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ www.chitpaithitsar.blogspot.com

မုရာဗိုသား
တောင်ကြီးတန်ဆောင်တိုင်မိုးပုံပျံ
ကျိုက်ထီးရိုး (နေ့စဉ်) / ချောင်းသာ (နေ့စဉ်) / ငွယ်တော် (အပတ်စဉ်)
ဗျာပုံသားဘုရားပူပိုဆောင်ရေး (၁)နှစ်ပြည့်အထိမ်းအမှတ် ဓမ္မဒါနအထူးဆန်းစဉ်
တောင်ကြီးမိုးပုံပျံ၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ်၊ ကံလုံ၊ ထပ်မံ၊ ဓမ္မတော်ဓမ္မ၊ မြင်းမထီး၊
ရိုင်းတော်တော်တော် အပါ (၄-ညအိပ် ၅-ရက်) (စတင်ဖြန့်) 50000 စုစည်း 4-11-2014
ကျိုက်ထီးရိုး (၅)ကျိတ် (ကျိုက်ထီးရိုး၊ ကျိုက်ထီးဆောင်း၊ ကျိုက်သလှ၊ ကျိုက်မရော၊ ကျိုက်ပျံ) တစ်ခဲ
၂၃၅ ယ်ထီးတန်လမ်း Ph: 09-425334456, 09-49578205, 09-49323965, 09-250233599

BOOK & WIN PROMOTION!
TG လက်မှတ်ဝယ်ပြီး ကံစမ်းခွင့်များရယူလိုက်ပါ...
ရမဲပေါင်း- ရန်ကုန်-ဘန်ကောက်(သွား/ပြန်) လက်မှတ်- ၁၅ စောင်
ကံစမ်းမဲကာလ
ယခုမှစ၍ ၂၀၁၄ နိုဝင်ဘာလ ၃၀ ရက်နေ့ အထိ
ကံစမ်းမဲဖောက်မည်နေ့ - ၂၀၁၄ ဒီဇင်ဘာလ ၁ ရက်နေ့
ကံစမ်းမဲလက်မှတ်တွင် Tax များမပါဝင်ပါ။ Airlines စီ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းအတိုင်းသား
ကံစမ်းမဲလက်မှတ်ထုတ်ရမည့်နေ့ကဆိုးရက် - ၂၀၁၄ ဒီဇင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့ အထိ
ခရီးသွားနိုင်မည့်နေ့ကဆိုးရက် (EX-RGN) - ၂၀၁၄ ဒီဇင်ဘာလ ၃၁ ရက်နေ့ အထိ
Columbus TRAVELS 229245, 216245(ext: 120,111,116), 378535, 378549

အသားအရေထိန်းသိမ်းမှုကို ဂရုစိုက်ပါ
ဖြင့် အင် ဆန်း အရေဖြူးနှင့် အပူအပူဆေးဆန်း
ဝက်ခြံကုသမှုအစီအစဉ်များ...
ဝက်ခြံအမာရွတ်ကုသမှု...
တင်းတိပ်၊ မွှေခြောက်ကုသမှု...
မျက်နှာအရေးအကြောင်းကုသမှု...
အသားဖြူဝင်းခြင်းအတွက်ကုသမှု...
အရေဖြူးအထူးကုဆရာဝန်ကြီးများကိုယ်တိုင် ကုသပေးပါသည်။
အမှတ်- ၄၄၄၊ ထပ်ထပ်၊ ရွှေဘုံသာလမ်း (အထက်)၊ (အမေရိကန်စီးပွားပျက်မှုနှင့်
မျက်နှာချင်းဆိုင်)၊ ရန်ကုန်။ ဖုန်း- ၃၀၂၂၄၇၊ ၂၅၆၀၄၅
နေ့စဉ်ဆေးခန်း
ဖွင့်ပါသည်။

နိုင်ငံတကာ

အင်ဒိုနီးရှားဝန်ကြီးအဖွဲ့ အမည်စာရင်းထုတ်ပြန်ကြေညာ ပထမဆုံးသော အမျိုးသမီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ပါဝင်

ဂျပန်နိုင်ငံ အောက်တိုဘာ ၂၆ ရက်နေ့တွင် အင်ဒိုနီးရှားဝန်ကြီးအဖွဲ့အမည်စာရင်းထုတ်ပြန်ကြေညာသော အခါ အမျိုးသမီးဝန်ကြီးအဖွဲ့အစည်း ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။ အင်ဒိုနီးရှားဝန်ကြီးအဖွဲ့အစည်းသည် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးအဖွဲ့အစည်းအဖြစ် အဖွဲ့ဝင်များကို ဝန်ကြီးအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များအား အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ခန့်အပ်ခဲ့ရသည်။ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များသည် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် ခန့်အပ်ခဲ့ရသည်။ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များသည် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် ခန့်အပ်ခဲ့ရသည်။

ဝန်ကြီးအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များသည် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် ခန့်အပ်ခဲ့ရသည်။ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များသည် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် ခန့်အပ်ခဲ့ရသည်။ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များသည် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် ခန့်အပ်ခဲ့ရသည်။



အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတ ဂျိုကိုဝီဒိုနှင့် ဒုတိယသမ္မတ ယူဆွတ်ကယ်လာတို့အား တွေ့ရစဉ်။

သမ္မတပိုရီရှန်ကို စစ်ပွဲဖန်သို့ သွားရောက်

ဟိယက်စ် အောက်တိုဘာ ၂၆ ရက်နေ့တွင် သမ္မတပိုရီရှန်ကို စစ်ပွဲဖန်သို့ သွားရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သမ္မတပိုရီရှန်ကို စစ်ပွဲဖန်သို့ သွားရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သမ္မတပိုရီရှန်ကို စစ်ပွဲဖန်သို့ သွားရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တပ်စခန်းများကို အာဖဂန်တန်ပွဲသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်

အာဖဂန်တန်နိုင်ငံတွင် နောက်ဆုံးကျန်ရှိနေသည့် ဗြိတိသျှတပ်စခန်းများကို အာဖဂန်လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့၏ ကွပ်ကဲမှုအောက်တွင် လွှဲပြောင်းပေးအပ်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အာဖဂန်တန်နိုင်ငံတွင် နောက်ဆုံးကျန်ရှိနေသည့် ဗြိတိသျှတပ်စခန်းများကို အာဖဂန်လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့၏ ကွပ်ကဲမှုအောက်တွင် လွှဲပြောင်းပေးအပ်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အာဖဂန်တန်နိုင်ငံတွင် နောက်ဆုံးကျန်ရှိနေသည့် ဗြိတိသျှတပ်စခန်းများကို အာဖဂန်လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့၏ ကွပ်ကဲမှုအောက်တွင် လွှဲပြောင်းပေးအပ်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။



တရုတ်နိုင်ငံ ရှန်ဟိုင်းမြို့နယ် ချင်းတောင်မြို့ရှိ ဆိပ်ကမ်း၌ ဆီရာလီယွန်နိုင်ငံမှ ဆိုက်ရောက်လာသော ကုန်သွယ်ရေးတင်္ဘက်ပေါ်တွင် တရုတ်ကျန်းမာရေး လုပ်သားတစ်ဦးက ပိုးသတ်ဆေးဖြန်းပတ်စဉ်။

အာရှတိုက်၌ အီဘိုလာပိုး ကူးစက်ပြန့်ပွားနိုင်မှု ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်သူများ သတိပေး

အာရှတိုက်၌ အီဘိုလာပိုး ကူးစက်ပြန့်ပွားနိုင်မှု ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်သူများ သတိပေးကြောင်း သိရသည်။ အာရှတိုက်၌ အီဘိုလာပိုး ကူးစက်ပြန့်ပွားနိုင်မှု ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်သူများ သတိပေးကြောင်း သိရသည်။ အာရှတိုက်၌ အီဘိုလာပိုး ကူးစက်ပြန့်ပွားနိုင်မှု ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်သူများ သတိပေးကြောင်း သိရသည်။

ငွေလိမ်ချေးသောသူငွေ့ ပီယက်နမ် ရဲတပ်ဖွဲ့ဖမ်းဆီး

ငွေလိမ်ချေးသောသူငွေ့ ပီယက်နမ် ရဲတပ်ဖွဲ့ဖမ်းဆီးကြောင်း သိရသည်။ ငွေလိမ်ချေးသောသူငွေ့ ပီယက်နမ် ရဲတပ်ဖွဲ့ဖမ်းဆီးကြောင်း သိရသည်။ ငွေလိမ်ချေးသောသူငွေ့ ပီယက်နမ် ရဲတပ်ဖွဲ့ဖမ်းဆီးကြောင်း သိရသည်။



ပီယက်နမ်နိုင်ငံရှိ ပုဂ္ဂလိကဘဏ်ဖြစ်သော အိုးရှင်းဘဏ်၏ ဘဏ်လုပ်ငန်းကောင်တာကို တွေ့ရစဉ်။

ပီယက်နမ်နိုင်ငံရှိ ပုဂ္ဂလိကဘဏ်ဖြစ်သော အိုးရှင်းဘဏ်၏ ဘဏ်လုပ်ငန်းကောင်တာကို တွေ့ရစဉ်။ ပီယက်နမ်နိုင်ငံရှိ ပုဂ္ဂလိကဘဏ်ဖြစ်သော အိုးရှင်းဘဏ်၏ ဘဏ်လုပ်ငန်းကောင်တာကို တွေ့ရစဉ်။

ကြေးမုံအသုံးသက်ဆောင်ပါး

သတင်းထောက်နှင့် ဥပဒေ

ဦးဟန်ညွန့် (ဥပဒေ)

အားလပ်ရက်တနင်္ဂနွေနေ့တစ်နေ့ဖြစ်ပါ၏။ ကျွန်တော်၏ရှေ့နေရုံးခန်းသို့ နေပြည်တော် ပျဉ်းမနားမှ သတင်းသမား တချို့လာလည်ကြသည်။ လက်ဖက်ရည် ကြမ်းသောက်ရင်း သတင်းမီဒီယာကဏ္ဍဆွေးနွေးကြ သည်။ ရောက်ရာပေါက်ရာပြောကြသည်။ သတင်းစကား ပိုင်းဟု ပြောရမလှပါပဲ။

ကိုနေမျိုး(ကိုကိုနေ) သတင်းထောက် ဟိုတလောက သတင်းဆွေးနွေးပွဲတစ်ခုလုပ်တယ် ကြားတယ်။ 3rd Conference on Media Development in Myanmar လို့ သတင်းစာမှာ တွေ့ရတယ်။ ဆရာသိသမျှနည်းနည်းပြောပြပါ။

စာရေးသူ။ ။ ဟုတ်တယ်။ ၂၀၁၄ စက်တင်ဘာ ၁၈ ရက်မှ ၁၉ ရက်ထိ။ ရန်ကုန်မှာကျင်းပတယ်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး အဖွင့်အမှာစကား ပြောတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ EU သံအမတ်ကြီး H.E.Roland Kobia အမှာစကားပြောတယ်။ ထိုင်းနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဆွီဒင်သံအမတ်ကြီး Anne-Charlotte Malm နဲ့ မြန်မာနိုင်ငံစာနယ်ဇင်းကောင်စီ အတွင်းရေးမှူး ဦးကျော်မင်းဆွေ၊ Professor Yuen Ying Chan တို့ လည်းပြောတယ်။ တက်ရောက်ကြတဲ့ သတင်းမီဒီယာသမား၊ ပညာရှင်၊ စိတ်ဝါဝင်စားသူတွေ တက်ရောက် ဆွေးနွေး၊ မေးမြန်း၊ မြေကြားခဲ့ကြတယ်။ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနနဲ့ နိုင်ငံတကာပူးပေါင်းမှုပြုယူရ်တစ်ခုပါ။ ကျန်တာတွေအများကြီးရှိသေးပါတယ်။

ကိုမျိုး(ရွှေပေါက်ကံ) သတင်းထောက် ယခင်တုန်းကရော ဒီလိုဆွေးနွေးပွဲတွေ လုပ်ဖူး သလား။

စာရေးသူ။ ။ လုပ်ဖူးတယ်။ ၂၀၁၂ ခုနှစ် မတ်လတုန်း ကပါ။ Media as Platform for Political Discourse, Media Regulation, Professionalism and Capacity Building, Media Association and Collective Responsibility ဖြစ်တယ်။ မီဒီယာဥပဒေရေးဆွဲမှု၊ စာနယ်ဇင်းကောင်စီတည်ထောင်နိုင်မှု၊ စာပေစိစစ်ရေး ပယ်ဖျက်နိုင်မှု၊ အများပြည်သူဝန်ဆောင်မှုမီဒီယာဆိုင်ရာ ဥပဒေရေးဆွဲမှု၊ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများသို့ တာဝန်ရှိသူများကွင်းဆင်းညှိနှိုင်းမှု၊ စာပေမူဝါဒပြောင်းလဲ မှု ရှေ့သို့ဆောင်ရွက်မည့် ဆွေးနွေးချက်များ ဆောင်ရွက်နိုင် ခဲ့တယ်။ ထက်သန်လွတ်လပ်တဲ့ မီဒီယာအသိုက်အဝန်းဆီ သို့ ရှေ့ရှုချက်ကနေကြတယ်။ စိန်ခေါ်မှုအသစ်တွေလည်း အနည်းနဲ့အများ ရင်ဆိုင်ရဆဲပါပဲ။

မင်းမင်းလတ်(မန်းတက္ကသိုလ်) သတင်းထောက် ဆွေးနွေးပွဲရဲ့ အဓိက ရလဒ်က ဘာလဲဆရာ။

စာရေးသူ။ ။ “ကောင်းမွန်တဲ့ သတင်းစာပညာဆိုတာ တာဝန်ယူမှု၊ တာဝန်ခံမှုရှိရမည်”ဆိုတဲ့ အချက်ကို ဘယ်သူမှ မငြင်းနိုင်ဘူး။ မီဒီယာတိုးတက်မှုဟာ လူမှု စီးပွားတိုးတက်မှုအတွက် အဓိကအချက်ဖြစ်တယ်။ ကျင့်ဝတ်ရှိရမယ်။ ဥပဒေလိုက်နာရမယ်။ လူကြိုက်များတဲ့ သတင်းအဓိကလား။ လူထုလိုအပ်တဲ့သတင်း အဓိက လား။ အများကို ဝန်မခံတဲ့ သတင်းစာကို ဘယ်လိုအရေး ယူမလဲ။ လူထုမှတ်ကျောက်။ လူထုအဆုံးအဖြတ် အဓိက ကျတယ်။ သတင်းမီဒီယာ ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းပြီးပေမယ့် နည်း ဥပဒေမထွက်သေးတာ ဘာကြောင့်လဲ။ အများပြည်သူ ဝန်ဆောင်မှုမီဒီယာ ဥပဒေမူကြမ်းအခြေအနေဘယ် ရောက်နေပြီလဲ။ နိုင်ငံပိုင်သတင်းစာတွေကသာ ကြော်ငြာတွေ များများယူနေတာကရော ဘယ်တော့ပြင်မလဲ စတဲ့ အမေးအဖြေတွေ။

ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်တွေ၊ ဆုံးဖြတ်ချက်တွေ၊ စီမံချက်တွေ သိရတယ်။ မှတ်မိသမျှပြောတာပါ။

ဇော်မျိုးနိုင်(ပျဉ်းမနား) သတင်းထောက် သတင်းထောက်တွေ အမြဲဖတ်သင့်တဲ့ စာအုပ်တွေ ပြောပြပါဆရာ။

စာရေးသူ။ ။ ဖတ်စရာ၊ မှတ်စရာစာအုပ်တွေကတော့ အများကြီးပါပဲ။ လူထုဦးလှရေးတဲ့ “သတင်းစာများသည် သမိုင်းကို ပြောနေကြသည်” ဆိုတဲ့ စာအုပ်ကမပါရင်မပြီး ဘူး။ ပထမဦးစားပေးစာအုပ်ပါပဲ။ ဆရာမကြီး ဒေါ်ခင်မျိုးချစ် ရေးတဲ့ “သတင်းစာလောက”၊ ဆရာကြီးလူထုဦးလှရေးတဲ့ ကျွန်တော်သတင်းထောက်၊ ဆရာကြီးသာဝဏ္ဏ၊ စိန်ခင်မောင်ရီ တို့ပူးတွဲရေးထားတဲ့ “ကျွန်တော်ဂျာနယ်လစ်”၊ ဆရာကြီး အထောက်တော် လူအောင်ရေးတဲ့ “ကျွန်တော်နှင့်သတင်း”၊ ဒေါက်တာခင်မောင်ညိုရေးတဲ့ “သတင်းစာပညာ၊ ဂျာနယ် လစ်နှင့် မီဒီယာ”၊ ညိုသစ်ငယ်ရေးတဲ့ “ဒီမိုကရေစီခေတ် သတင်းထောက်ပညာ”၊ မြင့်ထွန်းရေးတဲ့ “သတင်းထောက် လက်စွဲ” စသည်တို့ဖြစ်တယ်။

မောင်မျိုး(ရွှေပေါက်ကံ) သတင်းထောက် အခြားစာအုပ်တွေရှိသေးလားဆရာ။

စာရေးသူ။ ။ လေ့လာစရာတွေ၊ စာအုပ်တွေကတော့ များလှပါတယ်။ ဆရာစာအုပ်စင်မှာ ဆရာစုဆောင်း

“ကောင်းမွန်တဲ့ သတင်းစာပညာဆိုတာ တာဝန်ယူမှု၊ တာဝန်ခံမှုရှိရမည်” ဆိုတဲ့အချက်ကိုဘယ်သူမှမငြင်းနိုင်ဘူး။ မီဒီယာတိုးတက်မှုဟာ လူမှု စီးပွားတိုးတက်မှုအတွက် အဓိကအချက်ဖြစ်တယ်။ ကျင့်ဝတ်ရှိရမယ်။ ဥပဒေလိုက်နာရမယ်။ လူကြိုက်များတဲ့သတင်း အဓိကလား။ လူထုလိုအပ်တဲ့သတင်း အဓိကလား။ အများကို ဝန်မခံတဲ့ သတင်းစာကို ဘယ်လိုအရေးယူမလဲ...။

သိမ်းဆည်းထားသမျှ စာအုပ်စာရင်းတွေသာ ပြောနိုင်တာ။ စာအုပ်အားလုံးလည်း ဆရာမဝယ်နိုင်ဘူး။ ဥပဒေစာအုပ်တွေ နဲ့ ယှဉ်တွဲဖတ်သင့်တဲ့သတင်းမီဒီယာဆိုင်ရာစာအုပ်တွေ ကို ဆရာကြိုက်လို့ ဝယ်ထားတာပါ။ ဆရာကြီး လူထု စိန်ခင်းရဲ့ မူပိုင်ခွင့်စာအုပ်၊ ဆရာကြီး တက္ကသိုလ်မြတ်သူ ရေးတဲ့ “ဘက်စုံသတင်းစာပညာ”၊ “စာပေစာနယ်ဇင်းဘဝ ကြုံရသမျှ”ဆိုတဲ့ စာအုပ်နှစ်အုပ်၊ သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်း လုပ်ငန်းက ထုတ်ဝေခဲ့တဲ့ သတင်းစာပညာသင်တန်းပို့ချ ချက်ဘာသာရပ်များစာအုပ်၊ သတင်းထောက်ဖိုးသောကြာ (ခေတ်+မိုး)ရေးတဲ့ “သတင်းထောက်ခြင်းအတတ်နှင့် သတင်းထောက်တို့ထားအပ်သောစိတ်ဓာတ်” စာအုပ်၊ ခင်မောင်မြင့်(စစ်ကိုင်း)(ဝန်ကြီး-ငြိမ်း)ရေးတဲ့ “ဒီမိုကရေစီ နိုင်ငံနှင့် စတုတ္ထမဏ္ဍိုင်”၊ ဆရာရဲတင့် ရေးသားပြုစုတဲ့ “နိုင်ငံတကာသတင်းမီဒီယာ” ဆရာမရွှေကုမေနှင်း ဘာသာ ပြန်တဲ့ “မီဒီယာလောက”၊ သတင်းထောက်သောင်းညွန့် (ဖျာပုံ)ရေးတဲ့ “ထင်ပေါ်ကျော်ကြား မြန်မာသတင်းစာ ဆရာကြီးများ”စတဲ့ သတင်းဆိုင်ရာစာအုပ်တွေလည်း ဆရာစာအုပ်စင်မှာ ရှိပါတယ်။ အမြဲလေ့လာဖတ်ရှုနေရ တယ်။ မင်းတို့သတင်းထောက်တွေ ဝါသနာပါရင်၊ စိတ်ဝင် စားရင် ဆရာဖတ်ခန်းမှာ လာဖတ်ကြပေါ့။ စာအုပ်တွေ

မငှားနိုင်ဘူး။ ငှားပြီးရင် ပြန်မရတာ ထုံးစံဖြစ်နေလို့။ ကိုနေမျိုး(ကိုကိုနေ) သတင်းထောက် သတင်းသုတေသနဆောင်းပါး၊ စာတမ်းများရေးချင် ရင် ကိုးကားစရာ စာအုပ်စာတမ်းများဘယ်လိုရှာရမလဲ ဆရာ။

စာရေးသူ။ ။ သတင်းသုတေသနပြုရလောက်အောင် အဆင်သင့်တဲ့ ဆရာ မဖြစ်သေးဘူး။ ဒါပေမယ့် ဝါသနာအရ ရေးသားပြုစုထားတာတွေ၊ စုဆောင်းထားတာတွေတွေ့ ရှိတယ်။ ဥပမာ-ဆရာကြီးတက္ကသိုလ်ထင်ကြီးပြုစုတဲ့ “မြန်မာနိုင်ငံသတင်းစာများအညွှန်း”၊ နိုင်ငံတကာသတင်း ဂျာနယ်စာတည်းအဖွဲ့ကရေးသားပြုစုတဲ့ “မီဒီယာလောက”၊ ဆရာကြီး မောင်ဆုရှင်ပြုစုတဲ့ “စာပေထုတ်ဝေရေး၏ မျက်နှာစာများ”အပါအဝင် ပြန်ကြားရေးကဏ္ဍနဲ့ပတ် သက်တဲ့ စာအုပ်စာတမ်းတွေ၊ အများပြည်သူဝန်ဆောင်မှု ဆိုင်ရာ ရုပ်သံလွှင့်လုပ်ငန်း၊ သတင်းစာလုပ်ငန်း၊ မြင့်မြင့် ငွေ ဘာသာပြန်တဲ့ “ထိရောက်သုံးစွဲ လူထုဆက်သွယ်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်”စာအုပ်၊ ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်ထုတ် ရှားပါး

စာအုပ်တစ်အုပ်ဖြစ်တဲ့ ဆရာကြီးသင်္ခါ ရေးသားပြုစုတဲ့ “မြန်မာနိုင်ငံစာနယ်ဇင်းမှတ်စုများစာအုပ်” စတဲ့ စာအုပ် တွေဆရာစာကြည့်တိုက်မှာရှိတာ မင်းတို့အမြင်ပဲ။ ကျန်တဲ့ စာအုပ်တွေကတော့ ရန်ကုန်အိမ်မှာရှိနေတယ်။ သုတေ သနစာတမ်းပြုစုဖို့လိုအပ်ရင် ယူပေးရမှာပေါ့။ ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာနအပါအဝင် အမျိုးသားစာကြည့်တိုက်၊ အခြား သော စာကြည့်တိုက်များမှာ ဒါထက်ပိုပြီး စာအုပ်တွေစုံစုံ လင်လင်ရှိပါတယ်။ သတင်းထောက်ဆိုတာကတော့သတင်း လည်းထောက်လှမ်း၊ စာလည်း အမြဲဖတ်၊ စာအုပ်လည်း အမြဲစုဆောင်း၊ စာကြည့်တိုက်ကိုလည်း အချိန်ရသမျှသွား၊ လေ့လာ ဖတ်ရှု၊ ဒီနေ့တွေ့ဆုံကြသလို နေရာတစ်နေရာမှာ စုပြီး သတင်းဗဟုသုတ ရှာဖွေနိုးနှောဆွေးနွေးသင့် တယ်။

မင်းမင်းလတ် (မန်းတက္ကသိုလ်) သတင်းထောက် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနက ဖွင့်လှစ်တဲ့ “သတင်း ထောက်များ အရည်အသွေးမြှင့် မွမ်းမံသင်တန်း”တွေ အကြောင်း ရှင်းပြပါဆရာ။

စာရေးသူ။ ။ မှန်တယ်။ သင်တန်းတွေဖွင့်တာ တစ်နှစ် တစ်ကြိမ်ပါ။ ဒီနှစ် (၂၀၁၄)ဆိုရင် နှစ်ကြိမ်မြောက်ပါ။ အရင်တုန်းကလည်း ဆီလျော်သလိုဖွင့်ဖူးတယ်။ ယခု

စီမံချက်နဲ့ဖွင့်ဆဲပါ။ နောင်လဲဖွင့်မှာပါ။ အင်မတန် အကျိုး ရှိပါတယ်။ ကြေးမုံနဲ့ မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက် စာတည်းမှူးချုပ်များ ခေါင်းဆောင်ပြီး ဥပဒေ ပညာရှင် အပါအဝင် သင်တန်းပို့ချခဲ့တာပါ။ ရက်တိုပေမယ့် အကျိုး ရှိပါတယ်။ အချိန်နည်းတော့ မှတ်စု၊ မိတ္တူ ပုံစံတွေဝေငှပြီး နဲ့နဲ့နဲ့ကျဲကျဲပိုင်းရတာပေါ့။ ပြောစရာ၊ ဆိုစရာ၊ မေးစရာ၊ ဖြေစရာတွေက များလွန်းလို့ သင်တန်းတွေရက်ပိုင်းနိုင် အောင် စီမံပါဦးမယ်။ အခြားပင်တိုင်အလုပ်တွေကလည်း ပစ်ထားလို့မရတော့ မြို့နယ်သတင်းထောက်တွေ ဆန္ဒရှိသလောက် မပို့ချနိုင်ခဲ့ဘူး။ သိစရာ၊ မှတ်စရာ၊ ဗဟုသုတဖြစ်ဖွယ်ရာ သတင်းထောက်ပညာကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် လေ့လာရင် ကုန်နိုင်ဖွယ်မရှိဘူး။ အားလုံးပိုင်းမေး။ ။ အခုဖွင့်တဲ့ သတင်း ထောက်များမွမ်းမံသင်တန်းကို ကြေးမုံနဲ့ မြန်မာ့အလင်း သတင်းထောက်တွေသာ တက်ခွင့်ရှိသလား။ ပြင်ပ သတင်းထောက်(ပုဂ္ဂလိကဂျာနယ်၊ သတင်းစာများမှ) တွေ တက်ခွင့်မရှိဘူးလား။ ဘာကြောင့်လဲဆရာ။ စာရေးသူ။ ။ နေရာထိုင်ခင်း၊ စရိတ်ကုန်ကျမှုတွေ အခြေအနေအရ လက်တလော မဆောင်ရွက်နိုင်သေးတာ ပါ။ နောင်ကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်လေ့လာခွင့်၊ တက်ခွင့်၊ ဆွေးနွေးခွင့်၊ အကြံပြုခွင့်ရှိလာမှာပါ။ တာဝန်ရှိသူကို လည်း တင်ပြပါမယ်။ ဘယ်သူပဲဖြစ်ဖြစ် သတင်းမီဒီယာ သမားတိုင်း သင်တန်းတက်ခွင့်ပြုသင့်ပါတယ်။ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံစာနယ်ဇင်းကောင်စီ (ယာယီ)တွေ ဆုံဆွေးနွေးတဲ့နေ့ (၁၆-၈-၂၀၁၄)ကလည်း သတင်းမီဒီယာဥပဒေကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်ဆွေးနွေး သင်တန်းပေးကြဖို့ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်တွေကိုပါ သဘော တူ ချမှတ်ခဲ့ပြီးသားဖြစ်ပါတယ်။ ဥပဒေသိလေ လုပ်ငန်း အောင်မြင်လေပါပဲ။

(၁) သတင်းမီဒီယာဥပဒေကို ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်က ပြဋ္ဌာန်းပြီးပါပြီ။ သမ္မတကြီးကိုယ်တိုင် လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ပြန်ပြီးပါပြီ။ ၁၄-၂-၂၀၁၄ ရက်စွဲ နဲ့ပါ။ သတင်းစာများမှာ ဖော်ပြခဲ့ပြီးဖြစ်ပါတယ်။

(၂) ပုံနှိပ်ခြင်းနှင့် ထုတ်ဝေခြင်းလုပ်ငန်းဥပဒေ ကိုလည်း ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က ပြဋ္ဌာန်းပြီးပါပြီ။ သမ္မတကြီးကိုယ်တိုင် လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့တာပါ။ ၁၄-၃-၂၀၁၄ ရက်စွဲနဲ့ပါပဲ။ သတင်းစာမှာ ပါပါတယ်။

(၃) ဥပဒေနှစ်ရပ်စလုံး သတင်းသမားများအတွက် အရေးကြီးပါတယ်။ လက်စွဲဆောင်ထားပြီး ဥပဒေလိုက်နာ မှု ဂရုပြုသင့်ပါတယ်။ နည်းဥပဒေတွေ မကြာမီပေါ်ထွက် လာပါမယ်။ သတင်းသမားများရဲ့ ဆန္ဒအညီ ဖြစ်စေပါ မယ်။ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ဆဲပါ။

(၄) ဒီဥပဒေတွေဟာ မရေးခင် သတင်းမီဒီယာ သမား အတော်များများနဲ့ ဆန္ဒယူ၊ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပြီးမှ ရေးခဲ့ကြတာပါ။ ပြည်နယ်၊ တိုင်းဒေသကြီးအနှံ့ အဖွဲ့ပေါင်းစုံနဲ့ တွေ့၊ မေး၊ ပြည်ပ ပညာရှင်တွေရဲ့ အကြံ ဉာဏ်တွေပါ ခေတ်မီတိုးတက်အောင် ကြံဆောင်ပြုစုခဲ့ ကြတာပါ။ မီဒီယာသမားများ သိပါတယ်။

(၅) သတင်းထောက်များ (ယခုဆိုရင် သတင်းမီဒီယာ သမားများဟု ခေါ်ဝေါ်နေကြပါပြီ)ရဲ့ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် တွေ အများကြီးအတွက် လက်တွဲဆောင်ရွက်ကြပါဖို့။ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးကြပါဖို့။

(၆) ပြန်ကြားရေး၊ သတင်းမီဒီယာများနှင့် ဆက် နှယ်နေသော ဥပဒေများအကြောင်း ဆက်လက်ဆွေးနွေး ကြပါဦးမယ်။ (နောက်တစ်ပတ်ကျမှ ပြန်ဆုံကြမယ်ဟု အသီးသီးနှုတ်ဆက်ကာ သတင်းထောက်များပြန်သွားကြ ပါသည်)။ ။

Unforgettable Honeymoon 2 Nights / 3 Days (Ks. 155,000 for Couple) STARTING AT Sunny Paradise Ocean Paradise Yangon Reservation Office: 90 (A/B), Kabar Aye Pagoda Rd., Bahan Township, Yangon, Myanmar. Tel: (95 1) 546 006 Ext:(133, 134), HP: (95 9) 520 0591, 520 0594 Fax: (95 1) 546 006 Ext:(133) Ngwe Saung Beach: Direct Line (95 42) 40227~9 HP: (95 9) 856 8653, 856 8124

ပြည်တွင်းရေးရာ

အမရပူရမြို့မှ ကြေးပိဿာချိန် ၁၅၀၀၀ ရှိ သမိုင်းဝင်ခေါင်းလောင်းကြီးအား နိုင်ငံတကာခရီးသွားများ စိတ်ဝင်တစားလေ့လာ

အမရပူရ အောက်တိုဘာ ၂၆
ခေတ်တိုင်းတွင် ယဉ်ကျေးမှုရှိနေသည်။ ခေတ်တိုင်းတွင် ပြုလုပ်ပြောဆိုခဲ့သောအရာများနှင့် ပြုလုပ်ခဲ့သော အနုပညာလက်ရာများစွာသည် ထိုခေတ်၏ သမိုင်းပင် ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံသို့ လာရောက်လည်ပတ်သော နိုင်ငံခြားသား ခရီးသွားဧည့်သည်များသည် ရှေးဟောင်း လက်ရာသမိုင်းအမွေအနှစ်များနှင့် သဘာဝအလှအပ များကို လေ့လာလေ့ရှိကြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံသည် နိုင်ငံ တကာခရီးသွားဧည့်သည်များ လာရောက်လည်ပတ်လေ့လာ ချင်အောင်ဆွဲဆောင်နိုင်သည့် သဘာဝအရင်းအမြစ်အလှ အပ၊ ဓလေ့ယဉ်ကျေးမှုများစွာရှိနေသည်။

အမရပူရမြို့ရှိ သမိုင်းဝင်ပစ္စည်းများ၊ အနုပညာပစ္စည်းများ၊ အနုပညာမြောက်လက်ရာများနှင့် ကမ္ဘာကျော်သစ်သား တံတားဖြစ်သည့် ဦးပိန်တံတားကိုလည်း နှစ်သက် သဘောကျကြသည်။
အမရပူရနန်းတော်ဟောင်းနေရာ၏ အနောက် တောင်ယွန်းယွန်းနေရာတွင် ဘကြီးတော်ဘုရားတည်ထား ကိုးကွယ်ခဲ့သော မဟာဝိဇယရံသီပုထိုးတော်ကြီးဘုရား ဝင်းအတွင်း မဟာရံတံတိုင်း၏ အရှေ့မြောက်ထောင့် နေရာတွင် စေတီတော်ကြီးသမိုင်းရေးထိုးထားသော ကြေးပိဿာချိန် ၁၅၀၀၀ ရှိသည့် ခေါင်းလောင်းကြီး ရှိသည်။ ခေါင်းလောင်းကြီးကို “မဟာမေရမုကုဋယဏ္ဍ ရာဇာ”ဟု ခေါ်သည်။(ယာပုံ)
ခေါင်းလောင်းကြီးသည် မဟာဝိဇယရံသီပုထိုးတော် ကြီး၏သမိုင်းကိုရေးထိုးထားသော သမိုင်းဝင်အဖိုးတန် အမွေအနှစ်ပင်ဖြစ်သည်။ ထိုအဖိုးတန်အနုပညာလက်ရာကို နိုင်ငံတကာမှ ခရီးသွားဧည့်သည်များ စိတ်ဝင်တစား လေ့လာ ကြသည်။ မြန်မာတို့၏ အဖိုးတန်အနုပညာလက်ရာများကို နိုင်ငံတကာမှ ခရီးသွားဧည့်သည်များလေ့လာနိုင်စေရန်



ဧည့်လမ်းညွှန်များကလည်း ကူညီလျက်ရှိသည်။ ယခုအခါ ကြီးအား နိုင်ငံတကာခရီးသွားဧည့်သည်များ နေ့စဉ် တွင် အမရပူရမြို့မှ နှစ်ပေါင်း ၁၉၀ ကျော် သက်တမ်းရှိ လာရောက်လေ့လာလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (တိမ်တမန်)



အင်းတော်မြို့နယ်အတွင်း ကျောင်းဆောင်သစ်များဆောက်လုပ်

အင်းတော် အောက်တိုဘာ ၂၆
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အင်းတော် မြို့နယ်အတွင်း အလက၊ မူလွန်၊ အမကကျောင်းဆောင်သစ် လေး ကျောင်းကို နိုင်ငံတော်မှချပေးသော ရန်ပုံငွေများဖြင့် တည်ဆောက်လျက်ရှိ ကြောင်း မြို့နယ်ပညာရေးဗဟိုရုံးမှ သိရသည်။(အပေါ်ပုံ)
အင်းတော်မြို့နယ်အတွင်း ကျောင်း ဆောင်သစ်များ အမှန်တကယ်လိုအပ် လျက်ရှိသော အလက(ရေတွင်းကုန်း)၊ မူလွန်(ဆည်ရွာ)၊ အမက(နားခါ)နှင့် အမက(ညောင်ပင်ဆိပ်)ကျောင်းများ တွင် စက်တင်ဘာလမှစတင်၍ တည် ဆောက်နေခြင်းဖြစ်သည်။
အလက(ရေတွင်းကုန်း)ကျောင်းမှာ အလျားပေ ၁၅၀ x အနံ ပေ ၃၀ နှစ်ထပ်အုတ်ညှပ်သွပ်မိုးဖြစ်ပြီး နိုင်ငံ တော်မှ ငွေကျပ် ၆၄၈ သိန်းချပေးပြီး ခန့်မှန်းကုန်ကျငွေကျပ် ၇၆၇ သိန်း ဖြစ်ကြောင်း၊ မူလွန်(ဆည်ရွာ)ကျောင်း မှာ အလျားပေ ၁၅၀ x အနံပေ ၃၀ နှစ်ထပ်အုတ်ညှပ်သွပ်မိုးဖြစ်ပြီး နိုင်ငံ တော်မှ ငွေကျပ် ၄၈၆ သိန်းချပေးပြီး ခန့်မှန်းကုန်ကျငွေကျပ် ၇၆၇ သိန်းဖြစ် ကြောင်း၊ အမက(နားခါ)ကျောင်းမှာ အလျားပေ ၉၀ x အနံ ပေ ၃၀

နှစ်ထပ်အုတ်ညှပ်သွပ်မိုးဖြစ်ပြီး နိုင်ငံ တော်မှ ငွေကျပ် ၃၂၄ သိန်းချပေးပြီး ခန့်မှန်းကုန်ကျငွေကျပ် သိန်း ၄၄၀ ဖြစ်ကြောင်း၊ အမက(ညောင်ပင်ဆိပ်) ကျောင်းမှာ အလျားပေ ၁၂၀ x အနံ ပေ ၃၀ မုခ်နှစ်ဖက်ပါ နှစ်ထပ်အုတ် ညှပ်သွပ်မိုးဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတော်မှ ငွေ ကျပ် ၃၂၄ သိန်းချပေးပြီး ခန့်မှန်း ကုန်ကျငွေမှာ ငွေကျပ် သိန်း ၆၈၀ ဖြစ်သည်။ လိုအပ်ငွေများကို ကျောင်း အကျိုးတော်ဆောင်ကော်မတီများနှင့် အလှူရှင်များက စိုက်ထုတ်အကုန် အကျခံတည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း ဒုတိယမြို့နယ်ပညာရေးဗဟို ဦးကျော်လွင်က ပြောကြားသည်။
အဆိုပါ ကျောင်းလေးကျောင်းမှာ ၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မကုန်မီ အပြီး တည်ဆောက်ရမည်ဖြစ်ပြီး ပညာရေး

လျှပ်စစ်သုံးလျှင် သတိယှဉ် ဝန်အားမမျှ မသုံးရ

သာစည် အောက်တိုဘာ ၂၆
မြွေကိုက်၍ အသက်ဆုံးရှုံးမှုမရှိ စေရ ဟူသောရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် သာစည်မြို့နယ်မှ စေတနာရှင်များ နှင့် တာဝန်ရှိသူများပူးပေါင်း၍ မြတ်စေတနာ မြွေဆိပ်ဖြေဆေး ထောက်ပံ့မှုနှင့် လူမှုကူညီရေးအသင်း ကို ၂၀၁၀ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၂ ရက်တွင် စတင်ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ခဲ့သည်။
စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့သည့်နှစ်မှ ယခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက်အထိ မြတ် စေတနာမြွေဆိပ်ဖြေဆေးထောက်ပံ့မှု နှင့် လူမှုကူညီရေးအသင်းက မြွေ ကိုက်ခံရသောလူနာပေါင်း ၁၆၈ ဦး၊

မြတ်စေတနာမြွေဆိပ်ဖြေဆေး ထောက်ပံ့ရေးအဖွဲ့ မြွေဆိပ်ဖြေဆေးများ အခမဲ့လှူဒါန်း

ခိုင်းနွားလေးကောင်နှင့် အိမ်မွေး ခွေးတစ်ကောင်တို့၏အသက်ကို မြွေ ဆိပ်ဖြေဆေးအလုံးပေါင်း ၉၂၀ အခမဲ့ လှူဒါန်းပေးနိုင်ခြင်းဖြင့် အသက်ကယ် နိုင်ခဲ့သည်။
မြတ်စေတနာ မြွေဆိပ်ဖြေဆေး ထောက်ပံ့မှုအဖွဲ့အနေဖြင့် မြွေကိုက်ခံ ရသောလူနာမှန်သမျှ လူမျိုးဘာသာ မရွေး၊ ဆင်းရဲချမ်းသာမရွေး မြို့နယ် မြွေဟောက်များဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။

Table with MRTV-4 ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်အကျဉ်း, ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ (တနင်္လာနေ့) and a list of programs with times.

သာစည်မြို့နယ်ရှိ မြတ်စေတနာ မြွေဆိပ်ဖြေဆေးထောက်ပံ့ရေးအဖွဲ့သို့ ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ကုသိုလ်ရှင်များအနေ ဖြင့် မြွေဆိပ်ဖြေဆေးလှူဒါန်းလိုပါက ဖုန်း ၀၉-၂၂၂၅၇၇၇၊ ၀၉-၄၀၁၆၀ ၄၅၀၄၊ ၀၉-၂၀၁၃၇၂၀ သို့ ဆက် သွယ်၍ M.P.F မြွေဆိပ်ဖြေဆေး တစ်လုံးလျှင် ငွေကျပ် ၄၀၀၀၀ ဖြင့် လည်းကောင်း၊ အိန္ဒိယမြွေဆိပ်ဖြေ ဆေးတစ်လုံးလျှင် ငွေကျပ် ၁၆၀၀၀ ဖြင့်လည်းကောင်းဝယ်ယူ၍ ပေးပို့ လှူဒါန်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ မောင်ကို(သာစည်)

လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ကင်းဝေးစေရေး အကာအကွယ်ပစ္စည်းများတပ်ဆင်

ထန်းတပင် အောက်တိုဘာ ၂၆
ထန်းတပင်မြို့နယ်အတွင်း ပြည်သူများ လျှပ်စစ်အန္တရာယ်မှ ကင်းဝေး စေရေးအတွက် လူစည်ကားရာနေရာများဖြစ်သော ကံကော်လမ်း၊ ဦးစံအေး လမ်းနှင့် ဗိုလ်ချုပ်လမ်းတစ်လျှောက် ၄၀၀ ဗို့လှိုင်းများတွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား လိုင်းကြိုးပြတ်တောက်ခြင်းမှ ကာကွယ်နိုင်ရန်အတွက် အကာအကွယ်ပစ္စည်း (Likin Rope) များတပ်ဆင်ခြင်းကို အောက်တိုဘာ ၁၈ ရက်က မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးဗဟိုဦးကျော်ထူးနှင့် မြို့နယ်လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာတို့ ကြီးကြပ် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါ Likin Rope များသည် ရန်ကုန်မြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ပေးရေးအဖွဲ့ ဒုတိယအင်ဂျင်နီယာချုပ်(ဓာတ်/ဖြန့်)မှ စီမံဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း၊ အဆိုပါပစ္စည်းများတပ်ဆင်ခြင်းအတွက် ဓာတ်ကြိုးများ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ပြတ်ကျပါက လူ တိရစ္ဆာန်များပေါ်သို့ ကျရောက်ခြင်းမရှိနိုင်ကြောင်း မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးဗဟိုက ရှင်းလင်းပြောကြား ခဲ့သည်။
(အိသင်းထိုက်-iprd)



ပြည်တွင်းရေးရာ

ကျော်ဒန်နိုင်ငံသို့ မြန်မာအလုပ်သမားများ စေလွှတ်ခွင့်မပြု၊ စေလွှတ်သူများကို အရေးယူထား

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆
ပြည်ပအလုပ်အကိုင်ရာဖွဲ့စည်းရေးလိုင်စင်မရှိဘဲ ကျော်ဒန်နိုင်ငံသို့ အလုပ်သမားစေလွှတ်ရန်စီစဉ်ဆောင်ရွက်သူ ဒေါ်သင်းသင်းမိုးပါ သုံးဦးတို့အား အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက် ညနေ ၄ နာရီ မိနစ် ၄၀ က မင်္ဂလာဒုံမြို့မ ရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက်တွင် ကျော်ဒန်နိုင်ငံသို့ တရားမဝင်စေလွှတ်မည့် မြန်မာအလုပ်သမားများ ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ရောက်ရှိနေကြောင်းသတင်းအရ လူကုန်ကူးမှု တားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့၊ အလုပ်သမားညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန၊ လေကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့ခွဲ(ရန်ကုန်)တို့ ပူးပေါင်းအဖွဲ့မှ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

စစ်ဆေးချက်များအရ ထိုနေ့ နံနက် ၇ နာရီခွဲက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှ ထွက်ခွာမည့် ကာတာလေကြောင်းခရီးစဉ်အမှတ် QR-919 ဖြင့်လိုက်ပါမည့် မြန်မာအလုပ်သမား ကျားတစ်ဦး၊ မ ၁၇ ဦး

တို့အား နဒီရှင်းလုံဝန်ဆောင်မှု အေဂျင်စီမှ ဒေါ်သင်းသင်းမိုး(၄၈)နှစ် ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ပွဲစားများဖြစ်သည့် ဒေါ်စန္ဒာခိုင်(၂၇)နှစ် အမရပူရမြို့နယ်နှင့် ကိုအေးထွန်း(၄၅)နှစ် အင်းစိန်မြို့နယ်တို့ သုံးဦးက ကျော်ဒန်နိုင်ငံရှိ Vega Textile အထည်ချုပ် စက်ရုံတွင် တစ်လလုပ်ခ စရိတ်ငြိမ်း အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၅၅ ဒေါ်လာဖြင့် အလုပ်လုပ်ကိုင်ရန် ပို့ဆောင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပို့ဆောင်ပေးမည့်နဒီရှင်းလုံ ဝန်ဆောင်မှုအေဂျင်စီမှ ဒေါ်သင်းသင်းမိုးနှင့် ကျော်ဒန်နိုင်ငံရှိ Vega Textile အထည်ချုပ်စက်ရုံတို့သည် Online ဖြင့် ဆက်သွယ်ခဲ့ပြီး ကျော်ဒန်နိုင်ငံဘက်မှ လေယာဉ်လက်မှတ်နှင့် Work Permit တို့ ပို့ဆောင်ပေးပြီး လေယာဉ်လက်မှတ်ဖိုးဒေါ်လာ ၈၀၀ နှင့်ဗီဇာအတွက် ဒေါ်လာ ၅၅၀ အကုန်အကျခံ ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ပွဲစားဒေါ်စန္ဒာခိုင်နှင့် ကိုအေးထွန်းတို့မှာ သွားရောက်လုပ်ကိုင်မည့်သူများကို ဝန်ဆောင်ခ အသီးသီးရယူ၍ စုဆောင်းပြီး ဒေါ်သင်းသင်းမိုးထံ ပို့ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ဒေါ်သင်းသင်းမိုး၏ နဒီရှင်းလုံဝန်

ဆောင်မှုအေဂျင်စီမှာ ဝန်ဆောင်မှုအေဂျင်စီသာဖြစ်ပြီး ပြည်ပအလုပ်အကိုင်ရာဖွဲ့စည်းရေးလိုင်စင်မရှိဘဲ အလုပ်သမားများပို့ဆောင်ရန် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ပူးပေါင်းအဖွဲ့မှ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်နေစဉ် အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးထင်အောင်နှင့် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမျိုးအောင်တို့ ရောက်ရှိလာပြီး မြန်မာအလုပ်သမား ၁၈ ဦးအား တွေ့ဆုံ၍ ကျော်ဒန်နိုင်ငံသို့ မြန်မာအလုပ်သမားများစေလွှတ်ရန် ခွင့်ပြုထားခြင်းမရှိကြောင်း၊ ကျော်ဒန်နိုင်ငံတွင် မြန်မာသံရုံးနှင့် အလုပ်သမားသံအရာရှိမရှိသဖြင့် Work Permit အလုပ်သမားများသည် သုံးနှစ်ပြည့်မှ ပြန်လည်ထွက်ခွာရမည်ဖြစ်ရာ ယခုကဲ့သို့ သွားရောက်ပါက ကာလရှည်အတွင်း ကျော်ဒန်နိုင်ငံ၌ အလုပ်ရှင်အလုပ်သမားပြဿနာများ၊ နေထိုင်မှုအခက်အခဲများ၊ လုပ်ခလစာပြဿနာများ ကြုံတွေ့နိုင်ပြီး အလုပ်သမားများ၏ ဘဝလုံခြုံစိတ်ချရမှုမရှိခြင်းတို့ကြောင့် မြန်မာအလုပ်သမားများကို



ကျော်ဒန်နိုင်ငံသို့ သွားရောက်မည့် မြန်မာအလုပ်သမား ၁၈ ဦးအား အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးထင်အောင် တွေ့ဆုံရှင်းလင်းပြောကြားစဉ်။

သွားရောက်ရန် ခွင့်မပြုရခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ထိုင်းနိုင်ငံသို့ တရားဝင်အလုပ်သမားအဖြစ် သွားရောက်ခွင့်ရှိ၍ မိဘ/အုပ်ထိန်းသူများ၏ သဘောဆန္ဒအလျောက် အလုပ်အကိုင်ရရှိရန် ဝန်ဆောင်ခပေးရန် မလိုဘဲ

ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လတ်တလော မြန်မာပြည်ပအလုပ်အကိုင်ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းရှင်များ ရုံး၌ ထိုင်းနိုင်ငံသို့ interview လုပ်ကိုင်နိုင်ရေး ခေတ္တတည်းခိုနေထိုင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊

နိုင်ငံကူးလက်မှတ်များကိုလည်း ထိုင်းနိုင်ငံသို့ တရားဝင်သွားရောက်လုပ်ကိုင်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဟု ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မင်းနိုင်(လူကုန်တား)

သာကေတ ရှုခင်းသာ၌ ကြယ်သုံးပွင့်အဆင့်ရှိ ဟိုတယ်ဖွင့်လှစ်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆
မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပြောင်းလဲလာသော စီးပွားရေးမူဝါဒများကြောင့် နိုင်ငံတကာမှ လုပ်ငန်းရှင်များသည် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံလာကြသည်။ နိုင်ငံအတွင်းသို့ ခရီးသွားစဉ်သည်များ ပိုမိုခိုင်ရောက်လာသည့်အတွက် ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာပြီး ဟိုတယ်လုပ်ငန်းသည်လည်း အဓိက အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်လာသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သာကေတမြို့နယ် ရှုခင်းသာရပ်ကွက်၌ ယနေ့အသစ်ဖွင့်လှစ်လိုက်သည့် UPTOWN Hotel သည် မလေးရှားနိုင်ငံ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များမှ လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံလုပ်ကိုင်သော ဟိုတယ်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

UPTOWN Hotel မှ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ Mr. Jaffery Lee Ban Seng က “ မလေးရှားနိုင်ငံမှာလည်း UPTOWN Hotel ရှိတယ် ဒါကြောင့် UPTOWN Hotel လို့ နာမည်ပေးတာပါ။ မြန်မာနိုင်ငံမှာ ပထမဆုံးဟိုတယ်လုပ်ငန်း စလုပ်ဖြစ်တာပါ။ ဒီနေရာလေးကိုလည်း သဘောတွေကြတယ်။ အရှေ့မှာRiverView ရှိတဲ့အတွက် နိုင်ငံခြားခရီးသွား စဉ်သည်တွေကြိုက်မယ်ထင်ပါတယ်။ တခြားနေရာတွေမှာလည်း ဟိုတယ်လုပ်ငန်းတိုးချဲ့လုပ်ကိုင်ဖို့ အစီအစဉ်ရှိပါတယ်” ဟုပြောသည်။

ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံ သို့ဝင်ရောက်လာသည့် နိုင်ငံတကာမှ ခရီးသွားစဉ်သည်များ၏ လုံခြုံရေးကိုလည်း အထူးကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လုံခြုံရေးနှင့်နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးကြီး တင်ဝင်းက “ နိုင်ငံက အခုမှ ခရီးသွား

လုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာတာ၊ ဟိုတယ်တွေမှာ လုံခြုံရေးကို ချမှတ်ထားတဲ့ စည်းကမ်းအတိုင်းဆောင်ရွက်စေချင်တယ်။ မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့မှလည်း Tourism Police ဆိုပြီး ဖွဲ့ထားပြီးဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံခြားသားခရီးသည်တွေ စိတ်ချလက်ချ သွားလာနိုင်အောင် ဆောင်ရွက်ထားပြီး ဖြစ်ပါတယ်။ ဟိုတယ်တွေအနေနဲ့လည်း လူလုံခြုံရေး၊ ပစ္စည်းလုံခြုံရေး ဒါကိုတော့ ဂရုတစိုက် ဆောင်ရွက်စေချင်တယ်။ လုံခြုံရေးအထောက်အကူပြုပစ္စည်းတွေကိုလည်း တပ်ဆင်ပြီး အသုံးပြုစေချင်တယ်”ဟု ပြောသည်။

၂၀၁၂-၂၀၁၃ ခုနှစ်များတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၌ ဟိုတယ်အလုံးစုံနှင့် အခန်းအရေအတွက် နည်းပါးသည့်အတွက်ခရီးသွားလုပ်ငန်းတွင်ဂယက်ရိုက်ခဲ့သည့်အတွက် ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းအနေဖြင့် ဟိုတယ်များ တည်ဆောက်ရေးကို တွန်းအားပေးဆောင်ရွက်နေပြီး သတ်မှတ်ထားသည့်နေရာများတွင် တည်ဆောက်ရန်လမ်းညွှန်ထားကြောင်း ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်ရွှေက ပြောသည်။

နိုင်ငံတကာမှ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဟိုတယ်များ၊ စက်ရုံအလုပ်ရုံများ လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ ဖွင့်လှစ်ခြင်းဖြင့် ပြည်တွင်း၌ အလုပ်အကိုင်အခွင့်

အလမ်းများနှင့် နည်းပညာကျွမ်းကျင်မှုများ ရရှိလာမည်ဖြစ်သည်။

ယခု အသစ်ဖွင့်လှစ်လိုက်သည့် UPTOWN Hotel သည် မလေးရှားကုမ္ပဏီမှ အနှစ် ၂၀ ငှားရမ်းလုပ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်ပြီး အခန်းပေါင်း ၉၁ ခန်းရှိကာ ကြယ်သုံးပွင့် (3 Star) အဆင့်ရှိ ဟိုတယ်ဖြစ်ပြီး သာကေတမြို့နယ်တွင် အကြီးဆုံး ဟိုတယ်ကြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဟိုတယ်ပေါင်း ၁၀၇၃ ရှိပြီး ဟိုတယ်အခန်းပေါင်း ၄၁၈၆၈ရှိကာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတွင် ဟိုတယ် ၂၇၈ လုံးနှင့် အခန်းပေါင်း ၁၂၇၆၇ ခန်းရှိကြောင်း သိရသည်။

တောင်ပိုင်းဒေသများတွင် မိုးဆက်လက်ထစ်ချရန်ရှာနိုင်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၆

ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲအချိန်အထိ မိုးလေဝသတိုင်းထွာချက်အကျဉ်းချုပ်
လွန်ခဲ့သော ၂၄ နာရီအတွင်းက တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတွင် နေရာစိပ်စိပ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ကယားပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာတွက်ကျား မိုးထစ်ချရန်ရှာခဲ့ပြီး ကျန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့်ဖြစ်ထွန်းခဲ့သည်။

မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်အခြေအနေ
လှိုင်းအနည်းငယ်မှ အသင့်အတင့်ရှိမည်။

နောက်နှစ်ရက်အတွက်ခန့်မှန်းချက်
မြန်မာနိုင်ငံတောင်ပိုင်းဒေသများတွင် မိုးဆက်လက်ထစ်ချရန်ရှာနိုင်သည်။

ဥတုရာသီ တောကိုမို၏

ရေဖုံးမှ
Tigerair လေကြောင်းလိုင်းမှ Commercial Director Mr.Robert Yang က ပြောသည်။

ရွှေမြန်မာလေကြောင်းလိုင်းသည် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဧပြီလဆန်းမှ စတင်ကာ ပြည်တွင်းပြည်ပ လေကြောင်းလိုင်းကို ခေတ်နှင့်အညီ ပြေးဆွဲယာဉ်ပေးလျက် ရှိကြောင်း၊ မကြာမီကာလအတွင်းတွင်လည်း ရွှေမြန်မာလေကြောင်းလိုင်း အနေဖြင့် လေကြောင်းလိုင်းသစ်များ ထပ်မံတိုးချဲ့ယာဉ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ရွှေမြန်မာလေကြောင်းလိုင်းအနေဖြင့် Tigerair လေကြောင်းလိုင်းနှင့် Codeshare သဘောမျိုး ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်၌ ပြုလုပ်သည့် ရန်ကုန်-စင်ကာပူလေကြောင်းလိုင်းသစ် မိတ်ဆက်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ရွှေမြန်မာလေကြောင်းလိုင်းမှ မန်နေဂျင်း ဒါရိုက်တာ ဦးအောင်ကြီးက ပြောသည်။

အဆိုပါ စင်ကာပူ-ရန်ကုန်-စင်ကာပူ လေကြောင်းလိုင်းခရီးစဉ်ကို စင်ကာပူမှ ရန်ကုန်သို့လည်းကောင်း၊ ရန်ကုန်မှစင်ကာပူသို့လည်းကောင်း တစ်ရက်လျှင် တစ်ကြိမ်ဖြင့် နေ့စဉ် တိုက်ရိုက်ပြေးဆွဲယာဉ်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။



သာကေတ - သီသီမင်း
ဓာတ်ပုံ - အင်မောင်ဝင်း

ဌေးအောင်(ကြေးမုံ)

ပြည်တွင်းရေးရာ

မမြတ်လေးပညာရေးငွေပဒေသာပင် အလှူငွေပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆

မမြတ်လေးပညာရေးငွေပဒေသာပင် အလှူငွေပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့မနက် ၁ နာရီတွင် တက္ကသိုလ် စိန်ရတနာမဏိကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်ဒုတိယနာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြည်းမီး၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ အထူးဖိတ်ကြားထားသူများနှင့် အလှူရှင်မိသားစုဝင်များ တက်ရောက် ကြသည်။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဒုတိယနာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာ၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်နှင့် လွတ်လပ်ရေးမော်ကွန်းဝင်(ပထမဆင့်) ဗိုလ်မှူးချုပ် စည်သူတင်ဖေ(ငြိမ်း)နှင့် ဝေဒီသိန်းဆိုင်(စာရေးဆရာမကြီး မမြတ်လေး)၏ မိသားစုဝင်များ မမြတ်လေးပညာရေး ငွေပဒေသာပင် အလှူငွေပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားတွင် မှတ်တမ်းတင်စာတတ်ပုံရိုက်ကြစဉ်။ (ဇော်မင်းလတ်)

အစီအစဉ်အရ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဒုတိယနာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာက ဂုဏ်ပြုစကားပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် စာရေးဆရာမကြီး မမြတ်လေး၏မြေး ဦးကျော်ဒေဝက မမြတ်လေးပညာရည်ချွန်ဆု၊ မမြတ်လေးအခြေခံအုတ်မြစ်ဆုနှင့် မမြတ်လေး အခြေခံအုတ်မြစ်(အားကစား)ဆုများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထို့နောက် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ လွတ်လပ်ရေးမော်ကွန်းဝင်(ပထမဆင့်) ဗိုလ်မှူးချုပ် စည်သူတင်ဖေ(ငြိမ်း)နှင့် ဇနီး ဒေါ်သိန်းဆိုင်(စာရေးဆရာမကြီး မမြတ်လေး)၏ မိသားစုဝင်များက ငွေကျပ်သိန်း ၃၀၊ သဒ္ဓမ္မဇောတိကဝေဒေါက်တာဦးထွန်းထွန်းဦးမိသားစုက ငွေကျပ်သိန်း ၅၀၊ Net & Rays Co.,Ltd. မှ ဒေါ်ခင်မာလာ မိသားစုက ငွေကျပ် ၁၀ သိန်း၊ ဒေါ်ခင်ခင်လေး(MRTV-4) မိသားစုက ငွေကျပ် ၁၀ သိန်း အပါအဝင် စေတနာရှင် အလှူရှင်များက အလှူ ငွေများ ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဇော်မင်းအောင်က လက်ခံပြီး ကျေးဇူးတင်စကားပြန်လည်ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့်ကြူ၏ ဇနီး ပါမောက္ခ ဒေါက်တာဒေါ်ခင်ဆွေမြင့် (ခင်ဆွေမြင့်-မြန်မာစာ)က ဂုဏ်ပြု စကားပြောကြားသည်။



(ခင်ချိုင်း)

ရွှေတိဂုံစေတီတော်မှ

အတူနှစ်ယောက်လိုအပ်ပါသည်။ အစ်မတို့ အစမ်းရက်လုပ်နေတဲ့အချိန်မှာ စက်မှု(၁) မှ တာဝန်ရှိသူတွေက ရက်ထည်တွေကို အနာ အဆာရှိ၊ မရှိ လာရောက်စစ်ဆေးပေးတယ်။ ပြိုင်ပွဲနေ့မှာ အရေးကြီးဆုံးက ပေးထားတဲ့အချိန် မှာ ကိုက်အရည်ဆုံးနဲ့ အနာအဆာအကင်းဆုံး အဖွဲ့က ဆုရရှိမှာပါ။ အစ်မတို့ ဆုထပ်မံရရှိခဲ့ မယ်ဆိုရင်တော့ ပျော်တာပေါ့ကွယ်။ အစ်မတို့ ရက်လုပ်လိုက်တဲ့သင်္ကန်းကြီးကို မြတ်စွာဘုရား ထံမှာ ကပ်လှူခွင့်ရတဲ့အတွက် အတိုင်းမသိ ပြောပြတတ်အောင် ဝမ်းသာပီတိဖြစ်ရပါ တယ်” ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။ မိရိုးဖလာ ရက်ကန်းလုပ်ငန်းများမှာ ကျေးရွာများတွင် ပျောက်ကွယ်လုဆဲခံဖြစ်ခဲ့ပြီး ယခုတစ်ဖန် ဆန်းသစ်ကာ ပြန်လည်ခေါင်းမော့ လာနိုင်ခဲ့ပါပြီ။ မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှု ရိုးရာဓလေ့ကို တန်ဖိုးထားနိုင်ပြီး လူငယ်တွေအနေဖြင့် မြန်မာ့ရိုးရာ ရက်ကန်းပညာအမွေအနှစ်ကို အစဉ်အလာမပျက် တန်ဖိုးထား ထိန်းသိမ်း နိုင်စေရန် ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် ကျင်းပကြောင်း သိရသည်။

မသိုးသက်န်းရက်လုပ် ကပ်လှူပူဇော်ပွဲကို ညအိပ်စောင့်သည့် ဘုရားဖူးများ များပြားစွာ လာရောက်ခဲ့ပြီး ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်များကို လှည့်လည်ပြီးစီးသည်အထိ စောင့်ဆိုင်းဖူးမြော် ခဲ့သည်မှာ နှစ် ၃၀ တိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။

သတင်းနှင့် စာတတ်ပုံ - ခင်ဇာလီ

ကျောဖုံးမှ ဗီယက်နမ်ကလပ် ဘင်ဒေါင်းအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။ ဆီမီးပွဲစဉ်များကို အောက်တိုဘာ ၃၁ ရက်နှင့် ဗိုလ်လှပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂ ရက်တို့တွင် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ် သည်။

BTV Cup ဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို အသင်း ရှစ်သင်းဖြင့် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး ဗိုလ်ရရှိပွဲမှ အဆင့်တစ်ခု လေးအထိ လေးသင်း၊ ဧရာဝတီ အသင်း၊ ကိုရီးယားတက္ကသိုလ်လက်ရွေးစင် အသင်း၊ ဘရာဇီးပထမတန်းအသင်း တစ်သင်း နှင့် အာဆီယံဒေသတွင်းမှ ကလပ်အသင်း တစ်သင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကြမည်ဖြစ်သည်။ ဧရာဝတီအသင်းမှာ ၂၀၁၅ AFC Cup ပြိုင်ပွဲ ကို ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရရှိထားသည့် အသင်းလည်းဖြစ်သည်။

အမြန်လမ်းမကြီးအဆင့်မီအောင် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ကြိုးပမ်းနေသလို ခရီးသွားများ၏ လုံခြုံရေး၊ ယာဉ်မတော်တဆမှု လျော့နည်းပျောက်အောင်လည်း အမြန်လမ်းမရံတပ်ဖွဲ့မှ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အမြန်လမ်းမရံတပ်ဖွဲ့မှူးနှင့် တွေ့ဆုံမေးမြန်းမှုများကို ဖော်ပြလိုက်ပါသည်။

“အမြန်လမ်းမဆိုပေမယ့် အမြန်လမ်း တစ်ခုရဲ့ စံချိန်စံညွှန်းတွေ မမီသေးဘူး။ အဝေးပြေးလမ်းမကြီးအဆင့်ပဲ ရှိသေးတယ်။ သို့သော်ငြားလည်း ရန်ကုန်နဲ့မန္တလေးသွားဖို့ အမြန်ဆုံးနဲ့ အတိုဆုံးလမ်းဆိုတာတော့ ဖြတ်သန်း သွားတဲ့ယာဉ်တွေ တစ်နေ့တခြားပိုမိုများပြား လာတာကို ကြည့်ခြင်းအားဖြင့် သိနိုင်ပါတယ်။ အမြန်လမ်းမကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့အနေနဲ့လည်း တပ်ဖွဲ့ဝင်တွေကို ယမန်နှစ်က နှစ်မိုင်ကို တစ်ယောက်နှုန်းကနေ ယခုအခါ တစ်မိုင်ကို နှစ်ယောက်နှုန်းနဲ့ ယာဉ်တွေဆိုရင်လည်း အရင် က ၁၂ မိုင်ကို တစ်စီးနှုန်းကနေ ယခု ရှစ်မိုင်ကို တစ်စီးနှုန်းနဲ့၊ ငါးမိုင်မှာ ကင်းစခန်းဝယ်လေး တစ်ခုစီချထားပြီး မတော်တဆမှုတွေဖြစ်လာတဲ့ အခါ တစ်နာရီမိုင် ၆၀ နှုန်းနဲ့ အခင်းဖြစ်တဲ့ နေရာကို ငါးမိနစ်အတွင်း သွားနိုင်အောင် စီစဉ် ထားပါတယ်။ ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းအတွက် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်တွေကို လူနာသယ်ဆောင်နည်း၊ ရှေးဦးသူနာပြုစုနည်းသင်တန်းတွေ ပို့လွှတ် သင်ကြားပေးပြီး လူနာတင်ယာဉ်၊ မီးသတ်ယာဉ်၊ ဝန်ထမ်းများနဲ့ အမြန်လမ်းမကြီး လုံခြုံချောမွေ့ စေရေး၊ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းလျော့နည်းစေ ရေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါတယ်” ဟု အမြန်လမ်း မရံတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကြီးနေဝင်းက ပြောကြားခဲ့ သည်။

“လမ်းမကြီးနှင့် ယာဉ်များလုံခြုံရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ရာမှာ ယာဉ်များ ခဲပေါက်ခဲရခြင်း၊ တိရစ္ဆာန်များ၊ ဆိုင်ကယ်များနဲ့ ပတ်သက်ပြီး အရေးပေါ်ဖုန်းနံပါတ်(၁၈၈၀)ကို ချက်ချင်း ဆက်သွယ်သတင်းပေးပို့ပါ။ ဒါ့အပြင် ဖုန်း နံပါတ်-၀၉-၄၂၀၈၈၈၀၀ ကနေ ၀၉-၄၂၀၈၈၈၀၀ အထိ ဖုန်းအလုံး ၇၀ ဖွင့်ထားပါ တယ်။ အဲဒီဖုန်းနံပါတ်တွေကို ချက်ချင်း ဆက်သွယ်တိုင်ကြားပါ။ အဲဒါဆိုရင် ကျွန်တော် တို့ကလည်း ချက်ချင်းတုံ့ပြန်မှုတွေလုပ်ဆောင် နိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ အဲလိုမျိုး သတင်းပေးပို့ တာကို ကြိုဆိုတယ်။ အမှုမှန်ပေါ်ပေါက်ဖို့ အာမခံတယ်။ ဖြစ်ခဲ့ပြီးတဲ့အမှုတွေလည်း မလွတ်ဘူး။ အားလုံးမိတယ်။ တစ်ခုတော့ရှိ တယ်။ ယာဉ်တစ်စီးက ခဲပေါက်ခဲရတယ်ဆိုပြီး ၁၇ ရက်လောက်ကြာမှ လာတိုင်တယ်။ ဒီလိုမျိုး ဖြစ်စဉ်ကိုတော့ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ဘာမှ လုပ်ပေးနိုင်မှာမဟုတ်ပါဘူး။ နောက်ပြီး လမ်းမ ကြီးပေါ် တက်ခွင့်မရှိတဲ့ ဆိုင်ကယ်၊ ထော်လာဂျီ၊ အနေ့ယာဉ်တွေကို စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်မှုနဲ့ အရေးယူထားတာ အမှုပေါင်း ၅၄၄၂ မှု ရှိပါ တယ်” ဟု ရဲမှူးကြီးက ဆက်လက်ပြောကြား သည်။

ဘယ်သူမပြု မိမိမှု၊ မောင်းနှင်နေစဉ် သတိပြု

အမြန်လမ်းမကြီးတစ်လျှောက် ၂၀၁၂ ခုနှစ်အတွင်း ယာဉ်မတော်တဆမှု ၁၀၃ မှု ဖြစ်ပွားခဲ့ကာ ၅၇ ဦး သေဆုံး၍ ၁၆၈ ဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ်အတွင်း ၂၅၉ မှု ဖြစ်ပွားခဲ့ကာ ၁၁၃ ဦးသေဆုံးပြီး ၆၂၂ ဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။ ယခု ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက်အထိ ယာဉ်မတော် တဆမှုပေါင်း ၃၃၈ မှု ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ၁၂၀ သေဆုံးခဲ့ကာ ၆၃၄ ဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။ ကာလတူနှိုင်းယှဉ်ကြည့်မည်ဆိုပါက ၂၀၁၃ ခုနှစ်ကာလထက် ယာဉ်မတော်တဆမှု နှစ်ဆ နီးပါး ပိုမိုဖြစ်ပွားခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ သို့သော် ၂၀၁၂ ခုနှစ်ကာလများအတွင်းက အမြန်လမ်းမအသုံးပြုသည့် ယာဉ်အစီးရေမှာ တစ်ရက်လျှင် ၅၀၀၀ ခန့်သာရှိပြီး လက်ရှိ ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း တစ်ရက်လျှင် ယာဉ်စီးရေ ၁၂၀၀၀ ကျော် ဖြတ်သန်းလျက်ရှိသည်ကိုလည်း သတိပြုရမည်ဖြစ်သည်။ ယင်းကို တွက်ဆ ကြည့်ခြင်းအားဖြင့် ယာဉ်မတော်တဆမှုဖြစ်စဉ် ပိုများသည်ဟု အမှတ်တမဲ့ထင်မြင်ရသော် လည်း တိုးတက်လာသည့် ယာဉ်စီးရေနှင့်နှိုင်းစာ ကြည့်မည်ဆိုပါက ယာဉ်မတော်တဆမှုဖြစ်စဉ် များ လျော့ကျလာသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။



ရဲမှူးကြီးနေဝင်း (အမြန်လမ်းမရံတပ်ဖွဲ့မှူး)

အောက်ပိုင်း၊ ယာဉ်မောင်းအခြေအနေ၊ လိုင်စင် သက်တမ်းစသည်ဖြင့် စစ်ဆေးကြပ်မတ်လျက်ရှိ သည်။ “ယာဉ်မောင်းသူများဟာ လမ်းမကြီး တစ်လျှောက် ကျေးရွာတွေရှိနေတယ်။ အချိန် မရွေးဖြတ်သွားတဲ့ လူ၊ ယာဉ်၊ တိရစ္ဆာန်တွေနဲ့ တွေ့နိုင်တယ်။ ယာဉ်ကို အရှိန်လွန်မောင်းနှင် ခြင်းမပြုတဲ့ သတိနဲ့ ယာဉ်ကို ကိုယ့်လက်တွင်းမှာ ထိန်းချုပ်နိုင်တဲ့အနေအထားနဲ့ မောင်းနှင်ကြ၊ စည်းကမ်းလိုက်နာကြရင် မတော်တဆမှုတွေ တစ်စတစ်စ လျော့ပါးလာပါမယ်”ဟု ရဲမှူးကြီး က မှာကြားခဲ့သည်။ အလားတူပင် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီး ဌာနမှလည်း လမ်းမကြီးကို အဆင့်မီလမ်းမကြီး အဖြစ် ဖြစ်ပေါ်လာစေရေးအတွက် တံတားများ တိုးချဲ့ခြင်း၊ ခရီးသွားလာမှု ညင်သာပြန်ညောင်း စေရန်အတွက် ကတ္တရာခင်းခြင်း၊ အချိုးအတွေ့ များတွင် ညအချိန် ယာဉ်မောင်းများကို အထောက်အပံ့ပြုနိုင်သော ရောင်ပြန်မီးများ တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိနေသော်လည်း လိုအပ်ချက်များက ရှိနေသေး သည်။ သို့သော် မည်သည့် အခြေအနေတွင်မဆို ခရီးစဉ်တစ်ခုတွင် ယာဉ်မောင်းသည်သာ အခရာဖြစ်သည်။ “လမ်းမအနေနဲ့ပြောရရင် အချိုးအတွေ့ တွေမှာ ယာဉ်ကို ဟန်ချက်ညီအောင် လမ်းက ပိုပိုမပေးနိုင်ဘူး။ ညအချိန်မှာ လမ်းနဲ့အချိုး အတွေ့တွေ ပြတ်ပြတ်သားသားဖြင့်ရမယ့် ရောင်ပြန်မီးတွေလိုနေသေးတယ်။ ရာသီဥတု

သတင်း - ကိုကိုနု၊ နိုင်လင်းကြည်
စာတတ်ပုံ - ရာမည

အခြေအနေအရဆိုရင်လည်း မိုးရာသီမှာ ရေတင်တတ်တယ်။ အရှိန်နဲ့မောင်းနှင်နေရာက ရေထုထဲ တိုးဝင်တဲ့အခါ ယာဉ်ဟာ တစ်ဖက်ကို ဆွဲသွားတတ်တယ်။ ဆောင်းဝင်လာပြီး တောင် ကြောတစ်လျှောက် ညနေပိုင်း၊ မနက်လင်းခါနီး ကနေ ရုံးတက်ချိန်အထိ မြူတွေထုထပ်စွာ ကျတတ်တယ်။ ဒါတွေကို ကျော်လွှားနိုင်ဖို့က လွယ်ပါတယ်။ 100 km မောင်းခွင့်ပြုတဲ့နေရာ တွေမှာ 80 km ပဲ မောင်းမယ်။ 80 km ပေးထားတဲ့နေရာတွေမှာ 70 km နဲ့ မောင်း မယ်။ လုံးဝခြင်ကွင်းမကောင်းတော့ရင် ကားကို လမ်းဘေးလွတ် ရာချထားပြီး အခြေအနေ ကောင်းလာတဲ့အထိ စောင့်ရမယ်။ ကိုယ့်ကို ကျော်တက်တဲ့ယာဉ်ရှိရင်လည်း သူကျော်တက် ချိန် နည်းနည်းအရှိန်လျော့ပေးလိုက်မယ်။ တင်းခဲနေတာ၊ ယှဉ်မောင်းနေတာမျိုး မလုပ် ဘူး။ ဒီလိုလုပ်ပေးနေလျက်နဲ့ ကပ်ဆွဲတာမျိုး ကပ်ဝင်တာမျိုးလုပ်လာရင်လည်း သူရဲ့ မယဉ် ကျေးမှုကို နားလည်ခွင့်လွှတ်ပေးလိုက်ရမယ်။ တစ်လက် နှစ်ကြိမ်ကနေ ငါကြိမ်ထိ ယာဉ် အမျိုးအစားပေါင်းစုံ (အင်ဂျင်ပါဝါအမျိုးမျိုးနဲ့) မောင်းပြီး ဒီလမ်းကသွားနေရတော့ ဘယ်သူ မဆင်ခြင်ခြင် ကိုယ်ကိုယ်တိုင်ဆင်ခြင်တုံတရား ရှိမှသာ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းမှာပါ” ဟု သက်လတ်အရွယ် ယာဉ်မောင်း ဦးကိုလင်းက သူ့အတွေ့အကြုံကို မျှဝေသည်။

သို့ဖြစ်ခြင်းကြောင့် ယာဉ်မောင်းများအနေ ဖြင့်လည်း အသိရှိရှိ သတိရှိရှိမောင်းနှင်သွားလာ ကာ လမ်းမကြီး၏ ဂုဏ်သိက္ခာ မြင့်တက်လာ အောင် ပိုင်းဝန်းထိန်းသိမ်းကြရန်လိုပါသည်။ သို့ဖြစ်သည်နှင့်အညီ မော်တော်ယာဉ်၏ ကြံ့ခိုင်မှု၊ လမ်း၏ ပကတိအခြေအနေ၊ လမ်း တစ်လျှောက်ဖြစ်ပေါ်နေသည့် ရာသီဥတုအခြေ အနေ၊ အလင်းရောင်ကောင်းစွာ ရှိမှု/မရှိမှု အခြေအနေ၊ ငိုက်မျဉ်းတတ်မှု ရှိ/မရှိ အခြေအနေ၊ သတ်မှတ်လမ်းညွှန်ဆိုင်းဘုတ်များ ကို လိုက်နာမှု ရှိ/မရှိ အခြေအနေ၊ သတ်မှတ် မိုင်နှုန်းအပေါ် လိုက်နာမှု ရှိ/မရှိ အခြေအနေ အစရှိသည်တို့ကို ချိန်ထိုးသုံးသပ် ဆုံးဖြတ်၍ ယာဉ်စည်းကမ်း လမ်းစည်းကမ်း၊ ယာဉ်မောင်း ကျင့်ဝတ်တို့နှင့်အညီ လိုက်လျောညီထွေ မောင်းနှင်မည်ဆိုပါက ယာဉ်မတော်တဆမှု ဖြစ်စဉ်များမှ ရှောင်လွှဲနိုင်လိမ့်မည်ဟု ယူဆ ပါကြောင်း...။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပြည်သူ့အသံ ပြည်သူ့အကြံ

ခင်မောင်ထွေး

ပို့ဆောင်ရေးကဏ္ဍသည် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ၊ ဒေသတစ်ခု၏ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို တိုက်ရိုက်အကျိုးပြုနိုင်သည်။

သို့မို့ကြောင့် ပြည်တွင်းရေးကြောင်းပို့ဆောင်ရေးသည် ဂျပန်နိုင်ငံ JICA ၏အကူအညီဖြင့် ဂျပန်နိုင်ငံ ဟိရိုရှီးမားမြို့ နာကာတာနီသင်္ဘောကျင်း၌ ချယ်ရီ-၁၊ ချယ်ရီ-၂၊ ချယ်ရီ-၃ အမည်ရှိ ကူးတို့သင်္ဘောအသစ် သုံးစင်းကို တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး ဒလ-ပန်းဆိုးတန်းခရီးစဉ်တွင် အစားထိုးပြေးဆွဲရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

အဆိုပါ ကူးတို့သင်္ဘောအသစ်သုံးစင်းမှာ ယခု တည်ဆောက်ပြီးစီးပြုပြင်၍ ရေယာဉ်တင် MV Paula သင်္ဘောဖြင့် ဂျပန်နိုင်ငံမှ အောက်တိုဘာ ၁၉ ရက်တွင် ထွက်ခွာလာပြီဖြစ်ရာ အောက်တိုဘာ ၂၉ ရက် ဝန်းကျင်ခန့်တွင် မြန်မာနိုင်ငံသို့ရောက်ရှိလာမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြည်တွင်းရေးကြောင်း ပို့ဆောင်ရေး၏ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရသည်။

သို့ဖြင့် ယခုအပတ် ပြည်သူ့အသံ ပြည်သူ့အကြံကဏ္ဍတွင် ပန်းဆိုးတန်း-ဒလကူးတို့ ရေယာဉ်ကိုအသုံးပြုပြီး နိစ္စဓူဝ ခရီးသွားလာနေကြရသည့် ပြည်သူ့အချို့၏ ပြည်သူ့အသံ ပြည်သူ့အကြံပြုချက်များကို ရွေးချယ်တင်ပြလိုက်ရပါသည်။

အရင်ထက်စာရင် အများကြီးတိုးတက်လာတယ်လို့ ယူဆရမှာပေါ့။ အရင်နှစ်ပေါင်း သုံး၊ လေးဆယ်တန်းကဆိုရင် တိုးအေးသင်္ဘောလို သင်္ဘောလေးတွေနဲ့ ကျွန်တော်တို့ သွားခဲ့ဖူးတယ်။ ဒါပေမယ့် လက်ရှိကူးတို့သင်္ဘောတွေက နိုင်ငံတကာနဲ့ယှဉ်ရင်တော့ အများကြီးနိမ့်သေးတာပေါ့။ အခု သင်္ဘောအသစ်သုံးစင်းရောက်လာမယ်ဆိုတော့ ပြည်သူတွေအတွက် အများကြီးအထောက်အပံ့ဖြစ်တာပေါ့။ အခုလက်ရှိထိုင်နေရတဲ့ သစ်သားခုံတွေထက်တော့ အများကြီးသာသွားမှာပေါ့။ အဓိကကတော့ ခရီးသည်တွေအတွက် လုံခြုံရေးပါပဲ။ ခရီးသည်တင်သင်္ဘောဖြစ်တဲ့အတွက် Life boat တို့ Life Jacket တို့ရှိဖို့ အရေးကြီးတယ်။ ဒါ အဓိကပါပဲ။

ဦးထွန်းသိန်း
လမ်း(၅၀)
ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်။

အခုအသစ်ရောက်မယ့် ကူးတို့သင်္ဘောတွေက အရင်ထက်အစစအရာရာသာမှာပေါ့။ ပြည်သူတွေအနေနဲ့ ဝမ်းသာစရာပါ။ ခရီးသည်တွေအနေနဲ့

စည်းကမ်းရှိဖို့တော့လိုတယ်။ အရင်လို ကွမ်းတံတွေးထွေးတာမျိုး မလုပ်ဖို့လိုတယ်။ ဈေးသည်တွေကိုလည်း ခရီးသည်တွေ အနှောင့်အယှက်မဖြစ်အောင် ကြပ်မတ်ဖို့လိုမယ်။ ပစ္စည်းကောင်းကောင်းသုံးချင်ရင် ကိုယ်ကလည်း စည်းကမ်းရှိဖို့လုပ်ရမယ်။ သွားရေးလာရေးသာမက အဆင့်အတန်းရှိရှိစီးရတော့ အရင်ထက် ပိုကောင်းတာပေါ့။

ကိုမြင့်ဦး
အိုးဘိုရပ်ကွက်၊
တွံတေးမြို့နယ်။

အရင် သင်္ဘောခ ငွေကျပ်တစ်ရာနှုန်းအတိုင်း အခုသင်္ဘောအသစ်ကိုလည်း ပြေးဆွဲပေးမယ်ဆိုတာတော့ သဘောတူတယ်ဗျာ။ ကျွန်တော်တို့က ဒလကနေ ရန်ကုန်ကို နေ့တိုင်းအသွားအပြန်သွားနေရတာပေါ့။ ဒီလို ကူးတို့သင်္ဘောအသစ်ကြီးကို ပြေးဆွဲပေးမယ်ဆိုတော့ ပြည်သူတွေအနေနဲ့ ဝမ်းသာတာပေါ့ဗျာ။ ပြေးဆွဲချိန်ကိုလည်း မူလအချိန်အတိုင်းပြေးဆွဲစေချင်ပါတယ်။

ဦးတင်ထွန်း
တပင်ရွှေထီးရပ်ကွက်၊
ဒလမြို့နယ်။

ကျွန်မက အစိုးရဝန်ထမ်းတစ်ဦးပါ။ တွံတေးမြို့မှာနေတော့ ရန်ကုန်ကို ဒလ-ပန်းဆိုးတန်း ကူးတို့သင်္ဘောစီးပြီး ရုံးဖွင့်ရက်တိုင်း သွားရပါတယ်။ အခုလက်ရှိ JICA က လျှို့ဝှက်တဲ့ ချယ်ရီအမည်ရှိ ကူးတို့သင်္ဘောအသစ် သုံးစင်း ဒီရက်ပိုင်းအတွင်းရောက်ရှိပြေးဆွဲပေးမယ်ဆိုတဲ့သတင်းကို ကြားရတော့ အလွန်ဝမ်းသာပါတယ်။

တာဝန်ရှိသူတွေက ခရီးသွားပြည်သူတွေ အဆင့်အတန်းမြင့်မြင့်နဲ့ အချိန်သက်သာအောင် စီစဉ်ပေးထားတဲ့အတွက် ခရီးသွားပြည်သူတွေအပိုင်းကလည်း အမှိုက်ပစ်တာတို့၊ ကွမ်းတံတွေးထွေးတာမျိုး၊ စည်းကမ်းမဲ့အပြုအမူမျိုးကို ရှောင်ကြဉ်ကြဖို့လိုပါတယ်။

ဈေးသည်တွေကိုလည်း သတ်မှတ်နေရာမှာပဲ ဈေးရောင်းစေချင်တယ်။ ခရီးသည်တွေ စိတ်အနှောင့်အယှက်ဖြစ်တာမျိုးကိုတော့ ကြပ်မတ်သင့်ပါတယ်။

မသဲသဲ
နိုင်ငံဝန်ထမ်း၊
တွံတေးမြို့နယ်။

တစ်ယောက်တည်းစည်းကမ်းရှိလို့တော့ မရဘူး။ ကူးတို့သင်္ဘောဝန်ထမ်းက

အစ ခရီးသည်အဆုံး အားလုံးစည်းကမ်းရှိဖို့လိုပါတယ်။ အသစ်ဆိုပြီး လက်တည့်မစမ်းဖို့လိုတယ်။ အခု လက်မှတ်ရုံအသစ်၊ ဆိပ်ခံဗေတံတား အသစ်တွေ မဖွင့်ရသေးတော့ သန့်ပြန်နေတာပဲ။ ကွမ်းတံတွေး ထွေးရင် ဘယ်လိုလုပ်မလဲဆိုပြီး လူတွေပြောနေကြသေးတယ်။ ဒါကြောင့် ကွမ်းစားတဲ့ လူတွေအတွက် ပုံးလေးတွေထားပေးသင့်တာပေါ့။ သင်္ဘောပေါ်မှာရော၊ စင်္ကြံလမ်းနဲ့ ဗေတံတားမှာရော ထားပေးမှဖြစ်မယ်။ နောက်ပြီး မြစ်ထဲကို အမှိုက်မပစ်ရလို့ ရေးထားပေးမယ့် ပစ်တဲ့သူက ပစ်တာပဲ။ ဒါကြောင့် အမှိုက်ပုံးပါ ထားပေးမှဖြစ်မယ်။ နောက်ပြီးပြောမကောင်းလို့၊ ခရီးသည်မှအပ သင်္ဘောပေါ် ဈေးသည်မလိုက်ရလို့ပြောပေးမယ့်လည်း ဈေးသည်တွေချည်းပဲ။

ကိုကျော်နိုင်ဦး
ညောင်ပိုင်းကျေးရွာ၊
တွံတေးမြို့နယ်။

ကျွန်မတို့က ရန်ကုန်နဲ့ ဒေးဒရဲကို မကြာမကြာသွားဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်မတို့က သန့်ရှင်းမှုကိုကြိုက်တော့ အခုကူးတို့သင်္ဘောအသစ်တွေလာမယ်ဆိုတော့ ပိုကြိုက်တာပေါ့။ အဓိကကတော့ သန့်ရှင်းမှုပဲ။ အခု လက်ရှိပြေးဆွဲနေတဲ့ ဒီကူးတို့သင်္ဘောက အနံ့ဆိုးတွေ နည်းနည်းနဲ့တယ်။ အခု စီးလာတာတောင် ကျွန်မနာခေါင်းပိတ်ထားရတယ်။ နံလို့ပေါ့နော်။ နောက်ပြီး ရန်ကုန်ပန်းဆိုးတန်းဆိပ်ကမ်းက ခရီးသည်နားနေဆောင်မှာလည်း ထိုင်ပြီး သင်္ဘောကိုစောင့်နေရတာ တအားအနံ့နဲ့တယ်။ တတ်နိုင်ရင် ခရီးသည်နားနေဆောင်ကိုပြင်ပြီး သပ်သပ်ရပ်ရပ်ဖြစ်စေချင်တယ်။ သန့်ရှင်းရေးအမြဲကောင်းနေဖို့ လိုပါတယ်။ ပြည်သူတွေအပိုင်းကလည်း စည်းကမ်းရှိဖို့လိုတယ်ပေါ့နော်။ ဆိပ်ကမ်းအသစ်တွေ၊ သင်္ဘောအသစ်တွေကို လုပ်ပေးတဲ့သူတွေက လုပ်ပေးထားတော့ ကိုယ့်ဘက်ကလည်း ပြန်တုံ့ပြန်ဖို့လိုတယ်။ စည်းကမ်းရှိဖို့လိုတာပေါ့။

ဒေါ်စိုးစိုးဝေ
(၄၁)ရပ်ကွက်၊
ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်။

ဒလ-ပန်းဆိုးတန်းကူးတို့ခရီးစဉ်ကို ကျွန်မတို့ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်သာမက ဒေးဒရဲ၊ ဖျာပုံ၊ ဘိုကလေး စတဲ့ ဧရာဝတီတိုင်းက ခရီးသွားပြည်သူတွေလည်း အားပြုသွားလာနေတာဖြစ်လို့ ကူးတို့သင်္ဘောအသစ် သုံးစင်းအစားထိုး ပြေးဆွဲပေးမယ်ဆိုတော့ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးပိုပြီး အဆင်ပြေချောမွေ့သွားတာပေါ့။ ဒါပေမယ့် ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်နဲ့ ဆက်စပ်ဒေသကြီး တစ်ခုလုံး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက်ဆိုရင်တော့ ရန်ကုန်-ဒလ မြစ်ကူးတံတားကြီးတစ်စင်း မဖြစ်ဖြစ်အောင်ထိုးဖို့တော့ လိုတယ်။

မခင်မာထက်
နိုင်ငံဝန်ထမ်း၊
ကျေးမူမြို့နယ်။

myKyat Mobile Money “ မိုဘိုင်းဖုန်းဖြင့်ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း ” အတွက် ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များအားဖိတ်ခေါ်ခြင်း



“ လုံခြုံ မြန်ဆန် ဒိုပိုက်ဆံ ”

- ၁။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ငွေကြေးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန်အတွက် myKyat (your mobile money) မိုဘိုင်းဖုန်းဖြင့် ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ စတင်တော့မည်ဖြစ်ပါသည်။
- ၂။ စီးပွားရေးလုပ်ငန်း ချဲ့ထွင်လိုသော လက်လီလက်ကားအရောင်းဆိုင်ရှင်များ၊ အခြား လုပ်ငန်းရှင်များ အတွက် ဆိုင်တစ်ဆိုင်ရှိရုံဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်မည့် အခွင့်လမ်းကောင်းတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။
- ၃။ စိတ်ပါဝင်စားသော လုပ်ငန်းရှင်တိုင်း ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ လျှောက်လွှာရှင်များအား မြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ်မှ ချမှတ်ထားသော စည်းမျဉ်း စည်းကမ်းများ နှင့် အညီ စိစစ်ရွေးချယ်၍ တရားဝင် အသိအမှတ်ပြု ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ခန့်အပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန် (ရုံးချိန်အတွင်း)
တိုက်(၁၇)၊ မြေညီထပ်၊ MICT Park၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း - ၀၁ ၂၃၀၅၂၄၇၊ ၀၁ ၂၃၀၅၂၄၈၊ ၀၁ ၂၃၀၅၂၄၉။
sales@frontiertechologypartners.com www.facebook.com/mykyat.myanmar

ပြည်တွင်းရေးရာ

အင်းလေးကန်မှကြာချည်လိုအပ်ချက် မိုးယွန်းကြီးမှပြည့်ဆည်း

ဝေါ အောက်တိုဘာ ၂၆

ဘုရားရှင်နှင့် ထေရ်ကြီးဝါကြီး သံဃာတော်အရှင်သူမြတ် များအား ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်များက တန်ဖိုးထား၍ အမြတ်တနိုး လှူဒါန်းကြသော ကြာသင်္ကန်းများ ရက်လုပ်ရန်အတွက် လိုအပ်သော ကြာချည်များကို မိုးယွန်းကြီးအင်းမှထွက်ရှိသော ပဒုမ္မာကြာပင်များမှ ထုတ်လုပ်ပေးလျက်ရှိသည်။

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပဲခူးမြို့နယ်နှင့် ဝေါမြို့နယ်အကြားရှိ မိုးယွန်းကြီးတိရစ္ဆာန်ဘေးမဲ့တောတွင် ထူးခြားသောလက္ခဏာ တစ်ရပ်အဖြစ် ကြာမျိုးစုံပေါက်ရောက်ခြင်းမရှိဘဲ ပဒုမ္မာကြာ တစ်မျိုးသာ ပေါက်ရောက်သည်။ လွန်ခဲ့သော ငါးနှစ်ခန့်မှ စ၍ သစ်တောဦးစီးဌာန၏ ခွင့်ပြုချက်ရယူပြီး ကြာရိုးများ ခူးယူ၍ ကြာချည်မျှင်များထုတ်လုပ်ရာတွင် ကြာပန်းပွင့်ချိန် တွင် ကြာရိုးများကို ခူးယူခွင့်မရှိဘဲ ခရီးသွားဧည့်သည်များ သွားလာခြင်းမရှိသည့်နေရာများတွင်သာ ခူးခွင့်ပြုထား ကြောင်း သိရသည်။

ကြာချည်ထုတ်လုပ်ရန်အတွက် ခူးယူစုဆောင်းထား သော ကြာရိုးများကို နှစ်ချောင်း၊ သုံးချောင်းပူး၍ လေးလက်မအရွယ် အပိုင်းလေးများအဖြစ် ဓားဖြင့်ရစ်လှီး၍

ဆန့်ထုတ်ခြင်းဖြင့် ထွက်ပေါ်လာသော ကြာမျှင်များကို လက်ဖြင့် အဆက်မပြတ် အောင် ပွတ်ကျစ်ခြင်းဖြင့် ရှည်လျားသော ကြာချည်မျှင်တစ်ချောင်း ရလာစေသည်။ ရရှိသော ကြာချည်မျှင်ကုန်ကြမ်းများကို ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) ညောင်ရွှေမြို့နယ် အင်းလေးကန်ဒေသမှ ကြာသင်္ကန်း ရက်လုပ်သူ တိုင်းရင်းသားလုပ်ငန်းရှင်များ ထံသို့ တင်ပို့ရောင်းချခြင်းဖြစ်ပြီး ကြာချည် မျှင်တစ်ကျပ်သားလျှင် သုံးထောင်ကျပ် ဈေးနှုန်းဖြစ်၍ ကြာသင်္ကန်းတစ်စုံအတွက် ကြာချည်မျှင် နှစ်ပိဿာ အသုံးပြုရသည်။

ပဒုမ္မာကြာပင်များမှာ မိုးယွန်းကြီးအင်းအတွင်း ပေါများ လှသော်လည်း မိုးများချိန်တွင် ခူးမရသောကြောင့် တစ်နှစ် လျှင် နှစ်လခန့် ရပ်နားထားရကြောင်း လုပ်ငန်းရှင်များက ပြောကြားသည်။

အင်းလေးဒေသမှထွက်ရှိသော ကြာသင်္ကန်းများကို အင်းလေးဖောင်တော်ဦးဘုရားပွဲနှင့် အခါကြီးရက်ကြီးများတွင်



စေတနာရှင် အလှူရှင်များလှူဒါန်းခိုင်ရန် ထုတ်လုပ်ရောင်းချ ခဲ့ရာတွင် အင်းလေးကန်အတွင်း ကြာပင်များပေါက်ရောက်မှု နည်းပါးလာခြင်းကြောင့် မိုးယွန်းကြီးဘေးမဲ့တောအတွင်း ပေါက်ရောက်လျက်ရှိသည့် ပဒုမ္မာကြာမှ ထုတ်လုပ်သော ကြာချည်များကို ဝယ်ယူ၍ ကြာသင်္ကန်းရက်လုပ်နေခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်း - ကိုကိုနေ၊ ဓာတ်ပုံ - နိုင်လင်းကြည်

လျှပ်စစ်အန္တရာယ် ကြိုတင်ကာကွယ်ရေး သစ်ပင်သစ်ကိုင်းများ ရှင်းလင်း

ဖြူ အောက်တိုဘာ ၂၆

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မြို့မြို့နယ် လျှပ်စစ် အင်ဂျင်နီယာရုံးမှ မြို့မြို့နယ်အင်ဂျင်နီယာ ဦးထွန်းထွန်းဦး၏ ကြီးကြပ်စီစဉ်မှုဖြင့် လျှပ်စစ် အန္တရာယ် ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအတွက် ရန်ကုန်- မန္တလေးပုံမှန်ကားလမ်း မြို့မြို့တွင်းရှိ လျှပ်စစ် ဓာတ်အားလိုင်းများတွင် ဓာတ်အားလိုင်းကြီးနှင့် မလွတ်ကင်းသော သစ်ပင်သစ်ကိုင်းများကို မြို့မြို့နယ်လျှပ်စစ်ရုံးဝန်ထမ်းများက အောက်တိုဘာ ၂၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီမှ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီအထိ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ခေတ္တပိတ်၍ ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်း ကြကြောင်း သိရပြီး ဆက်လက်၍ မြို့ပေါ်ရပ်ကွက် များရှိ လျှပ်စစ်ဓာတ်တိုင်များမှ လိုင်းကြိုးများနှင့် မလွတ်ကင်းသော သစ်ပင် သစ်ကိုင်းများအား ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။

(ဖြူမြင့်ဦး)



မြောက်ဥက္ကလာပ၌ ယာဉ်သုံးစီးဆင့်တိုက်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆

ရန်ကုန်မြို့ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ် ဘုမ္မာလမ်းနှင့် ဧရာလမ်းကြား သုဗ္ဗမာလမ်းမကြီးပေါ်၌ အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက် ညနေ ၃နာရီခန့်တွင် ယာဉ်သုံးစီးဆင့်တိုက်မိရာ နာရေးပို့ဆောင်ပြီး ပြန်လာသည့်ယာဉ်ပေါ်မှ လိုက်ပါပို့ဆောင်သော အမျိုးသားတစ်ဦး၏ဦးခေါင်းတွင် ဒဏ်ရာရရှိသဖြင့် မြောက်ဥက္ကလာပဆေးရုံသို့ တင်ပို့ခဲ့ရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ရေဝေးသူသာန်မှ အသုဘပို့ပြီးပြန်လာသော ဟီးနိုးယာဉ် အမှတ် ဆ/--- သည် ခြောက်ကွေ့မှ ကန်သာယာဘက်သို့မောင်းနှင်လာစဉ် ကန်သာယာမီးပွိုင့်ဘက်မှ ခြောက်ကွေ့ဘက်သို့ မောင်းနှင်လာသော လော်လီယာဉ်အမှတ် 2C/--- နှင့် တိုက်မိပြီး လော်လီယာဉ်နောက်မှ

မောင်းနှင်လာသည့် ယာဉ်ငယ်တစ်စီးပါ ဆင့်တိုက်မိခဲ့သည်။ ယင်းဖြစ်ရပ် ကြောင့် လော်လီကုန်တင်ယာဉ်နှင့် ဟီးနိုးယာဉ်နှစ်စီးလုံး လေကာမှန်များ ကွဲပြီး ဝဲဘက်ခြမ်း ဦးခေါင်းပိုင်း ကြေမှုပျက်စီးသွားခဲ့သည်။

ယာဉ်တိုက်မှုကြောင့် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှု မဖြစ်စေရန် မြောက်ဥက္ကလာပ ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့(၄၂) ခြောက်ကွေ့မီးပွိုင့်တာဝန်ကျ အဖွဲ့၊ ကန်သာယာလမ်းဆုံ မီးပွိုင့်တာဝန်ကျ ယာဉ်ထိန်းတပ်ဖွဲ့ဝင်များ နှင့် (ည)ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမျိုးဆွေနှင့်အဖွဲ့ဝင်များက ပိုင်းဝန်း ရှင်းလင်းပေးကြသည်။ ဖြစ်ပွားမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ဝေဘာဂီရဲစခန်းက အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

(၀၃၅)



NOKIA 108 PREMIUM KEYPAD PHONE FOR MYANMAR

- Myanmar font တပါတည်းပါရှိခြင်း
- MP3 player ပါရှိခြင်း
- ကင်မရာပါရှိခြင်း
- ဘက်ထရီသက်တမ်းကြာရှည်ခြင်း
- လိုင်းဆွဲအားကောင်းခြင်း
- Dual Sim (GSM)
- Bluetooth အသုံးပြုနိုင်ခြင်း
- 1 Year Official Warranty
- Free 4GB Micro SD Card!

<https://www.facebook.com/nokiamyanmar>

Nokia Showroom & Service Center: 152A, Shwe Gone Taing Road, Bahan Township, Yangon; Ph Nos: 09 31873054 (Retail), 09 421143000 (Wholesales)
Official Nokia Phones available at the following major shops in Myanmar: Yangon: Jaymart, KMD, Orbit, e-city, Luyimin, Mr Fone, Elite, Mobile mother Pathein: Sun Mobile, Mobile Zone Pyay: Wise Power, NSM, Zaw Bago: 342 Mobile, Junction Mobile Myeik: Elite Dawei: DCom Pha An: Treasure Net, Zenith, Mawlamyine: Mobile Zone, KMD, UOK, Shwe Phone Mon Taungoo: Tae Kabar, Hello, Dr G, Mobile house Nay Pyi Daw: 3D, KMD, e-city Meiktila: KMD Mandalay: KMD, e-city, YK, Pink Loikaw: Orbit Magway: Orbit, KMD Lasho: KMD Myitkyina: Elite Taunggyi: i-Angel

အားကစား

ရန်ကုန်မြို့တော်ဝန်ပေး တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆

မြန်မာ့တင်းနစ် အားကစားအဆင့်အတန်း တိုးတက်အောင်မြင်လာစေရန်အတွက် ရန်ကုန် မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက အဓိကကူညီပံ့ပိုးသော ၂၀၁၄ ခုနှစ် ရန်ကုန်မြို့တော်ဝန် ပေးတင်းနစ်ပြိုင်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်မှ ၁၄ ရက်အထိ ရန်ကုန်မြို့၊ ဗညားဒလလမ်းရှိ သိမ်ဖြူ တင်းနစ်ကွင်း၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာကျင်းပမည် ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ ပြိုင်ပွဲတွင် အမျိုးသားအလွတ်တန်းတစ်ဦးချင်း နှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲ၊ အမျိုးသမီး တစ်ဦးချင်း နှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲ၊ အမျိုးသား အမျိုးသမီး(Mix Double) နှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲ၊ အမျိုးသား အမျိုးသမီး အသက်(၁၂)နှစ်အောက်၊ အသက်(၁၄)နှစ်အောက်၊ အသက်(၁၆)နှစ်အောက်၊ တစ်ဦးချင်းပြိုင်ပွဲများ၊ အသက်(၆၀)နှစ်နှင့်အထက် နှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲ (နှစ်ယောက်တွဲအသက်ပေါင်း ၁၃၀ ပြည့်ဖြစ်ရမည်)နှင့် အသင်းလိုက်ပြိုင်ပွဲများ ပါဝင်မည်ဖြစ်သည်။

ယင်းပြိုင်ပွဲတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြမည့် တင်းနစ်အားကစားသမားများသည် ကွင်းတာဝန်ခံ ဒေါ်မေဖြိုးကျော် ဖုန်း- ၀၉-၂၅၄၂၇၂၂၄၊ မြန်မာနိုင်ငံတင်းနစ်အဖွဲ့ချုပ် စုံစမ်းရေးဌာန ဖုန်း- ၃၈၀၉၉၁၊ ၂၇၂၃၆၀ တို့သို့ အမည်စာရင်းသွင်းရမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

မြန်မာ့ရိုးရာ ခြင်းလုံးပညာ ကမ္ဘာအနှံ့ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာ စေရေးအတွက် မြန်မာနိုင်ငံ ခြင်းလုံးအဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ပါကစ္စတန် နိုင်ငံသို့ နည်းပြတစ်ဦး၊ လက်ရွေးစင်အားကစားသမား နှစ်ဦး သွားရောက်သင်ကြား သရုပ်ပြ ခတ်ကစားရန်အတွက် ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ ခြင်းလုံးအဖွဲ့ချုပ် အတွင်း ရေးမှူး(၂) ဦးကိုအောင်နှင့် အမှုဆောင်အဖွဲ့တို့ ပို့ဆောင် နှုတ်ဆက်ကြစဉ်။ (ကြေးမုံ)



ဘာစီလိုနာကို အနိုင်ရရှိခဲ့ပြီးနောက် ရိုးယဲလ်ကစားသမားများအား အန်ဆယ်လော့တီ ချီးကျူး

ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းနည်းပြ အန်ဆယ်လော့တီ သည် လာလီဂါထိပ်တန်းပြိုင်ဘက် ဘာစီလိုနာအသင်း အား အနိုင်ရရှိခဲ့ပြီးနောက် ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်ကစားသမား များအား ချီးကျူးစကားပြောကြားလိုက်သည်။

ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းနှင့် ဘာစီလိုနာအသင်းတို့ ထိပ်တိုက်ဆုံတွေ့ခဲ့သည့် လာလီဂါပွဲစဉ်(၉)တွင် ဘာစီလိုနာ အသင်းက ပွဲကစားချိန် ၃ မိနစ်တွင် တိုက်စစ်မှူးနေမာ၏ တစ်လုံးတည်းသောသွင်းဂိုးကို ရရှိကာ ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ် အိမ်ကွင်း ဘာနေဗျူး၌ ဦးဆောင်ကစားနိုင်ခဲ့သော်လည်း ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းသည် စီနီယယ်လီဂါ၊ ပီပီနှင့် ဘင်ဇီမာ တို့၏ သွင်းဂိုးများဖြင့် ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းက ဘာစီ လိုနာအသင်းကို သုံးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။

ယင်းပွဲစဉ်တွင် ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းနှင့်အတူ ဂါရတ်ဘေးလီ၊ ကိုအန်ထရာဆို စသည့်ကစားသမားများ ဒဏ်ရာပြဿနာကြောင့် မပါဝင်နိုင်ခဲ့သော်လည်း ဘင်ဇီမာ၊ စီနီယယ်လီဂါ၊ အစ္စကို၊ တိုနီခရစ်၊ မိုဒရစ်၊ ဂျိုမ်းရိုဒရိုဂက်စ်၊ မာဆယ်လီ၊ ရာမိုစ်၊ ပီပီ၊ ကာဗာဂျယ်တို့ကို ၄-၄-၂ ပုံစံဖြင့် ပွဲထွက်လာခဲ့ရာ ရှေ့ လယ်၊ နောက် အချိတ်အဆက်ထိမိလွန်း လှသည်။ ဘာစီလိုနာအသင်းကမူ နေမာ၊ ဆွာရတ်စ်၊ မက်ဆီ၊ အင်နီယေစတာ၊ ဘက်စကွက်၊ ဟာနန်ဒက်စ်၊ မာရှေ ယာနို၊ ပီကေး၊ အဲလ်ဗက် စသည့်ကစားသမားများကို ၄-၃-၃ ကစားကွက်ဖြင့် ပွဲထွက်လာခဲ့သည်။



နှစ်သင်းစလုံးသည် တိုက်စစ်ပိုင်း၊ ကွင်းလယ်ပိုင်း၊ ခံစစ်ပိုင်းဘက်စုံတွင် လိုအပ်ချက်မရှိလောက်အောင် ဖြည့်စွမ်း နိုင်သည့် ကစားသမားများ ရှိနေသည်။ သို့သော် ဘာစီလိုနာ အသင်းမှာ ဦးဆောင်ဂိုးရရှိခဲ့သော်လည်း အဆုံးသတ်ပိုင်း အားနည်းချက်များကြောင့် ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းကို ရှုံးနိမ့်ကာ ၎င်းတို့၏ ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီ လာလီဂါပွဲစဉ် (၉)အပြီးတွင် ပထမဆုံးသော ရှုံးပွဲမရှိစံချိန်ကျိုးပျက်ခဲ့ရ သည်။ ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းမှာ လာလီဂါ ပွဲစဉ်(၉) တွင် ဘာစီလိုနာအသင်းအား အနိုင်ရရှိခဲ့ခြင်းကြောင့် လာလီဂါအမှတ်ပေးဇယား၏ အဆင့်(၂)နေရာသို့ တက်လှမ်း နိုင်ခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းနည်းပြ အန်ဆယ်လော့တီက ရိုးယဲလ်ကစားသမားများအား ချီးကျူးစကားပြောကြားခဲ့သည်။ (ဧွေကြယ်)

ပေါ့ဘာအားခေါ်ယူရန် ချယ်လီဆီးပြင်ဆင်နေ

အင်္ဂလန်ပရီမီယာလိဂ်ကလပ် ချယ်လီဆီးအသင်း သည် လာမည့် ဇန်နဝါရီအပြောင်းအရွှေ့ကာလတွင် အသင်း၏ တိုက်စစ်ကို အားဖြည့်ရန်အတွက် ဂျူဗင်တပ် အသင်း၏ ပြင်သစ်ကွင်းလယ်ကစားသမား ပေါလ်ပေါ့ ဘာ အားခေါ်ယူရန် ပြင်ဆင်နေကြောင်း သိရသည်။

ချယ်လီဆီးအသင်းမှာ ပေါ့ဘာအား ပြီးခဲ့သည့် နွေရာသီ အပြောင်းအရွှေ့ကာလကတည်းက ခေါ်ယူရန် ကြိုးပမ်းခဲ့သော်လည်း ဂျူဗင်တပ်အသင်း၏ ငြင်းဆန် ပယ်ချမှုကြောင့် မအောင်မြင်ခဲ့ပေ။ ထို့ကြောင့် ချယ်လီဆီး အသင်းမှာ လာမည့် ဇန်နဝါရီကာလအတွင်း ပေါ့ဘာအား ထပ်မံကြိုးပမ်းသွားဖွယ်ရှိပြီး ဂျူဗင်တပ်အသင်းထံ ပေါင် သန်း ၄၀ဖြင့် တရားဝင်ကမ်းလှမ်းသွားဖွယ်ရှိနေကြောင်း glia.com ကဖော်ပြခဲ့သည်။ ထို့ပြင် ပေါ့ဘာမှာလည်း ဥရောပ ထိပ်သီးကလပ်အသင်းကြီးတစ်သင်းတွင် ကစား ရန် ဆန္ဒရှိနေပြီး လက်ရှိအချိန်တွင် ၎င်းအား ချယ်လီဆီး အသင်းအပြင် ဘိုင်ယန်မြူးနစ်၊ မန်စီးစီး၊ PSG၊ စသည့် အင်အားကြီးကလပ်များက ခေါ်ယူရန် စောင့်ကြည့်နေ ကြောင်း ဗြိတိန်သတင်းစာ Daily Mail က ဖော်ပြခဲ့သည်။

သို့သော် ဂျူဗင်တပ်အသင်းမှာ ပေါ့ဘာအား လက် လွှတ်ရန် ဆန္ဒမရှိဘဲ အနည်းဆုံးတစ်ရာသီခန့်အသင်းတွင် ဆက်လက် ရှိစေရန် ကြိုးပမ်းသွားဖွယ်ရှိကြောင်း ဗြိတိန် မီဒီယာများက ဖော်ပြခဲ့သည်။ ချယ်လီဆီးအသင်းမှာ ပေါ့ဘာအတွက် မြင့်မားသည့် ပြောင်းရွှေ့တစ်ရပ်ဖြင့် ကမ်းလှမ်းသွား ရန် ပြင်ဆင်နေပြီး တစ်ပတ်လုပ်ခပေါင် တစ်သိန်းခွဲအထိ ပေးချေသွားရန် စီစဉ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (ကိုရို)

UNIQUE STAR TRAVELS & TOURS advertisement listing various travel packages like Dream/Safari World, Koh Larn Island, and Emerald Buddha with prices and contact info.

Attollo advertisement for bird watching tours with dates Nov 4-9 and Dec 20-29, including contact numbers.

Small advertisement for a hotel and restaurant with contact details.

Advertisement for a service or product, mentioning 'အလိုရှိသည်' and contact information.

Large advertisement for 'ကျေးကျွန်' (Kweikwon) featuring a 'SPECIAL REPORT' and details about a service or product.

Advertisement for 'မြေကွက်များဝယ်လိုသည်' (Buying land plots) with contact info.

Advertisement for bird watching tours, mentioning 'ဂျပန်အလုပ်အကိုင်ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပွဲမိတ်ကြားခြင်း'.

ပြည်တွင်းရေးရာ

စုလျားရစ်ပတ်မော်ကွန်းတင်မင်္ဂလာကျေးဇူးတင်လွှာ

၂၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက် Sule Shangri-La Hotel ၌ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သည့် စုလျားရစ်ပတ်ထိမ်းမြား မင်္ဂလာပွဲအခမ်းအနားတွင် စုလျားရစ်ပတ်ထိမ်းမြားခြင်းနှင့် မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံး ချီးမြှင့်ပေးပါသော လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်နှင့် ဒေါ်ခင်သန်းစင်အား လည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ်ချီးမြှင့်ပေးပါသော စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်နှင့် ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်းအားလည်းကောင်း၊ အထူးဖိတ်ကြားထားသော စစ်ဘက်၊ နယ်ဘက်မှ မိသားစုများ၊ မင်္ဂလာမော်ကွန်းတင်လက်မှတ်ရေးထိုးရာတွင် မင်္ဂလာနာယကကြီးအဖြစ် ဆောင်ရွက် ပေးပါသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် ဦးဝင်းဆွေနှင့် ဒေါ်နန်းနန်းအိ၊ အသိသက်သေများအဖြစ် လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသော ဒေါက်တာဖေသက်ဇော်နှင့် မအေးသန္တာဝင်း၊ ကိုအောင် ပြည့်စုံနှင့် မမျိုးရတနာထိုက်၊ အခမ်းအနားသို့ မအားလပ်သည့်ကြားမှ တက်ရောက်ပေးပါသော ပြည်သူ့ လွှတ်တော်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော်တို့မှ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ဒေါ်ခင်သန်းစင်အားလည်းကောင်း၊ စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၁၅)မှ ကျောင်းဆင်းသူငယ်ချင်းများနှင့် ၎င်းတို့၏ ဒေါ်ခင်သန်းစင်အားလည်းကောင်း၊ အခြားဖိတ်ကြားထားသော စည်သူတော်များ၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားမှ ဦးသင်မြင့်သန်း၊ မင်္ဂလာ အခါတော်တေးသီဆိုပေးပါသော ဒေါ်ရီရီသန်းနှင့် မြန်မာမှုတေးဂီတအဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာတေးများဖြင့် ဖျော်ဖြေပေးကြပါသော နိုင်ငံကျော်တေးသံရှင်များ၊ မင်္ဂလာပန်းများ ကြဲဖြန့်ပေးပါသော အိမ်မှူးမင်း၊ သိမ်ဝင်း ထက်၊ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံး ကိုင်ဆောင်ပေးပါသော ကြည်လဲ့ရွှန်းကျော်၊ မင်္ဂလာလက်စွပ်ပန်း ကိုင်ဆောင် ပေးပါသော မေသိမ်နွယ်၊ သတို့သားအရံများအဖြစ် ကူညီပေးပါသော ဗိုလ်ကြီးကိုနိုင်နှင့် ဗိုလ်ကြီးညီညီနိုင်၊ သတို့သမီးအရံများအဖြစ် ကူညီပေးပါသော ထက်မြတ်ဟန်၊ ဒေါက်တာဇင်ဝယ်ဝယ်စိန်တို့အားလည်းကောင်း၊ သတို့သမီးမိတ်ကပ်နှင့် ဆံပင်ပြင်ဆင်ပေးပါသော မေဦး၊ မင်္ဂလာ ဝတ်စုံအား ဖန်တီးပေးပါသော ပြည်စိုးအောင်၊ ဘိသိက်အခမ်းအနားပစ္စည်းများ စီစဉ်ပေးပါသော မြမာလာဟန်(Fortune)၊ စေတနာမေတ္တာဖြင့် လက်ဝတ် ရတနာများ ဆင်မြန်းပေးပါသော ဒေါ်စံပယ်ထွန်း(Best Jewellery)၊ ဓာတ်ပုံနှင့် မှတ်တမ်းဗီဒီယိုများအား မေတ္တာဖြင့်ရိုက်ကူးပေးပါသော ကိုအောင်ပြည့်စုံ(Black & White အဖွဲ့သားများ)နှင့် ကိုအေးဇော်မိုး(စက်မှု) ပန်းအလှ ပြင်ဆင်ပေးပါသော အန်တီနီလာ(Eternal)၊ Sule Shangri-La Hotel မှ မန်နေဂျာနှင့် ဝန်ထမ်း များအားလည်းကောင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံးမှ ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ ကြွရောက်ချီးမြှင့် ပေးကြပါသော ဂုဏ်သရေရှိသူကြီးမင်းများ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဟအပေါင်းတို့အား လည်းကောင်း၊ ကိုသူရိန် (ရွှေနဂါးမင်း)နှင့် အောင်မြင်သူအဖွဲ့သားများ၊ အထူးသဖြင့် စုလျားရစ်ပတ် မော်ကွန်းတင်မင်္ဂလာပွဲအား အစစ အရာရာ အဆင်ပြေချောမွေ့အောင် တာဝန်ယူစီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးပါသော အန်တီနီမြတ်မြတ်ဦး (Royal Stars Event Planner)၊ မင်္ဂလာပွဲသို့ မအားလပ်သည့်ကြားမှ တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးခဲ့ပါသော စစ်ဘက်၊ နယ်ဘက်မှ အငြိမ်းစားအရာရှိကြီးများနှင့်ဒေါ်ခင်သန်းစင်အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပွဲအောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင် ရေးအတွက် အဘက်ဘက်မှ လိုအပ်သည်များအား ဝိုင်းဝန်းကူညီပေးကြပါသော ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ နှစ်ဖက်ဆွေမျိုး မိတ်သက်ဟများ၊ သူငယ်ချင်းများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံးကို လှိုက်လှိုစွာ ကျေးဇူးပြုတောင်းဆိုပါသည်။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့် မောင်ကျော်ဘုန်းမြင့်-မဖူးဖူးဖေ

မိတ္ထီလာအကျဉ်းထောင်၌ ထောင်ဝင်စာလားတွေ့သူထံမှ မူးယစ်ဆေးဝါးများ သိမ်းဆည်းရမိ

မိတ္ထီလာ အောက်တိုဘာ ၂၇ မိတ္ထီလာအကျဉ်းထောင်ထဲတွင် သာစည်မြို့မှ မူးယစ်ဆေးဝါးမှုဖြင့် မိတ္ထီလာခရိုင်တရားရုံးတွင် အမှုရင် ဆိုင်နေရသော ခင်ပွန်းဖြစ်သူထံအနီးက မူးယစ်ဆေးဝါးများ ယူဆောင်၍ ထောင်ဝင်စာ လာတွေ့စဉ် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက သတင်းအရ ဝင်ရောက်ဖမ်းဆီးရာ ထောင်ဝင်စာ လာတွေ့သူအနီးနှင့်အတူ မူးယစ် ဆေးဝါးရောင်းသူကိုပါ ဆက်လက် ဖမ်းဆီးရ မိခဲ့သည်။

ဖြစ်ပွားပုံမှာ အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်က မိတ္ထီလာအကျဉ်းထောင်တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးမှုဖြင့် မိတ္ထီလာခရိုင် တရားရုံး၌ အမှုရင်ဆိုင်နေရသူ သာစည်မြို့ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်နေ ဇော်ထက်(၃၇)နှစ်အား အနီးဖြစ်သူ မဖြိုးသူဇာစိုး(၃၄)နှစ်က ထောင်ဝင်စာ လာတွေ့သည်ဆို၏။ ထိုသို့ ထောင်ဝင်စာ လာတွေ့သူ မဖြိုးသူဇာစိုးထံတွင် မူးယစ်ဆေးဝါးများ ပါလာကြောင်း သတင်းအရ မိတ္ထီလာမြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူး မောင်ရွှေဦးဆောင်၍ မြို့မရဲစခန်းမှူး ဒုရဲမှူး သိန်းဟန်၊ တာဝန်မှူး ဒုရဲမှူးအောင်သူဟိန်းနှင့် အသိ သက်သေများက မဖြိုးသူဇာစိုး ဝတ်ဆင်ထားသော နံ့သာရောင် အတွင်းခံအင်္ကျီ ခါးရှည်အိတ်ကပ် အတွင်းမှ ၈၈ ပန်းရောင်စိတ်ကြွ ဆေးပြား ၁၉၄၃ ပြား၊ ၎င်းသယ် ဆောင်လာသော ယမ်ယမ်ချဉ်စပ် ၂၉ ထုပ် ဂျပ်ဖာအတွင်းမှ ၈၈ စာတန်းပါ ပန်းရောင် စိတ်ကြွဆေးပြား ၃၁၉၄ ပြား စုစု ပေါင်း ၅၁၃၇ ပြား ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သည်။

၎င်း၏ ဝန်ခံချက်အရ ယင်း မူးယစ်ဆေးဝါးများကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် ညနေက မူဆယ်မြို့နယ် ဒေါ်ထန်ရာ (၃၈)နှစ်ထံမှ တောမ ကျေးရွာအနီးတွင် လက်ခံရယူခဲ့ ကြောင်း ပေါ်ပေါက်ခဲ့သဖြင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဒေါ်ထန်ရာအား ရှာဖွေရာ မြို့မလေးရပ်ကွက် ကားဂိတ်အနီးမှ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ သည်။

တင်လှိုင်(မိတ္ထီလာ)

ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၌ ဘိန်းဖြူ ၆၅ ဂရမ် သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၆ ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၌ ဘိန်းဖြူ ၆၅ ဂရမ် သိမ်းဆည်းရမိ အမှုအရာတွင် အမှုထမ်းများက ဘိန်းဖြူ ၆၅ ဂရမ် သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။

ရက်က ကွတ်ခိုင်မြို့နယ် လုံကွဲကျေးရွာသွားလမ်းခွဲထိပ် မန်ပြန်ကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးအနီးတွင် လုံကွဲကျေးရွာဘက်မှ လမ်းလျှောက်လာသူ ဝင်းထွဋ်မိုးအားရှာဖွေရာ ၎င်းဝတ် ထားသည့် ပုဆိုးနှင့် ခါးကြားတွင် သိုဝှက်သယ်ဆောင်လာသည့် ဘိန်းဖြူ ဆပ်ပြာခွက် ငါးခွက် (အလေးချိန် ၆၅ ဂရမ်) သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ဝင်းထွဋ်မိုး(၃၄)နှစ်အား မူးယစ် ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

(ကြေးမုံ)



မူးယစ်ကင်းစင် အောင်ပွဲဆင်

Advertisement for 'နန်းညိုပိုင်' (Nanjiu) featuring a logo with a bird and text in Burmese. It lists various services and contact information.

Advertisement for 'ဦးအောင်ဟိန်းကျော်' (Zi Aung Hing Kyaw) featuring a large red header and text in Burmese. It appears to be a business or service advertisement.

Advertisement for 'FIRST CHOICE Travel & Tour' featuring a table of flight schedules and tour packages. The table lists dates and destinations.

A large advertisement for 'ဂွန်ရည်ဆေးတို့က်' (Gon Rhat Saey Toin) featuring a woman's portrait on the right and text on the left. The text describes the benefits of the medicine and provides contact information.

ပြည်တွင်းရေးရာ

AIG ကုမ္ပဏီနှင့် ကြိုစိုက်တောင်သူများ စိုက်ပျိုးရေးညှိနှိုင်း

ဘီးလင်း အောက်တိုဘာ ၂၆
အမှတ်(၁၄) ဘီးလင်းသကြား စက်အား ငှားရမ်းလုပ်ကိုင်ခွင့် ရရှိသော AIG ကုမ္ပဏီနှင့် ဘီးလင်းမြို့နယ် ရှိ ကြိုစိုက်တောင်သူများ ကြိုစိုက်ပျိုးရေးညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမင်းမောင်မောင်က နှုတ်ခွန်းဆက်အမှာစကား ပြောကြားခဲ့သည်။

မန်းလေသိပ်နှင့်သိပ်ကမ်းတို့တွင် Mobile Team ဆောင်ရွက်မည်

မန္တလေး၊ အောက်တိုဘာ ၂၆
စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် စားသုံးသူရေးရာ ဦးစီးဌာနက မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်နှင့် ဧရာဝတီမြစ်ကြောင်း မန္တလေး ဂေါ်ဝီနီဆိပ်ကမ်းတို့တွင် တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှုတားဆီးထိန်းချုပ်ရေး ဗဟိုကော်မတီ၏ Mobile Team များဖြင့် လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်မည် အစီအစဉ်များ ရှင်းလင်းပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက မန္တလေးမြို့ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ် ၇၈ လမ်းနှင့် ၃၄ လမ်းထောင့် ရတနာပုံစုပါစင်တာ စတုတ္ထထပ်ရှိ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း အစည်းအဝေးခန်းမတွင် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



ရေးနှင့် စာသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးဆွေတင်ကြားနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ မန္တလေးဈေးကွက်တွင် တစ်ဖက်နိုင်ငံမှ ကျန်းမာရေးနှင့် မညီညွတ်ကြားခဲ့သည်။ တက်ရောက်လာသော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် သတင်းမီဒီယာများ၏သိလိုသည်များကို မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် စာသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးဆွေတင်ကြားနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ သောစားသောက်ကုန်များ၊ စံမီမီဆေးဝါးများ၊ လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများ၊ လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများ၊ မိုဘိုင်းဖုန်းများ ဝင်ရောက်နေကြောင်း သိရသည်။ သီဟကိုကို(မန္တလေး)

မန္တလေးအဝေးသင်တက္ကသိုလ်မိတ္တီလာဌာနခွဲတွင် စာတွေ့လက်တွေ့ပေါင်းစပ်သင်ကြားရန် လက်တွေ့သရုပ်ပြတရားရုံးပြုလုပ်

မိတ္တီလာ၊ အောက်တိုဘာ ၂၆
မန္တလေးအဝေးသင်တက္ကသိုလ် မိတ္တီလာဌာနခွဲတွင် ပညာသင်ယူနေသည့် အဝေးသင်ဥပဒေကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများအား စာတွေ့လက်တွေ့ပေါင်းစပ်သင်ကြားနိုင်ရေး ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် လက်တွေ့သရုပ်ပြ တရားရုံးကို အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက်နံနက် ၉ နာရီက အဆိုပါ တက္ကသိုလ်တွင် ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

အား တရားသူကြီးမှ စီရင်ဆောင်ရွက်ပုံ၊ ရှေ့နေများက လျှောက်လဲပုံ၊ တရားလိုများနှင့် တရားလိုပြု သက်သေများမှ ထွက်ဆိုပုံ၊ တရားစွဲခံရသူနှင့် တရားစွဲဆိုခံရသူဖက်မှ အသိသက်သေများက ထွက်ဆိုပုံ စသည်တို့ကို အဆင့်ဆင့်သရုပ်ပြ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါ သရုပ်ပြ တရားရုံးတွင် ပြင်ပ လက်တွေ့တရားရုံးတစ်ရုံး၏ တရားစီရင်မှုများနှင့် အသွင်တူအောင် သရုပ်ဖော်ပြသနိုင်ရန် မိတ္တီလာခရိုင်တရားရုံးနှင့် ခရိုင်ဥပဒေရုံးတို့မှ ပါဝင်ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည်။

ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ် ပြည်သူများအား အမှုအခင်းဆိုင်ရာ သိသင့်သည်များ ရှင်းလင်း

ရန်ကုန်၊ အောက်တိုဘာ ၂၆
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အနောက်ပိုင်းခရိုင်၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးက မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်အတွင်းရှိ ပြည်သူများအား အမှုအခင်းဆိုင်ရာ သိသင့်သည်များရှင်းလင်းဆွေးနွေးပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် ညနေ ၆ နာရီက ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ် (၂၈)လမ်း (အပေါ်လမ်း)ရှိ အမှတ်(၅) ရပ်ကွက်၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးတွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သည်။

ထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဇော်လွင်၊ မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ပြည်တွင်းသတင်းဂျာနယ်များမှ သတင်းထောက်များ၊ မြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် ရပ်ကွက်အထောက်အကူပြုအဖွဲ့ဝင်များ၊ မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ စုစုပေါင်းအင်အား ၃၅ ဦးခန့် တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

ခင်မောင်ထွေးနှင့် မြို့နယ်ရဲစခန်းမှူး ဒုရဲမှူးသန်းနိုင်တို့က ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဌာနချုပ်တို့မှ ချမှတ်ပေးသည့် တရားခံပြေးများဖမ်းဆီးရမိရေး ညွှန်ကြားချက်များအပေါ် ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေ၊ ပြည်သူများဘက်မှလည်း သတင်းပေးရန်တာဝန်ရှိပြီး တရားခံပြေး၊ စစ်ပြေး၊ ရဲဘက်ပြေးများကို လက်သင့်ခံမိပါက အရေးယူသည့် ပြစ်မှုများနှင့် ကျသင့်နိုင်သည့်ပြစ်ဒဏ်များ၊ နိုင်ငံတော်မှ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့သို့ လစဉ်နှစ်စဉ်ထောက်ပံ့ပေးမှု အခြေအနေနှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လာဘ်ပေးလာဘယူ ကင်းရှင်းစေရေးအတွက် အဆင့်ဆင့် ကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများ၊ စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်သည့် တပ်ဖွဲ့ဝင်အား အရေးယူအပြစ်ပေးသည့် ပြစ်ဒဏ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးအတွက် EU အဖွဲ့နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများ၊ ပြည်သူတို့ပြု ရဲလုပ်ငန်းစဉ် ဆောင်ရွက်နေမှုများ၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့များမှ ဆောင်ရွက်

အသွင်တူအောင် သရုပ်ဖော်ပြသနိုင်ရန် မိတ္တီလာခရိုင်တရားရုံးနှင့် ခရိုင်ဥပဒေရုံးတို့မှ ပါဝင်ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည်။ ယင်းလက်တွေ့သရုပ်ပြ တရားရုံးသို့ ဒေါ်အေးအေးသိန်း ကထိက (ဌာနမှူး) ဥပဒေပညာဌာနနှင့် အဝေးသင် ဥပဒေကျောင်းသားကျောင်းသူ ၅၀၀ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ရှမ်းသာ(မိတ္တီလာ)

Advertisement for 'သာကီနွယ်' (Darakin) featuring a logo and text about a lottery or competition. It includes dates like Oct/Nov and Dec/Jan, and a hot line number 01-200952.

Advertisement for 'GSA ဂယာရွှေတိုင်း' (GSA Gya Shwe Thone) featuring a logo and text about English classes and exams. It lists dates for exams and contact information.

Advertisement for 'SAYA-TONY' featuring a logo and text about IELTS/TOEFL and GMAT/BBA/MBA/EMBA courses. It includes contact information and a list of course offerings.

ပြည်တွင်းရေးရာ

လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်းဆောင်ရွက်ရန် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အတွင်း မြို့နယ်ရွေးချယ်ခြင်းဆိုင်ရာ အစည်းအဝေးကျင်းပ

မန္တလေး၊ အောက်တိုဘာ ၂၆

မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ လူထု ပဟိုပြုစီမံကိန်းဆောင်ရွက်ရန် မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မြို့နယ်ရွေးချယ် ခြင်းဆိုင်ရာ အကြံဉာဏ်ရယူခြင်း အစည်း အဝေးကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်နေ့နံနက် ၉ နာရီက မန္တလေးမြို့ အောင်မြေသာစံမြို့နယ် ၆၆ လမ်းရှိ အမျိုးသားကဇာတ်ရုံ တွင်ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းအစည်းအဝေးသို့ မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များ၊ တိုင်းဒေသ ကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ကမ္ဘာ့ ဘဏ်မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ တိုင်းဒေသကြီး၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ စီမံခန့်ခွဲ ရေးကော်မတီများ၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေး အထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ လူထုအခြေပြုအဖွဲ့ဝင်များ တက်ရောက် ခဲ့ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီး ဝန်ကြီးချုပ်ဦးရဲမြင့်က အဖွင့်အမှာ စကားပြောကြားပြီး မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်း နှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန

ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်ငွေက လူထုအခြေပြု ဖွံ့ဖြိုးရေး အမျိုးသားစီမံကိန်းအကြောင်း နှင့် မြို့နယ်ရွေးချယ်ခြင်းအတွက် သတ်မှတ် ချက်များအကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ သည်။

ယင်းနောက် ကမ္ဘာ့ဘဏ်မှ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက စီမံကိန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်း လင်းပြောကြားပြီး ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြား ရေးမှူး ဦးလှခိုင်က ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေး အထောက်အကူပြု စီမံကိန်းအကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး လုပ် ငန်းစဉ်တွင် ကမ္ဘာ့ဘဏ်က ပူးပေါင်းပါဝင် သည့်အနေဖြင့် အမေရိကန်ဒေါ်လာသန်း ၈၀ ကို ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး နှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးအတွက်ထောက် ပံ့ ရန်သဘောတူ လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ ကြောင်းသိရသည်။

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ်တစ်မြို့နယ်ကို ရွေးချယ်အကောင် အထည်ဖော်မည်ဖြစ်သည်။ ကျေးလက်နှင့် မြို့ပြကွာဟမှု လျှော့ချရေးအတွက် ရွေးချယ် ထားသည့်မြို့နယ်တွင် လမ်း၊ တံတား၊ ရေ



မီးရရှိရေး၊ စာသင်ကျောင်း၊ ကျေးလက် ကျန်းမာရေးဌာနများအား သုံးနှစ် အစီ အစဉ်ဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင် ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။

ယင်းနေ့က ကျင်းပသည့် အစည်းအဝေး တွင် အုပ်စုငယ်များခွဲ၍ သတ်မှတ်ချက် များအတိုင်း မြို့နယ်ရွေးချယ်ခဲ့ကြသည်။
သီဟကိုကို(မန္တလေး)

မိုးဟုတ်ဘုရားကြီး လမ်းတစ်ဖက်လျှင် နှစ်ပေစီ ချဲ့ထွင် ကွန်ကရစ်လမ်းခင်းမည်

ညောင်တုန်း၊ အောက်တိုဘာ ၂၆

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ညောင်တုန်းမြို့နယ်တွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် စည်ပင်သာယာရေးကော် မတီရန်ပုံငွေများဖြင့် ညောင်တုန်း-ရန်ကုန် မြို့အဝင် အထွက်လမ်းမကြီးဖြစ်သည့် ညောင်တုန်း-ရန်ကုန်လမ်း၊ မိုးဟုတ်ဘုရားကြီးလမ်းအား လမ်းဘေး ဝဲ၊ ယာ တစ်ဖက် လျှင် နှစ်ပေစီ ချဲ့ထွင်ပြီး အဝေးပြေးကားဂိတ်အထိ ကွန် ကရစ်လမ်းခင်းမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“ဒီလမ်းကယာဉ်ကြောကျပ်ပြီး မြို့အဝင်ဂိတ်အဝေးပြေး လမ်းဖြစ်တာနဲ့အညီ အများပြည်သူက နေ့စဉ် ဒီလမ်းကို အားထားပြီး သွားလာနေရတယ်။ စက်ဘီး၊ ဆိုင်ကယ်၊ ထော်လာတို့နဲ့ ဖော်တော်ယာဉ်တွေ ယာဉ်သွား၊ ယာဉ်လာ လွယ်ကူပြီး ယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းစွာသွားလာနိုင် ရေးအတွက်ခင်းကျင်းပေးရတာဖြစ်တယ်” ဟု လက် ထောက်အင်ဂျင်နီယာ ဦးမျိုးချစ်ဦးက ရှင်းလင်းပြောကြား ခဲ့သည်။

အဆိုပါ မိုးဟုတ်ဘုရားကြီးလမ်းသည် အဝေးပြေးဂိတ် အထိ အရှည်ပေ ၂၀၀၀ ရှိကြောင်း သိရသည်။
ထွန်းကျော်(ညောင်တုန်း)

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ယင်းမာပင်ခရိုင် ကနီမြို့နယ်တွင် တစ်ပိုင်တစ်နိုင် လက်ရက်ကန်းရက်လုပ်ခြင်းဖြင့် မိသားစုဝင်ငွေတိုး

ကနီ၊ အောက်တိုဘာ ၂၆

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ယင်းမာပင်ခရိုင်၊ ကနီမြို့နယ် လယ်ရှည်ရွာမကျေးရွာတွင် မြန်မာ ရိုးရာလက်ရက် ကန်းစင်နှင့် တစ်ပိုင်တစ်နိုင် ရက်လုပ်ခြင်းဖြင့် အရင်းအနှီး နည်းပြီး မိသားစု အပိုဝင်ငွေရရှိလျက်ရှိသည်။

အဆိုပါ ရက်ကန်းစင်လုပ်ငန်းတွင် “ကျွန်မတို့ ရက် ကန်းစင်တစ်စင်ကို သုံးသိန်းကျော်ခန့် ပေးဝယ်ရပါ တယ်။ ရက်ကန်းစင်တွင် ရက်လုပ်ရမည့် ကွင်း ၅၀ ထွက် ချည်တစ်ထုံးကို မှုရွာမြို့မှ ငွေကျပ်ရှစ်သောင်းနဲ့ ပေး ဝယ်ရပြီး ရောင်စုံချပ်ဖော်ရန် ချည်မျှင်တစ်ပိဿာ တစ်သောင်းကျော်ပေးပြီး ဝယ်ယူရပါတယ်။ ကျွန်မတို့ ရက်လုပ် ရတဲ့ တစ်ကွင်း ကုန်ကျစရိတ် နှစ်ထောင်ခြောက်ရာ ကျော် ခုနစ်ရာခန့်ရှိပြီး တစ်ရက်ကို ရိုးရိုးဆိုရင် သုံး ကွင်းနှင့် ချပ်အဆင်နဲ့ဆိုရင် တစ်ကွင်းခွဲ နှစ်ကွင်း

နီးပါး ပြီးပါတယ်။ ကျွန်မတို့ ရက်လုပ်ပြီးလုံချည်များ ကို ရိုးရိုးတစ်ကွင်း ၆၅၀၀ ကျပ်နှင့် ချပ်အဆင်နဲ့ လုံချည် တစ်ကွင်းကို ၇၅၀၀ ကျပ် ဖောက်သည်သွင်းရပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကျွန်မတို့ တစ်ရက်ဝင်ငွေဟာ ၅၀၀၀ ကျပ်မှ ၉၀၀၀ ကျပ်အထိ ရရှိနိုင်လို့မိသားစုအတွက် တစ်ဖက် တစ်လမ်းကနေ တစ်ပိုင်တစ်နိုင် လက်ရက်ကန်းလုပ်ငန်းက ဝင်ငွေရရှိပါတယ်” ဟု လယ်ရှည်ရွာမကျေးရွာမှ ကိုယ်ပိုင် လက်ရက်ကန်းစင်ဖြင့် လုပ်ကိုင်သူ မနှင်းနွယ်စိုးက ပြော သည်။

ယင်းကျေးရွာတွင် တစ်ပိုင်တစ်နိုင် လက်ရက်ကန်း သုံး စင်ရှိပြီး စင်မဝယ်ယူနိုင်သူများကလည်း မှုရွာမြို့နယ် ကျောက်ဆစ်ပုံကျေးရွာမှ ရက်ကန်းစင်များတွင် တစ်ကွင်း ၂၅၀၀ ကျပ်ဖြင့် အငှားသွားရောက်လုပ်ကိုင်နေကြကြောင်း သိရသည်။
သန်းဌေးအောင်(ကနီ)

မြင်းခြံမြို့နယ်ကျားတိုင်းကျေးရွာတွင် ကလေးပဟိုပြု ချဉ်းကပ်သင်ကြားနည်း စနစ် (CCA) ဆွေးနွေးသရုပ်ပြ

မြင်းခြံ၊ အောက်တိုဘာ ၂၆

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မြင်းခြံမြို့နယ်၊ ကျားတိုင်းကျေးရွာ၊ အခြေခံ ပညာမူလတန်းကျောင်း၌ ကလေး ပဟိုပြု ချဉ်းကပ်သင်ကြားနည်းစနစ် ဆွေးနွေး သရုပ်ပြပွဲအခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

အခမ်းအနားတွင် ကျောင်းအုပ်စု ခေါင်းဆောင်၊ အခြေခံပညာအထက် တန်းကျောင်း(ခွဲ) ကတော၊ ကျောင်း အုပ်ဆရာကြီးဦးဦးမိုးမှ အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် ကလေးပဟိုပြု သင်

ကြားနည်းစနစ်သည် ကလေးများ အတွက် ဉာဏ်ပညာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် စေရန် အထောက်အကူပြုသော သင် ကြားနည်းစနစ် တစ်ခုဖြစ်ကြောင်း၊ သင်ကြားမှုအထောက်အကူပြု ပစ္စည်း များကိုအသုံးပြုသင်ကြားရခြင်း၊ လက် တွေ့လုပ်ငန်းများကို ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများကိုယ်တိုင် စိတ်ပါဝင် စားစွာ လုပ်ဆောင်ရသောကြောင့် မှတ်မိလွယ်ကူစေခြင်း အကျိုးကျေး ရူးရရှိကြောင်းစသည်ဖြင့် ပြောကြား ခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ဆရာမနှင့် ကျောင်း သား၊ ကျောင်းသူများက ကလေးပဟို ပြု သင်ကြားနည်းစနစ်ကို လက်တွေ့ သရုပ်ပြ သင်ကြားခဲ့ကြရာ တက် ရောက်လာခဲ့သော ဆရာ၊ ဆရာမများ က သင်ကြားနည်းစနစ်ကို ဝေဖန် အကြံပြုခဲ့ကြသည်။
အခမ်းအနားသို့ ကျောင်းအုပ်စု ခေါင်းဆောင်ဆရာကြီး၊ ကျောင်းအုပ် စုအတွင်းရှိ ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများနှင့် ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ၊ ကျောင်းကော်မတီဝင်များနှင့် ရပ်မိ ရပ်ဖများ တက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။
ဦးစော်မင်းနိုင်(မြင်းခြံ)



ASK

Office Staff, Office Secretary, Admin Assistant များအဖြစ် လုပ်ကိုင်လို့သူများအတွက်

Practitioner Certificate in Office Operations

အလုပ်အကိုင် တကယ်လျှင်ရင် အလုပ်ရပမာ သင်တန်းကို တက်ပါ။

အတွေ့အကြုံရှိ အချိန်ပြည့်ဝန်ထမ်းအဖြစ် အလုပ်ခွင်ဝင်နိုင်ပါပြီ။

ASK မှ ဆက်သွယ်ပေးမည့် ကုမ္ပဏီကြီးများတွင် အလုပ်သင် (၂) လ သင်ယူ

ASK တွင် စာတွေ့ ၊ လက်တွေ့ (၁) လတက်ရောက်

ပျောက်ဆုံးခြင်း 1717 Services Co.,Ltd ၏ သွင်းကုန်ပါမစ်မူရင်း ILV 13-14 2235 (16/12/2013) ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း ၀၉ ၂၅၆၁၀၁၇၁၃

အမှတ် (၈၀၈-ဘီ) ယုဇနတောင်၊ ရွှေဂုံတိုင်လမ်းဆုံ၊ ဗဟန်း၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း - ၀၉ ၂၅၀၉ ၆၆၆၆၅ ၊ ၀၉ ၃၁၈၅ ၆၆၆၆ ၊ ၀၉ ၃၀၂၈ ၂၃၁၃။

ရောင်းမည် လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ သောင်ကြီး လေးရပ်ကွက်၊ အောင်ချမ်းသာလမ်း။ (၂၀x၆၀)မြေကွက်နှင့်ယင်းပေါ်ရှိ (၂) ထပ်ယူပြင်ထောင်ဘော်ဒါဆောင်။ ဖုန်း-၀၉ ၂၅၀၂၈၃၉၀၄

မြေရောင်းမည်(ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်) (အကျိုးဆောင်မလို) အင်းယားမြိုင်လမ်းမ၊ ရွှေတောင်ကြား (0.138)acres (6011sqft) ဖုန်း-၀၉-၅၁၉၇၁၃၃၂ ၀၉-၅၄၂၂၂၅၄

လေးပါးရာဇာ သွေးတိုးကျဆေးပြား

တဆဝက (စာနယ်ဇင်း)/၁၁၂/၁၂၁၃ Ph : 09-731 28 281

အပိုမြို့သစ် (တောင်ပိုင်း)(ဆိပ်ကမ်း) မြေကွက်များဝယ်လိုသည် ဖုန်း -0943075129

တိုက်ခန်းရောင်းမည် ရွှေဘိုသာလမ်းမကြီး (အောက် တလောက်) တိုက်သစ် (6.A.B)၊ ဓာတ်လှေကားပါ (28'x60') ရောင်းဈေး-သိန်း-၃၃၀၀ မုဒိတာ(၂)၊ အင်းစိန်၊ မြေညီထပ် မိန်းလမ်းမပေါ် (၁၅x၄၅)ပေ ရောင်းဈေး-သိန်း-၆၃၀ ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉၇၃၀၉၀၉၇၈

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပွင့်ဖြူမြို့နယ်အတွင်းရှိ စန္ဒကူးနံ့သာကျောင်းတော်ရာစေတီတော်သို့ ပြည်တွင်းပြည်ပ ခရီးသည်များ လာရောက်မှုများလာ

မကွေး၊ အောက်တိုဘာ ၂၆

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မင်းဘူးခရိုင် ပွင့်ဖြူမြို့နယ်အတွင်းတွင် တည်ရှိသော စန္ဒကူးနံ့သာကျောင်းတော်ရာစေတီတော်သို့ အနယ်နယ် အရပ်ရပ်မှ ဘုရားဖူးပြည်သူများနှင့် နိုင်ငံခြား သားဧည့်သည်များ ဝင်ရောက် လည်ပတ်ကြည့်ရှု မှု များလာကြောင်း သိရသည်။

စန္ဒကူးနံ့သာကျောင်းတော်ရာ စေတီတော် အား သာသနာ့သက္ကရာဇ် ၁၆၄၀၊ ကောဇာ သက္ကရာဇ် ၄၅၈ တွင် တည်ထားကိုးကွယ်ခဲ့ ကြောင်းသိရသည်။ စတင်တည်ထားကိုးကွယ်သူ မှာ မဏိစည်သူမင်းကြီးဖြစ်သည်။

စေတီတော်သို့ သွားလာနိုင်ရန်အတွက် မင်း ဘူးမြို့မှ မော်တော်ယာဉ် ဆိုင်ကယ်များဖြင့် သွား လာနိုင်သည်။

ခရီးအကွာအဝေးမှာ မကွေးမှ ပွင့်ဖြူသို့ ၂၆ မိုင်ခန့်ရှိပြီး ၁ နာရီခွဲခန့် ကြာမြင့်နိုင် ပါသည်။ ပွင့်ဖြူမြို့သည် မြို့နယ်အဆင့် မြို့ လေးသာဖြစ်၍ အဆင့်မီတည်းခိုရိပ်သာ၊ ဟို တယ်၊ မိုတယ်များ မရှိပါ။

မကွေးမြို့နှင့် နေ့ချင်းပြန်ခရီးဖြစ်သဖြင့်



ဘုရားဖူးများသည် မန်းရွှေစက်တော်ဘုရား၊ ပွင့်ဖြူစန္ဒကူးနံ့သာကျောင်းတော်ရာ စေတီ တော်တို့အားဖူးမြော်ပြီး မကွေးမြို့၊ မြသလွန် စေတီတော်အား ဝင်ရောက်ကြည့်ညိကာမကွေး မြို့တွင် ညအိပ်ရပ်နားကြလေ့ရှိသည်။

စန္ဒကူးနံ့သာ ကျောင်းတော်ရာစေတီတော် ဝင်းအတွင်းတွင် စန္ဒကူးနံ့သာပင် စိုက်ခင်းရှိပြီး ၁၉၉၁ ခုနှစ်က စတင်စိုက်ပျိုးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ အပင်ပေါင်း ၂၅၀၀ စိုက်ပျိုးထားပြီး

အပင်များ၏ အမြင့်မှာ ၁၂ တောင်ခန့် ရှိ သည်။ ယင်းစန္ဒကူးနံ့သာပင်စိုက်ခင်းအား ပွင့်ဖြူ မြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနက တာဝန်ယူ ဆောင် ရွက်လျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။

ခင်မာလာ(မကွေး)

(၄၆၅)

ဆော့တွင်မွေးဖွားမှု မှတ်ပုံတင်ခြင်း ရက်သတ္တပတ်လှုပ်ရှားမှု ဆောင်ရွက်

ဆော့၊ အောက်တိုဘာ ၂၆

ဂန့်ဂေါခရိုင် ဆော့မြို့ ယောမင်းကြီး ဦးဘိုးလှိုင်ခန်းမတွင် အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက်က မွေးဖွားမှုမှတ်ပုံတင်ခြင်း ရက်သတ္တပတ်လှုပ်ရှားမှု အလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲပြုလုပ်ရာ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့ မှူး ဒုရဲမှူးမန်းလွင်၊ မြို့နယ်ကျန်းမာ ရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာအံ့ ထူးလှိုင်၊ မြို့နယ်လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး နှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင် ဦးစီး ဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဦးဇော်ရာတို့က လုပ်ငန်းကဏ္ဍများအလိုက် အသီး သီးရှင်းလင်းတင်ပြ ဆွေးနွေးကြ သည်။

ထို့နောက် အဆိုပါအဖွဲ့သည် ဆော့ မြို့ မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များတွင် ဆောင် ရွက်လျက်ရှိသည့် မွေးဖွားမှု မှတ်ပုံတင် ခြင်းလုပ်ငန်းများအား သွားရောက် ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။

(၄၆၅)

ပြည်သူပဟိုပြုရဲလုပ်ငန်းစနစ် ဆင့်ပွားသင်တန်းဆင်း

ရန်ကုန်၊ အောက်တိုဘာ ၂၆

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တောင်ပိုင်းခရိုင် သုံးခွမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့တွင် အောက်တို ဘာ ၁၃ ရက်မှ ၂၄ ရက်ထိ ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည့် ပြည်သူပဟိုပြုရဲလုပ်ငန်းစနစ် ဆင့်ပွား သင်တန်းအမှတ်စဉ် (၆/၂၀၁၄) သင်တန်း ဆင်းပွဲအခမ်းအနားကို အောက်တို ဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက သုံးခွမြို့နယ်ရဲစခန်း သင်တန်းခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါသင်တန်းဆင်းပွဲအခမ်းအနားသို့ တောင်ပိုင်းခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယ ရဲမှူးကြီး ကြည်လွင်က သင်တန်းဆင်းအမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။ သုံးခွမြို့ နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့ ဒုမြို့မရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲအုပ်နေဝင်းဟန်၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ် ခေတ္တ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုရဲမှူးခင်စိုး၊ ညောင်တန်းကုန်းရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းမှူး၊ ကတိုးပေါ် ရဲကင်းစခန်းမှူး၊ သုံးခွမြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်အုပ် ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်မြင့်ထွန်း၊ မြို့နယ်တရားသူကြီး ဦးအောင်မော်၊ မြို့နယ် ဥပဒေအရာရှိ ဦးအောင်မောင်မောင်၊ မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးမှူး၊ မြို့နယ်ပညာ ရေးမှူး၊ မြို့နယ်ကျန်းမာရေးမှူး၊ မြို့နယ်ကြက်ခြေနီတပ်ရင်းတပ်ခွဲမှူး၊ သင် တန်းသား ၁၆ ဦးအပါအဝင် စုစုပေါင်း ၅၀ ခန့်တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင်တောင်ပိုင်းခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီး ကြည်လွင်က သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်များပေးအပ်ပြီး မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီး ဌာန အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်မြင့်ထွန်းက သင်တန်းသားများကို ရင်ထိုးတံဆိပ် များပေးအပ်ခဲ့သည်။

တံတားကျော်လွင်

တောင်ငူမြို့အထွေထွေရောဂါကုသေးရုံကြီးအတွင်းအပြင် ဆည်မြောင်းဝန်ထမ်းများ သန့်ရှင်းရေးလုပ်အားပေးဆောင်ရွက်

တောင်ငူ၊ အောက်တိုဘာ ၂၆

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူ ဒေသ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနမှ စက်မှု တိုင်း(၂) ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးနိုင်၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးများ ဖြစ်ကြသော ဦးထွန်းခင်သန်း၊ ဦးသက် ဝင်းနှင့် ဦးသိန်းကျော်တို့ဦးစီးသော တည်ဆောက်ရေး(၅) ထိန်းသိမ်းရေး နှင့် စက်မှုတိုင်း(၂) တို့မှ ဝန်ထမ်း အင်အား ၂၀၀ ခန့်တို့သည် အောက် တိုဘာ ၂၅ ရက်နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၁ နာရီ အထိ တောင်ငူမြို့ တိုင်းအထွေထွေ ရောဂါကုသေးရုံကြီးဝင်း အတွင်း အပြင် လုပ်အားပေးသန့်ရှင်းရေးများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ လုပ်အားပေးပွဲတွင် ဆည် မြောင်းဦးစီးဌာနမှ မြက်ရိတ်စက် ရှစ် လုံး၊ မြေတူးစက်အသေး (၁)စီး၊ မြေ သယ်ယာဉ်(၆)စီးတို့ဖြင့် ချို့နယ်များ ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်း၊ ရေဆိုးမြောင်း များသန့်ရှင်းခြင်း၊ ရေနုတ်မြောင်းများ တူးဖော်ရှင်းလင်းခြင်း လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပြီး အမှိုက်များအား သတ်မှတ်နေရာများတွင် စနစ်တကျ သွားရောက် စွန့်ပစ်ခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။

ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်း များအနေဖြင့် တောင်ငူဒေသတွင် တာဝန် ထမ်းဆောင်သည့် ကာလ အတွင်း မြို့အတွက် အကျိုးဖြစ်စေ

မည့် ပရဟိတလုပ်ငန်းများတွင် တတ် စွမ်းသမျှ ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် အများပြည်သူ အကျိုးကို တစ်ဖက် တစ်လမ်းမှ ကူညီရာရောက်သည့် စိတ်ဆန္ဒဖြင့် ယခုကဲ့သို့ လုပ်အားပေး ဆောင်ရွက်ကြခြင်း ဖြစ်ကြောင်း ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးနိုင်က ပြော သည်။

လုပ်အားပေးပွဲတွင် ပါဝင်သော လုပ်သားတစ်ဦးကလည်း ရုံးလုပ်ငန်း တာဝန်များနှင့် မအားလပ်သည့်ကြား မှ နားရက်တွင် ယခုကဲ့သို့ပရဟိတ အလုပ်ကို လုပ်ဆောင်ခွင့်ရသည့် အတွက် ကျေနပ်အားရကြောင်းနှင့် နောက်နောင် ယခုကဲ့သို့လုပ်အားပေးပွဲ မျိုး ပြုလုပ်ပါကလည်း တက်တက် ကြွကြွ ပါဝင်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း ပြောသည်။

“ရေလျှောက် ဒီလိုပရဟိတ အလုပ် တွေကို တတ်နိုင်သမျှ လုပ်သွားမှာပါ။ မြို့ခံ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့တွေနဲ့ လည်း ပူးပေါင်းပြီး ထောက်ပံ့ကူညီ သွားမှာပါ” ဟုလက်ထောက်ညွှန် ကြားရေးမှူး ဦးထွန်းခင်သန်းက ပြော သည်။

အဆိုပါဆေးရုံဝင်း သန့်ရှင်းရေး လုပ်အားပေးပွဲသို့ ခေါင်းလောင်းသံ ၄၈ အဖွဲ့မှ ဂေါ်ပြားများနှင့်အမှိုက် ပုံးများ ကူညီပံ့ပိုးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

၁၂၉

လိုနေသူကို ဖေးမကူဖို့ ဖြူစင်စေတနာ ပြည့်ဝစွာဖြင့်

ဆရာမိုး Follow Me IELTS အထူး လက်ခံပြီ။

Ph.D (USA)

အင်္ဂလိပ်စာကို ကျွမ်းကျင်ပိုင်နိုင်စွာ ရေးတတ် ပြောတတ်ချင်သူတိုင်း တက်ထားရမည့်

Universal Institute of ESL (USA) မှ Certificate ချီးမြှင့်သည့် ENGLISH 4 SKILLS Level (1,2) ၊ ၄၊ ၂၊ ၃ နှင့် ENGLISH 4 SKILLS Level (1) တစ်ပတ် (၅) ချိန်တက် (၂) လ အထူး လက်ခံသင်ကြားပြီ။

Essay, Letter ရေးနည်း၊ အင်္ဂလိပ် ဝတ္ထု၊ ဆောင်းပါး ဖတ်နည်း၊ ဘာသာပြန်နည်းနှင့် ပြောနည်းတို့ကို နိုင်ငံတကာ သင်ရိုးများ နှင့် သင်ကြားပေးနေပြီ။ တတ်ချင်သူတိုင်း တက်၍ တက်သူတိုင်း တတ်ကုန်ကြပြီ။ တန်းခွဲသစ် Nov 1 စမည်။

4 SKILLS Level (1,2,3) တက်ပြီးသူများကို Dip ESL (USA) ချီးမြှင့်မည့် Dip ESL (USA) LEVEL 1,2,3 အတွက် DISTANCE LEARNING အဝေးသင်တန်းခွဲ စတင်လက်ခံပြီ။

အလှူအသုံး အမြန်ဆုံး လက်တွေ့အသုံးချ Certificate in Business English (USA) ၃၊ ၂၊ ၁ လ အထူးလက်ခံပြီ။

သွက်လက်မှန်ကန်စွာ ပြောတတ်စေဖို့ SPEAKING သီးသန့် ၂၊ ၄၊ ၂၊ ၃ အထက် လက်ခံပြီ။

နောက်ဆုံးပေါ် နိုင်ငံတကာ သင်ရိုးနှင့်အတူ တစ်ဦးချင်းကို စနစ်တကျ ပြောဆိုလေ့ကျင့်ပေး၍ အမြန်ဆုံး တက်မြောက်စေသည်။

4 Skills Band 7 နှင့်အထက် ရအောင် သင်ပေးမည့် IELTS ၂၊ ၄၊ ၂၊ ၃ အထူး လက်ခံပြီ။

ဆရာမ ဒေါက်တာ မြင့်သန္တာ Ph.D တွဲဖက် သင်ကြားသည်။

အမှတ် ၁၈၊ ၅-လွှာ၊ အင်းဝ စာအုပ်တိုက် (အပေါ်ထပ်) ၊ ဦးထွန်းလင်းခြံလမ်း ၊ လှည်းတန်း ။ 0943125393

ပိုင်းသီးသန့် * ၄၃၆ (ပ) ထပ် ၊ ကုန်သည်လမ်း (၄၄-လမ်းထိပ်) ။ 01 398118, 295798

Royal Gandamar Travels & Tours

တန်ဆောင်မုန်း လပြည့်နေ့ ခရီးစဉ်များ

- > မော်လမြိုင်-ကျိုက်ခမီ-စက်စကမ်းခြေ (Nov 1,5) 35000
- > သထုံ-ဘီးလင်း-ဘုရင့်ညီဂူ (ရေပူစမ်း) (Nov 5,15) 35000 (ကျိုက်ပေါလော့ခဲ ရှင်၊ ကျိုက်ထီးဆောင်း)
- > နေပြည်တော်-ဗုဒ္ဓဂါယာ-ရေပန်းဥယျာဉ် (Nov 5,15) 40000
- > ပြည်-အကောက်တောင် (Nov 1,5) 30000
- > ပဲခူး-ရွှေသာလျောင်း-ရွှေပြည် Resort (Nov 5,15) 20000
- * ငွေဆောင် (၂ ညအိပ်၊ ၃ ရက်) (Nov 21) 145,000

အမှတ် (၆၉) ၊ ဒုထပ် ၊ ကိုင်းတန်းလမ်း၊ မတော်မြို့နယ်၊
Call: 09 333 53275, 09 250 892626, 09 5127969

“ခင်နဒီ” ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီ

အကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မှုများကိုခံစားရဖို့ “ခင်နဒီ” နှင့်ခရီးသွားကြပါစို့။

- ဆဲတော်ရှင်ကျိုက်ထီးရိုး စေတီတော်၊ ကျိုက်ပေါလော့ခဲ ရှင်တော်ဘုရား။
- Nov. 5-6 (တန်ဆောင်မုန်း လပြည့်နေ့) (နေ့ချင်းပြန်) (စရိတ်ပြန်) အရက်ဆွမ်းကပ်
- မဲလဲဆဲတော်ရှင်၊ ကျောက်ပိရလာရွာ၊ လင်းကျိုက်ရေတံခွန်၊ ကျိုက်ထီးဆောင်းဘုရားနှင့် သထုံဘုရားစံပူဇော်။
- Nov. 15-16 (အမျိုးသားနေ့)
- ပျော်ရွှင်ကြည့်ရှုဖွယ်ရာချောင်းသာအပန်းဖြေခရီးစဉ်။
- Nov. 7-9 (ကမ်းခြေညှိပံ့ပွဲ) (၂ ညအိပ် ၃ ရက်ခရီး)
- ပြည်ရွှေတောင်၊ သရေခေတ္တရာမြို့ဟောင်း (နေ့ပျူမြို့တော်ဟောင်း)

အကောက်တောင်ဘုရား ဘုရားစံပူဇော်ခရီးစဉ်။

Nov. 28-30 (၂ ညအိပ် ၃ ရက်ခရီး)

Ph: 09-5147771, 09-33492209, 09-33545909.

ပြည်တွင်းရေးရာ

မန္တလေးတက္ကသိုလ်နှင့် Oxford University တို့ ပူးပေါင်း၍ သုတေသနလုပ်ငန်းများကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

မန္တလေး၊ အောက်တိုဘာ ၂၆

မန္တလေးတက္ကသိုလ်နှင့် MoU နားလည်မှုစာချုပ်သွား ရေးထိုးထားသည့် အင်္ဂလန်နိုင်ငံ Oxford University၊ Department Of Earth Science နှင့် မန္တလေးတက္ကသိုလ် ဘူမိဗေဒဌာနတို့ ပူးတွဲ၍ သုတေသနလုပ်ငန်းများဆောင် ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။

များကို ဆောင်ရွက်ကြမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ အဆိုပါ သုတေသနလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အတွက် မန္တလေးတက္ကသိုလ် ဘူမိဗေဒပါမောက္ခ (ဌာနမှူး) ဒေါက်တာသန်းသန်းနု ဦးဆောင်သည့် အဖွဲ့ဝင်များနှင့် အတူ ပူးတွဲ၍ အင်္ဂလန်နိုင်ငံ University၊ Department Of Earth Science မှ Prof. Dr.Mike Searle နှင့် Dr. Nicholas John Gardiner တို့သည် ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက်မှ စတင်၍ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မိုးကုတ် မြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းတော်၊ ကသာ၊ ထီး ချိုင့်မြို့နယ်များနှင့် ကချင်ပြည်နယ် မိုးညှင်း၊ ဖားကန့်၊ မိုး ကောင်းမြို့နယ်များရှိ ဒေသအသီးသီးသို့ သွားရောက် ခဲ့ပြီး သုတေသနလုပ်ငန်းများကိုကွင်းဆင်းဆောင်ရွက် ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (၀၂၀)

ကွမ်းလုံမြို့လယ်မြေ ၂ ဒသမ ၅ ဧကတွင် ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါး ဝတ်မှုန်ကူး

ကွမ်းလုံ၊ အောက်တိုဘာ ၂၆

ကွမ်းလုံမြို့တွင် အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီခွဲက နှစ်ပတ်ကျော်အကြာ ကွင်းအမှတ် (၁၂)၊ တောင်သူ ဦးလီဟွာချန်း၏ လယ်မြေ ၂ ဒသမ ၅ ဧကတွင် စိုက်ပျိုးထားသော ပုလဲသွယ် (လုံ-၈) မျိုးစေ့ထုတ် စိုက်ခင်း၌ စပါး ဝတ်မှုန်ကူးပွဲ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ စပါးစိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းများက လက်တွေ့ဝတ်မှုန်ကူး ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ပြုလုပ်ပြသခဲ့ကြ ကြောင်းသိရသည်။ အဆိုပါ စပါးစိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် မြို့နယ်စိုက် ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှူး ဦးဌေးလွင်က တောင်သူများသို့ ရှင်းလင်းပြောကြား ခဲ့သည်။ ယင်းနောက် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်မြေ/ဆက်

ရွန်းသက်သာစွာ ဝယ်ယူနိုင်ရန်နှင့် မျိုးစေ့ထုတ်နည်းပညာကိုတောင်သူ များ သိရှိနားလည်နိုင်စေရန်စီစဉ်ပြီး စပါးစိုက်ပျိုးခြင်းဖြင့် ဒေသဝမ်းစာ ဖူလုံပြီး ပိုလျှံသည့်စပါးများကိုရောင်း ချနိုင်စေရန်ရည်ရွယ်၍ မျိုးစေ့ ထုတ် လုပ်ရခြင်းဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ်စိုက် ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှူး ဦးဌေးလွင်က တောင်သူများသို့ ရှင်းလင်းပြောကြား ခဲ့သည်။ ယင်းနောက် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန

ဝန်ထမ်းများက လက်တွေ့ဝတ်မှုန်ကူး ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ပြုလုပ်ပြသခဲ့ကြ ကြောင်းသိရသည်။ အဆိုပါ စပါးစိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် မြို့နယ်စိုက် ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှူး ဦးဌေးလွင်က ဝန်ထမ်းများ၊ မြေစာရင်းဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းများ၊ ဒေသခံတောင်သူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ မြို့နယ်မြေ/ဆက်

အမှတ်(၁၂) မူလတန်းကျောင်းတွင် ကျောင်းသန့်ရှင်းရေးဆောင်ရွက်

မန္တလေး၊ အောက်တိုဘာ ၂၆

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် ကျောင်းနှင့်ဝန်းကျင် သန့်ရှင်းရေးနေ့ အဖြစ် မန္တလေးမြို့ အောင်မြေသာစံ မြို့နယ် အမှတ်(၁၂)အခြေခံပညာ မူလတန်းကျောင်းတွင် အောက်တို ဘာ ၂၅ ရက် နံနက် ၇ နာရီက ဆရာ၊ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား၊ ကျောင်း သူများစုပေါင်းပြီး သန့်ရှင်းရေးလုပ် ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် ရာတွင် ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်စန်းစန်းအေးက ဦးဆောင်ပြီး ကျောင်းအဆောက်အအုံများ၊ စာသင် ခန်းများ၊ ကျောင်းအိမ်သာများကို သန့်ရှင်းရေးပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ကျောင်း အဝင်၊ အထွက်လမ်းများ ညီညာပြေ ပြစ်ရေး၊ သစ်ပင်ပန်းပင်၊ ပန်းခြံနှင့် ကစားကွင်းများသန့်ရှင်း သာယာလှပ တင့်တယ်ရေး၊ သောက်သုံးရေများ သန့်ရှင်းစွာ သိုလှောင်သုံးစွဲရေး၊ ကျောင်းပတ်ဝန်းကျင် သန့်ရှင်းသာ ယာရေး စသောလုပ်ငန်းစဉ် ငါးရပ် ဖြင့် လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော်



လုပ်ဆောင်ခဲ့ကြပြီး လက်ကိုင်ကြယ် စွာ ဆေးကြောခြင်းဖြင့် ပြင်ပမှရောဂါ ပိုးမွှားများခန္ဓာကိုယ်အတွင်းသို့ ဝင် ရောက်မှု မရှိစေရန်လက်တွေ့ လက် ဆေးခြင်းလုပ်ငန်းများကိုပါ ဆောင် ရွက်ခဲ့ကြသည်။ ယင်းနောက် ကျောင်းအုပ်ဆရာ မကြီးက ကျောင်းနှင့်ဝန်းကျင် သန့် ရှင်းရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရ ခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်နှင့် အကျိုး

တရားများကို ကျောင်းသား၊ ကျောင်း သူများအား ဟောပြောခဲ့သည်။ ပညာပေးပြက္ခဒိန် လုပ်ငန်းပါအစီ အစဉ်အရ အောက်တိုဘာလ နောက် ဆုံးသီတင်းပတ် စနေနေ့ကို ကျောင်း နှင့်ဝန်းကျင် သန့်ရှင်းရေးနေ့အဖြစ် သတ်မှတ်ကာနိုင်ငံအဝှမ်းရှိ အခြေခံ ပညာကျောင်းများတွင် လုပ်ငန်းစဉ် ငါးရပ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်နေကြောင်း သိရသည်။မင်းထက်အောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

လယ်ဝေးတွင် သတင်းအရရှိရာဖွေရာမှ တစ်ချိန်တည်း၌ မူးယစ်ဆေးဝါးရောင်းချသူနှစ်ဦးအား ဖမ်းဆီးရမိ

လယ်ဝေး၊ အောက်တိုဘာ ၂၆

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ လယ်ဝေး မြို့နယ်တွင် မူးယစ်ဆေးဝါး ရောင်းချနေ ကြောင်း သတင်းအရ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ တစ်ချိန်တည်း၌ မူးယစ်ဆေးဝါးရောင်းချသူ နှစ်ဦးကို ဖမ်းဆီးရမိကြောင်း သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲက လယ်ဝေးမြို့နယ် သာဝတ္ထိနယ် မြေ ရဲစခန်းမှ ရဲအုပ်ကျော်သန်းထွဋ် တာဝန် မှူးဆောင်ရွက်နေစဉ် သရက်ကုန်းကျေးရွာနေ ကျော်ရွှေ(ခ)ကျော်ဆွေ(ခ) ဦးဌေးလွင် နှစ်ဦးမှာ မူးယစ်ဆေးဝါးရောင်းချနေကြောင်း သတင်း အရ လယ်ဝေးမြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၏ မူးယစ် ဆေးဝါး၊ ရှာဖွေဖမ်းဝရမ်းအမှတ် ၄/၂၀၁၄

ဖြင့် သက်သေများနှင့်အတူ ကျော်ရွှေ၏ သပြေ ပင်စိုက်ပျိုးထားသော နေအိမ်တံအတွင်း ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ကျော်ရွှေအားတွေ့ရှိရပြီး နေအိမ်တံ ခေါင်မိုးကြားမှ အနက်ရောင် ကြွပ်ကြွပ်အိတ်ဖြင့် ထုတ်လျက် WY စာတမ်း ပါ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၉၅ ပြား၊ ၉ ဒသမ ၅ ဂရမ် တန်ဘိုး ၂၈၅၀၀၀ ကျပ် နေအိမ်မီးဖို ချောင်အတွင်းရှိ အမိုးကြားမှ လိမ္မော်ရောင် ပလတ်စတစ် ပိုက်အတွင်းထည့်သည့် ဘိန်း ဖြူဟုယူဆရသော အဖြူမှုန့်အနည်းငယ်ပါ ပိုက်တစ်ချောင်းနှင့် အဖြူရောင်ပလတ်စတစ် အိတ်ဖြင့် ထုတ်လျက် ဆေးခြောက်ဟု ယူဆရ သော အရွက်ခြောက်များပါ တစ်ထုပ်၊ အလေးချိန် ၄ ဒသမ ၄၅ ဂရမ် တန်ဘိုး (စိစစ်

ဆဲ) ငွေစက္ကူရောရာ ၁၁၀၀၀၀ ကျပ်အား တွေ့ရှိရသဖြင့် သက်သေများရှေ့တွင် ရှာဖွေ ပုံစံရေးသွင်းသိမ်းဆည်းခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ မူးယစ်ဆေးဝါး၊ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား၊ ဘိန်းဖြူ၊ ဆေးခြောက်တို့အား လက်ဝယ်ထား ရှိသူ ကျော်ရွှေ(ခ)ကျော်ဆွေ(ခ)ဦးဌေးလွင်အား အရေးယူပေးပါရန် ရဲအုပ်ကျော်သန်းထွဋ်က သာဝတ္ထိနယ်မြေရဲစခန်းသို့ တိုင်တန်းသဖြင့် ရဲစခန်းမှ(၁၂/၁၄) မူးစိတ်ပုဒ်မ ၁၅/၁၆ (က) ၂၁ အရ ရှေးဖွင့်ပြီး ရဲအုပ်ကျော်မျိုးစာ စစ် ဆေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ တစ်ချိန်တည်းမှာပဲ လယ်ဝေးမြို့နယ် သာဝတ္ထိနယ်မြေရဲစခန်းမှ ရဲအုပ်သူရမင်း သည် အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ

ခွဲက ရဲစခန်းတွင် တာဝန်မှူးဆောင်ရွက်နေစဉ် လယ်ဝေးမြို့ သရက်ကုန်းရွာနေ ဝင်းမောင် ၃၃ နှစ် သရက်ကုန်းရွာနေသူနှင့် မခင်အုန်းမြင့် ၃၀ နှစ် သရက်ကုန်းရွာနေသူတို့မှာ မူးယစ် ဆေးဝါး ရောင်းချနေကြောင်း သတင်းအရ လယ်ဝေးမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၏ မူးယစ်ဆေး ဝါးရှာဖွေဝရမ်းအမှတ် ၃/၂၀၁၄ ဖြင့် နယ် ထိန်း ရဲအုပ် မင်းလွင်နှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ သက် သေရာအိမ်မှူး ဦးဖြူဝင်း၊ ဦးခင်ဇော်တို့နှင့် အတူ နေအိမ်အတွင်း ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ နေ အိမ်၌ ဝင်းမောင်အား မတွေ့ရှိရဘဲ ၎င်း၏ ဇနီးအားတွေ့ရှိရသဖြင့် နေအိမ်အတွင်း စစ်ဆေးရှာဖွေရာ နေအိမ်ခေါင်းရင်းတိုင် ခြေရင်း မြေကြီးထဲ၌ မြုပ်ထားသောနံပတ်

(၁၁၀၆) တံဆိပ်ပါ ကော်ဘူးဝိုင်း တစ်ဗူး အား ပလတ်စတစ်အနက်ရောင်ဖြင့် ပတ် လျက် ၎င်းအတွင်းမှ WY စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေး ပြား ၂၃၇၁ ပြား၊ ၂၃၇ ဒသမ ၁ ဂရမ်၊ တန်ဖိုး ၇၁၁၃၀၀၀ ကျပ် တွေ့ရှိရပြီး ငွေစက္ကူရောရာ ၆၇၄၉၅၀ ကျပ်အား နေအိမ် အိမ်ခန်းအတွင်း မှ တွေ့ရှိသဖြင့် မူးယစ်ဆေးဝါး၊ စိတ်ကြွေးသွပ် ဆေးပြားများအား ရောင်းချရန် အလို့ငှာ လက်ဝယ်ထားရှိသူ ဝင်းမောင်နှင့် ခင်အုန်းမြင့် တို့အား ရဲစခန်းမှ(၁၂/၂၀၁၄) မူးစိတ်ပုဒ်မ ၁၅/၁၆ ပုဒ်မ ၁၉(က)/၂၀/၂၁ အရ ရှေးဖွင့်ပြီး ခင် အုန်းမြင့်အား အမှုဖြင့် ဖမ်းဆီးထားပြီး ဝင်း မောင်အား ဖမ်းဆီးရမိရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။ ထက်ထက်(ဇေလ)

GL အဆင့်မြင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း
* တောင်ကြီးမီးပုံးယုံပွဲ၊အင်းလေး၊ပင်းတယ Nov 4
* ပြင်ဦးလွင်မီးပုံးယုံပွဲ၊မန္တလေး၊မိုးကုတ် Nov 5
* ပုဂံ(စွယ်တော်လေးဆူ)၊ပုပ္ပိုး၊ပခုက္ကူ Nov 5
* ပြည်၊အကောက်တောင်(နေချင်းပြန်) Nov 5
* မဲလံဆံတော်ရှင်ကျောက်ပိရဟန္တာ(နေချင်းပြန်) Nov 5
* ထားဝယ်ရှင်ကိုရှင်မောင်မကန်/ကန်ချနာဘူရီ Nov 6
အမှတ်(၁၀၀)လမ်းသစ်လမ်းလမ်းမတော်မြို့နယ်၊ရန်ကုန်မြို့။
09 73040050, 09 73040051, 09 73040052, 09 73040053

မိုးကုတ်မြို့နယ်အသင်း
ကယ်သင်္ကန်းဆက်ကပ်လျှင်ခြင်းတရားတော်နာမိတ်ကြားလွှာ
မိုးကုတ်မြို့နယ်သူ/သား၊ အသင်းသူ/သားများ၏ ပထမအကြိမ် ကယ်သင်္ကန်းဆက်ကပ်လျှင်ခွင့်ပွဲကို “မိုးထိအောင်စည်” ကျောင်းတိုက်၊ နွယ်သာကီလမ်း၊ ဉာဏရပ်ကွက်၊ ပုလဲမြို့နယ်၊ ဒဂုံမြို့နယ်တွင် သီတင်းသုံးကြသော ဝါဆိုသံဃာတော် များအား ကယ်သင်္ကန်းဆက်ကပ်လျှင်ခြင်းမည်ဖြစ်ပါသည်။ ၃-၁၁-၂၀၁၄ ရက်(တနင်္လာနေ့)၊ နံနက် ၉:၀၀ နာရီတွင် မိုးကုတ်ပိပသနာအဖွဲ့ချုပ်၊ အမှတ်(၈၂)၊ နတ်မောက်လမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်သို့ ကယ်သင်္ကန်းဆက်ကပ် ဩဇာရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ဆက်သွယ်လျှင်ရန် (၁) ဦးအောင်နိုင်မြင့် (၀၁-၅၄၉၅၈၃) (၅) ဦးတင်ဦး(၀၉-၇၃၈၈၉၉၆၈) (၂) ဦးခင်အောင်ရွှေ(၀၉-၆၅၃၈၈၇၂) (၆) ဦးမောင်အေး(၀၉-၅၁၃၅၄၃၇) (၃) ဦးသိန်းအောင်(၀၉-၄၂၀၃၃၃၃၃) (၇) ဒေါ်ထားထားလွင်(၀၉-၅၀၀၈၆၅၇) (၄) ဦးသန်းဝင်း(၀၉-၈၆၃၄၇၉၆) (၈) ဒေါ်ဝင်းသန္တာ(၀၉-၇၃၀၃၃၃၉၀)

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ဒဂုံမြို့နယ်မြေပိုင်ဆိုင်မှု၊ မြေတိုင်းရပ် ကွက်အမှတ်-၃၄၊ မြေကွက်အမှတ်-၄၁၊ မြေကွက် တည်နေရာ-၃၄/၄၁၊ သရဖီလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ် မြေပိုင်ပိုင် (ဦးလွင်မြင့် HZA-၁၈၈၂၆၀) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရန်မြေအား အမည် ပေါက် ဦးလွင်မြင့်(တရားနဲ့)(ကိုယ်စား)ဘီလပ် ဒေါ်လှလှခိုင်(၁၃/တကန(နိုင်)၀၀၃၄၃၉)က တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၁၀(၂၃-၈-၁၄)၊ ဇနီးမူ အမှတ်-၉၉(၂-၁၀-၁၄)တို့တိုင်ပြု၍ မှတ်တိုင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပိုင်ပိုင်လျှောက် ထားလာရာ နိုင်လှသော အထောက်အထားများ ဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ပေါက်အမှတ်(၁)၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၂၊ မြေ ကွက်တည်နေရာအမှတ် ၁၂၊ အချင်းပိုင်လမ်း၊ သွယ်(၄)၊ ပေါက်အမှတ်(၁)၊ အင်းစိန် မြို့နယ်၊ ဦးပုတ် အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရန်မြေ အား အမည်ပေါက် ဦးပုတ် ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်တင်တင်ခိုင်(၇/တကန(နိုင်)၀၀၃၄၃၆၂)မှ ဒေါ်တင်တင်တင်ကြောင်း တရားရုံးကွယ်(ကိုယ်စား)လွှာ၊ ဒေသစာရင်း၊ ထောက်ခံကမ်းကွက်လျှောက်ထားခြင်း ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းတရားရုံးချုပ်ဆုံးဖြတ်ချက်များလျှောက် ထားလာရာ တရားဝင် နိုင်လှသော အထောက် အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင် ပါကြောင်းနှင့်ကန်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်း အတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။ မြေပိုင်ပိုင်အသင်းကြော်ငြာအပ်ပါသည်။ ၄-၈-၂၀၁၄၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်အမြန်ငှားမည် (ပွဲစားမလို)
သယ်နှံးကျွန်း၊ ရတနာလမ်းမပေါ် SSS Car Service Centre အနီး (50'x60')ပေါ်ရှိ တိုက်တစ်လုံးနှင့်မြေပိုပါ။ Showroom ဖွင့်ရန် ကောင်းမွန်သောနေရာအား ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်အမြန်ငှားမည်။ Ph:09-250514752, 09-259264374

ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်
ဦးညီညီလွင်(၇/ညလပ(နိုင်)၀၆၅၉၅၀)၏ NYKသင်္ဘောလိုင်း ၏(B/L) နံပါတ် NYKS-181247999 မူရင်းစာရွက် ၃ စောင်နှင့် အိမ်ပို့ စာတိဖိတ်စာရွက်(၁)ရွက်တို့မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါ သဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၅၅၉၉၇၈၆၊ ၀၉-၂၅၀၂၂၂၂၈၆

Good Life Myanmar Travels & Tours Co.Ltd
(ပြည်တွင်းအဆင့်မြင့်ခရီးစဉ်)
ပုဂံ - ပညောင်ဦး - ပုပ္ပိုး (၂ ညအိပ်၊ ၃ရက်) - နိုဝင်ဘာလ (၂၁) ရက်
မန္တလေး - မုံရွာ - စစ်ကိုင်း - မင်းကွန်း - ပြင်ဦးလွင် (၄ ညအိပ်၊ ၅ရက်)
ရွှေစက်တော် - မုံရွာ - အလောင်းတော်ကသာပ
(၁၀) ဦးသွားလျှင် (၁)ဦးလက်ဆောင်လိုက်ပါခွင့်ရရှိပါမည်။
ဖုန်း-၀၉၇၃၁၁၄၄၃၁၀၉၂၅၄၀၀၆၃၉၃၁၀၉၄၃၁၀၉၃၂၅၅
အမှတ်(၉၃)ပထမထပ်ကျောက်မြောင်းလမ်းနှင့်မလွှဲကုန်းလမ်းထောင့်၊တာမွေမြို့နယ်၊ရန်ကုန်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ရှောက်ကုန်းရွာမှ ရန်ကုန် - မန္တလေးကားလမ်းဟောင်းထိ ကတ္တရာလမ်းသစ်ဖွင့်

တပ်ကုန်း၊ အောက်တိုဘာ ၂၆
 နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ တပ်ကုန်းမြို့နယ် ရှောက်ကုန်းကျေးရွာမှ ရန်ကုန်-မန္တလေးကားလမ်းဟောင်းထိ ကတ္တရာလမ်းသစ် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၇ ရက်နံနက် ၇ နာရီ ၂၀ မိနစ်က အဆိုပါ ကတ္တရာခင်းလမ်းသစ်၌ ကျင်းပခဲ့ရာ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် တပ်ကုန်းမြို့နယ် တာဝန်ခံ ဦးမြင့်ရွှေက လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍ ပိုမိုကောင်းမွန်လာစေရန် ကျေးရွာလမ်းအဆင့်မြှင့်တင်ပေးခြင်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိကြောင်း အမှာစကားတွင်ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အင်ဂျင်နီယာဌာန(လမ်း/တံတား)မှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမြတ်ဟန်ဝင်းက လမ်းဖွင့်လှစ်ပေးခြင်းဆိုင်ရာများ ရှင်းလင်းတင်ပြခြင်း၊ ရှောက်ကုန်းကျေးရွာ ကတ္တရာခင်းလမ်းတွင် ဖြတ်သန်းသွားလာသော ပြည်သူများ၏ကိုယ်စား ဦးကြည်ခင်မှ ကျေးဇူးတင်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဦးမြင့်ရွှေ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီအင်ဂျင်နီယာဌာန(လမ်း/တံတား)မှ ညွှန်ကြားရေးမှူးဦးအောင်မိုး၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းဇော်တို့က ကတ္တရာခင်းလမ်းသစ်ကို ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ မွေးမြူရေး၊

ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းမြင့်၊ တပ်ကုန်းမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမောင်ဦး၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဦးမြင့်ရွှေ၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အင်ဂျင်နီယာဌာန(လမ်း/တံတား) မှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအောင်မိုးနှင့် ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမြတ်ဟန်ဝင်း၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းဇော်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ကျေးရွာနေပြည်သူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

ရှောက်ကုန်းကျေးရွာမှ ရန်ကုန်-မန္တလေး ကားလမ်းဟောင်းထိ အရှည် ၆၆၀၀ ပေ၊ အကျယ် ၁၀ ပေရှိ ကတ္တရာလမ်းသစ်အဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင် ဆောက်လုပ်ရာတွင် ကုန်ကျငွေကျပ် ၉၄ ဒသမ ၆၃ သန်းကုန်ကျပြီး နေပြည်တော်ကောင်စီ၏ ငွေလုံးငွေရင်း ရန်ပုံငွေဖြင့် နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

ယင်းနေ့က မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးအုန်းမြင့်၊ တပ်ကုန်းမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမောင်ဦး၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဦးမြင့်ရွှေတို့သည် ရှောက်ကုန်းကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း အောင်မြေ ရန်ကင်းဓမ္မာရုံသို့ရောက်ရှိကာ ရှောက်ကုန်း၊ မကွီးကုန်း၊ ကျားသေအိုင်၊ နွယ်



ရစ်အုပ်စုများ၏ ပြည်သူများနှင့်တွေ့ဆုံပြီး ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု လျှော့ချစေရေး ရည်ရွယ်၍ မျိုးကောင်းမျိုးသန့် နွား၊ ဆိတ်၊ ဝက်၊ ဘဲ စသည့် တိရစ္ဆာန်များ၊ မြက်မွေးမြူခြင်းများ ရှင်းလင်းဆေးနွေးခဲ့ပြီး ကျေးရွာအုပ်စုလေး အုပ်စုရှိ ကျေးရွာပြည်သူများသို့ လိုအပ်သည့် လုပ်ငန်းများကို စီမံဆောင်ရွက်ပေးသွားရန် အစီအစဉ်ရှိကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။
 တင်နိုးလွင်

မကွေးတက္ကသိုလ်များ၌ PDLs စက်များ တပ်ဆင်

မကွေး၊ အောက်တိုဘာ ၂၆
 စာအုပ်များအား ဖတ်ရှုနိုင်ရန် Wifi စနစ်ဖြင့် ဖတ်ရှုနိုင်သကဲ့သို့ Download လုပ်ပြီးလည်း ယူဆောင်သွားနိုင်ရန် စီစဉ်ထားသည့် Public Digital Library Service(PDLs) စက်များကို ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာနက တပ်ဆင်ရန် ကျန်ရှိနေသေးသည့် မကွေးတက္ကသိုလ်၊ ပညာရေးကောလိပ်၊ သူနာပြုတက္ကသိုလ်နှင့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ရုံးများတွင်လည်း ဆက်လက် တပ်ဆင်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မကွေးမြို့သည် တက္ကသိုလ်ပေါင်းစုံရှိသည့် နေရာဖြစ်သည်နှင့်အညီ

ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ စာပေ ဗဟုသုတများကို အလွယ်တကူ ဖတ်ရှုလေ့လာနိုင်ရန်အတွက် မကွေးခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက ဝန်ထမ်းများသည် အခြေခံ ကျန်းမာရေးတက္ကသိုလ်၊ နည်းပညာတက္ကသိုလ်၊ ဆေးတက္ကသိုလ်၊ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များတွင် PDLs စက်များလိုက်လံတပ်ဆင်ပေးပြီးဖြစ်၍ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ စိတ်ပါဝင်စားစွာ လေ့လာဖတ်ရှုလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက တက္ကသိုလ်များနှင့် လူစည်ကားရာနေရာများတွင် တပ်

ဆင်ထားသည့် PDLs စက်များမှ စာအုပ်များ အလွယ်တကူဖတ်ရှုနိုင်ရန်အတွက် အသုံးပြုနည်းလမ်းညွှန် ဝီဒီယိုများနှင့် လက်ကမ်းစာစောင်များ ဖြန့်ဝေပေးခဲ့သည်။

ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ မကွေးမြို့နယ်ဦးစီးမှူးက “ဒီလို PDLs စက်တွေ တပ်ပေးတော့ စာကြည့်တိုက်ကိုလာဖို့ အချိန်မပေးနိုင်တဲ့သူတွေ ပိုပြီးအဆင်ပြေသွားတာပေါ့။ လမ်းညွှန်စာရွက်တွေပါ ပေးပါတယ်။ နောက်လူတွေမသိရင်လည်း လက်ဆင့်ကမ်းပေးနိုင်အောင်လို့ပါ” ဟုပြောကြားခဲ့သည်။

ခင်မာလာ(မကွေး)

မြေပဲအထွက်နည်းခဲ့သော်လည်း ဝယ်ဈေးအနည်းငယ်မြင့်တက်၍ သင့်တင့်သော အကျိုးအမြတ်များ တောင်သူတို့ရရှိ

စစ်ကိုင်း၊ အောက်တိုဘာ ၂၆
 ယခုနှစ်မြေပဲဈေးမှာ မြေပဲပေါ်ချိန်တွင် ကနဦးဈေးတစ်ပိဿာလျှင် တစ်ထောင်ရှစ်ရာကျပ်မှ ပဲသန့်ပြီးခြောက်လျှင် နှစ်ထောင်ကျပ်အထိရရှိသဖြင့် မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာများမှ ဩဂုတ်မြေပဲစိုက်တောင်သူများ အနေဖြင့် ရာသီဥတုကြောင့် အထွက်နှုန်းနည်းခဲ့သော်လည်း ဈေးနှုန်းအနည်းငယ် မြင့်တက်ခဲ့သောကြောင့် သင့်တင့်သောအကျိုးအမြတ်များ ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

“ဩဂုတ်မြေပဲပေါ်ချိန်ဆိုတော့ ကားအဝင်အထွက်ကောင်းတိုမြို့ပေါ်ကုန်အဝယ်ခိုင်တွေ အရောင်းအဝယ် ဖြစ်ပြီး တစ်နေ့ မြေပဲအိတ်ပိုင်း ၇၀ လောက် ဝယ်ယူရရှိပါတယ်။

‘ကွန်တော်တို့ကလည်း မန္တလေးလက်ကားခိုင်ကြီးများ

ကို ပြန်လည်ရောင်းချရပါတယ်။ လက်ကားခိုင်ကြီးတွေရဲ့ အခြေအနေပေါ်မူတည်ပြီး ဈေးနှုန်းအပြောင်းအလဲရှိပါတယ်” ဟု ကုန်အဝယ်ခိုင်မှ ပိုင်ရှင်တစ်ဦးက ပြောသည်။

ယခင်နှစ်မြေပဲပေါ်ချိန်တွင် ကာလတူ ကနဦးဈေးမှာ မြေပဲသန့်ပြီးခြောက်ပါမှ တစ်ပိဿာလျှင်တစ်ထောင်လေးရာကျပ်ရရှိပြီး အမြင့်ဆုံးဈေးမှာ တစ်ထောင်ခြောက်ရာကျပ်သာရရှိခဲ့ကြသည်။

စစ်ကိုင်းမြို့နယ်အတွင်း ရှိ ကျေးရွာများတွင် ကုန်းမြေနှင့် ယာမြေများ၌ ရာသီဥတုကို မှီတည်ပြီး သဘာဝ မိုးကိုသာ မျှော်ကာ ဩဂုတ်လတွင် စိုက်ပျိုးရသောကြောင့် ယင်းမြေပဲကို ဒေသအခေါ် ဩဂုတ်မြေပဲဟု ခေါ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးဝင်း(စစ်ကိုင်း)

မင်္ဂလာညဉ့်ခံပွဲ ကျင်းပမည့်မင်္ဂလာ မောင်နှံများ အတွက် . . . အထူးအစီအစဉ်

KK ကောင်းကြက်

ပွဲ(၅၀)မှာယူသူများအတွက်ပန်းတန်း၊ ဝှမ်းသက်ရင်းအစုံ (၂၀)နှင့်ရေခဲမုန့်ခွက်အစုံ (၂၀)တို့ကို (အသမ္ပ) ငှားရမ်းပေးပါသည်။

ရှယ်ခံပေါက် + သီးစုံရေခဲမုန့်ခွက်(၅၀) + အသည်း၊ အမြစ်ဆိပြန်(၁၅)ပွဲ + ဟလချောင်ကြော်ရှောက်သီးသနပ် + သခွားချဉ်ချဉ်ပေါင်ဟင်းချို = ၂၁၀၀/- နှုန်း **5% Discount**

ပင်ရင်းနှင့် ဆိုင်ခွဲများအားလုံးတွင် အထူးအော်ဒါမှာယူရရှိနိုင်ပါသည်။ Tel: 01-651891, 653296, 654030, 654383, 522994, 522682 Hot Line: 09-49218237, 09-8611027, 09-73145495, 09-5012704

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
 သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁/အခေါ်မာ)မြေကွက်အမှတ်(၄၈/ခ) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၄၈/ခ)အနောက်အနောက်(၁)လမ်း၊ ၁-ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ် ၁။ အိမ်အခြေပြင် ၂။ ဦးခင်အောင်မိုး ၃။ ဒေါ်နီလာအောင် ၄။ ဦးသုရအောင်မိုး အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရက်မြေအား ဧရိယာ (၂၀x၆၀) ရှိသည့်အနက် အမည်ပေါက်တစ်ဦးဖြစ်သူ ဒေါ်အေးမြင့်ပိုင်သည် ဧရိယာ(၁၀x၆၀) အား သာကေတမြို့နယ်တရားရုံး၌ ဒေါ်ညွန့်ညွန့်ဝေ(တရားရုံး) ၂၀၁၄-ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၆၉ ဖြင့် ပဋိညာဉ်အတိုင်း မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုပေးရန် တရားစွဲခဲ့ပြီး ရရှိသည့်အခိုင်ဒီကရီနှင့် ၂၀၁၄ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၅-ရက်နေ့၊ ၅-ရက်နေ့၊ ၅-ရက်နေ့ တရားရုံးကိုယ်စား ဘိလစ်တင်မေလွင် (၂၂/ ဗဟန(နိုင်)၀၂၀၈၆၇)မှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
 ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၂၆အေး၊ မြေကွက်အမှတ်- ၁၉၉၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၃၀) လှည်းတန်းလမ်း၊ မကွီးမြို့နယ်၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ နှစ်(၆၀)ရက် အမည်ပေါက် ဒေါ်အုန်းခင် ဒေါ်ဖွားတို့သည်(အပိုင်ကြီး)ဘဝဖြင့် ကွယ်လွန်ပြီး အမည်ပေါက် မွေးချင်းတစ်ဦး ဖြစ်သူ ဒေါ်ညွန့်ညွန့်နှင့်အိမ်ဖွဲ့ပြီး ဦးကျော်ထင် သား ဦးအောင်ခိုင် အသီးသီးကွယ်လွန်သဖြင့် ဦးခင်လေး (၂၂/ကမတ(နိုင်) ၀၃၆၆၈၉) ဦးမောင်မောင်သိန်း (၂၂/လကန(နိုင်)၀၉၇၉၄၆) ဒေါ်ခင်မာချို (၂၂/ကမတ (နိုင်)၀၃၆၆၇၈) တို့က သားသမီး နှစ်ယောက်စပ်ကြောင်း ကျွမ်းကျင်လျှာ၊ သေစာရင်းတင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင် ကြောင်း စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်နှင့် ရွန်လွှတ်ကြောင်း စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လာခြင်းမရှိပါက မြေပုံကူး လျှောက်ထားမှုကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

Better Life
 ECSC Education & Career Supporting Centre

- Native Speaker ကိုယ်တိုင်သင်ကြားမည့် Japanese Conversation တန်းခွဲ သင် 24.10.2014 တွင် ဖွင့်လှစ်မည်။ ကြော်ငြာဖြတ်ပိုင်းဖြင့် လာရောက်သူများကို 20% Discount ဝေလျာပေးမည်။ ကြော်ငြာ ဖြတ်ပိုင်း မပါရှိသူများအတွက်လည်း Discount ရှိသည်။
- JLPT အတွက် N5 Practice ပညာအိမ် (ရုံးချိန်ပြင်ပ) တန်းခွဲသစ်တင်တော့မည်။
- ဂျပန်နိုင်ငံရှိ University နှင့် Language School သို့ ပညာသင်ကြားလိုသူများ 2015 April Intake အတွက် ကျောင်းဝင်ခွင့် Form များ လက်ခံနေပါပြီ။

မှမ်းရမ်း • Better Life Education & Career Supporting Centre
 No.410~411 4th Fl, La Pyayt Wun Plaza, Dagon Tsp, Yangon. Tel:01-382529

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
 ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း၊ ဝါယကကြီး၊
 ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးလှမြင့်(ငြိမ်း)
 ကြည်း-၇၅၈၃၊ ဗိုလ်သင်တန်းကျောင်း အမှတ်စဉ်(၁၈)
 ရွှေဆင်မင်းရေခဲစက်
 အသက်(၈၃)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ နေဒါဝန်းကြည့်အိမ်လှည့်သွားခင်းပွန်း၊ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးလှမြင့်(ငြိမ်း) သည် ၂၀-၁၀-၂၀၁၄(အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၅း၅၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။ မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးသိန်းဌေးနှင့် ဇနီး ဒေါ်မြင့်မြင့်ခိုင် ဗိုလ်ကြီးသိန်းအောင်(ငြိမ်း)-ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာစာပေဆုရ စာရေးဆရာကြီး
ဦးအောင်သင်း
အသက်(၈၈)နှစ်

၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၁၁ နာရီတွင် နေအိမ်၌ လူကြီးရောဂါဖြင့် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။ မိသားစုနှင့်အတူ ကြေကွဲရပါကြောင်း။

ဆရာကြီး၏မိဘပမာ ဆရာကဲ့သို့ စေတနာ၊ မေတ္တာ၊ စွမ်းအားဖြင့် စောင့်ရှောက်ခဲ့သော ကျေးဇူးတရားများကို အထူးအောင်မေ့မတ်ရလျက်ရှိပါသည်။ မြန်မာစာပေလောကအတွက် ကြယ်တစ်ပွင့် ကြွလွင့်ခဲ့ရသည်ကို နှမြောတသကြေကွဲရပါကြောင်း။

ဦးကျောက်တောင်(တောင်ကုတ်)နှင့် နေလသစ္စာဆောက်လုပ်ရေးအုပ်စုကုမ္ပဏီမီသားစု ရခိုင်ပြည်နယ်

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ (၂၈)လမ်း(အထက်)၊ အမှတ်(၁၉၁) မြေညီထပ်နေ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း ဦးဘစိ အသက်(၈၇)နှစ် နာမကျန်းဖြစ်စဉ်တွင် အနီးကပ် ဂရုစိုက် ပြုစုကုသပေးပါသော သာဓကတမြို့နယ်၊ ရန်အောင်ဆေးခန်းမှ Dr. ဦးလှမြင့်နှင့် MALIKHA, Diagnostic medical Centre မှ Dr. ကျော်သူရတို့အားလည်းကောင်း၊ နာမကျန်းစဉ်နှင့် နာရေးကိစ္စအဝဝတို့တွင် မိသားစုစိတ်ဓာတ်ဖြင့် လူကွယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ တယ်လီဖုန်းဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ မေးမြန်းအားပေးကူညီကြပါသော ရုပ်မိရုပ်ဖမ္မားနှင့် ရုပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအားလည်းကောင်း၊ အစစအရာရာ ဦးစီးကူညီဆောင်ရွက်ခဲ့သော ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူ(အားလုံး-အားလုံး) တို့ကို အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

ကျန်ရစ်သူ ဇနီး ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်းနှင့် မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

၁၉-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားသော ဦးဝင်းနိုင် အသက်(၆၈)နှစ်အတွက် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဒေါက်တာဦးစောဝင်း (ဇနီး)ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်(ခ)ဒေါ်မိုးမိုးမြ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒု-ရဲမှူး ခင်မောင်ထွန်း
အသက် (၅၆)နှစ်
ရမည်းသင်း(ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့)

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ (7-A) တာမွေပလာဇာ၊ ကွန်ဒိုနေ ဒေါ်အေးအေးခိုင် (Envoy Journal)၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း ဒု-ရဲမှူး ခင်မောင်ထွန်းသည် ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ (သောကြာနေ့) ညနေ ၄း၀၉ နာရီတွင် ရမည်းသင်းမြို့၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု နှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

(၁၉၈၀)ခုနှစ် စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် ကျောင်းသား/ကျောင်းသူများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးသန်းတင်(သံတွဲ)
အသက် (၆၄)နှစ်
လက်ထောက်အင်ဂျင်နီယာ(ငြိမ်း)

၂၂-၁၀-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် ဦးသန်းတင် အသက် (၆၄)နှစ်သည် အီဂျစ်နိုင်ငံ ကိုင်ရိုမြို့၌ အသွင်အမိန့်ခံယူသွားသည့်အတွက် ကျန်ရစ်သူမိသားစု နှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဟာဖီ ဦးတင်ရွှေ-ဟာဖီမေဒေါ်အေးအေးလွင် ရဲမှတ်မှန်လုပ်ငန်း

ကျေးဇူးဥပကာရတင်ရှိခြင်း

၁၆-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားခဲ့သော ဦးခေါက်ဝါ (မြန်မာ့ပွဲရုံ) အသက် (၉၇)နှစ်၏ ၁၈-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ပြုလုပ်သော စာပေအခမ်းအနားသို့ ကြွရောက် ကူညီကြသူများအားလည်းကောင်း၊ ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ပြုလုပ်သော ရက်လည် ဆွမ်းကျွေးတွင် ကြွရောက်အားပေးကူညီကြသော ရုပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးသားချင်းများ၊ အဘက်ဘက်မှ ပြီးပြည့်စုံအောင် ဝိုင်းဝန်းကူညီကြသော ဟုတ်ကြန့်ဘုံကျောင်းမှ လူကြီး မင်းများ၊ မိတ်ဆွေသင်္ဂဟအပေါင်းများနှင့်ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံးကို အထူးကျေးဇူး တင်ရှိပါကြောင်း။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

(၅)နှစ်ပြည့်လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း
မခိုင်ရွှန်းလဲ့ရည် @ Fiona (၁၅)နှစ်
(၂၇-၁၀-၂၀၀၉)မှ(၂၇-၁၀-၂၀၁၄)

အချိန်က ကုစားခဲ့ပါသော်လည်း--- ဖေမေတို့မျှော်လင့် အားထားခဲ့ရသော အနာဂတ်မှာသမီးလေးဘဝရဲ့အောင်မြင်မှု၊ ပျော်ရွှင်မှု၊ ဖြေသိမ့်မှုတွေကို ဘယ်သောအခါမှ မမြင်နိုင် မကြားနိုင် မပိုင်ဆိုင်နိုင်တော့ဘဲ အပြီးတိုင်ဆုံးရှုံးလိုက်ရပါပြီ--- ဆီမီးနှစ်တိုင် တစ်တိုင်ငြိမ်းလို့ တစ်တိုင်အလင်းအားဖြည့်ရင်းနဲ့ မိသားစုဘဝကို ခရီးဆက်ပြီး သမီးလေးအတွက် နေ့စဉ်လစဉ် နှစ်စဉ်ပြုသော ကောင်းမှုကုသိုလ်များကို အမျှပေးဝေပါတယ် သမီးလေးနှင့်အတူ လူ၊ နတ်၊ ဗြဟ္မာသတ္တဝါများအားလုံး သာဓု ခေါ်ဆိုနိုင်ကြပါစေ။

ဖေကြီး၊ မေကြီး ညီမလေး ဖြူစင်လဲ့ရည်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးလှိုင်တင်[B.A (Geog)-R.A.S.U]
အသက်(၆၇)နှစ်

သူငယ်ချင်း ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

[B.A (Geog)-R.A.S.U] မှ သူငယ်ချင်းများ

ဒေါ်နီလာထွန်း(ရွှေမန်းသစ်စက်၊သန်လျင်-တာဝ)
အသက် (၅၄)နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ခရမ်း-သုံးခွလမ်းမကြီး၊ အမှတ် (၇၇၇)နေ ဦးထွန်းလှ-ဒေါ်ခင်မြင့်တို့၏သမီး၊ ဦးကျော်-ဒေါ်ဖွားမြင့် (ရွှေမန်း-အမျိုးသမီးတော်ဝါအောင်)တို့၏ သမီးအဖွဲ့၊ ဦးကျော်ဝင်းနိုင်၏ ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ ဦးအောင်ကျော်ဦး (ရွှေမန်း-သစ်စက်၊ သာဓကတ) -ဒေါ်မိမိဇင်(ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန)၏ဦးမိသားစု၊ ဦးသက်လွင်-ဒေါ်ဝင်းဝင်းမာ (ဟိန်းမာနယ်သစ်ဆိုင် တောင်ဥက္ကလာပ) ဦးတင်မောင်ကျော်-ဒေါ်သင်းသင်းနွယ်(ခေတ္တ-စင်ကာပူ)၊ ဦးခင်မောင်ကျော်၊ ဦးမြင့်ဦး-ဒေါ်မြင့်မြင့်ကျော် (ခေတ္တ-စင်ကာပူ)တို့၏အစ်မ၊ မဖြူးသီရိကျော်၊ မောင်ခင်မောင်ကျော်-မစန္ဒီပကျော်၊ မောင်အောင်ပြည့်ကျော် (I.T.E စင်ကာပူ) မထက်ထက် ဝင်းမွန်(ဒု-နှစ်၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ အရှေ့ပိုင်းတက္ကသိုလ်)တို့၏အစ်မ၊ မအေးအေးအေး၊ ဘုန်းမြင့်ပိုင်၊ မြင့်မြတ်ပိုင်တို့၏အဘွား၊ မသစ္စာစုနိုင်၊ မယမင်းမြင့်၊ မစုမန်ထက်၊ မထက်ထက်အောင်၊ မလင်း လက်မြင့်စိုး၊ မယုယမြင့်မွန်၊ မောင်သော်လင်ထက်တို့၏ကြီးကြီး ဒေါ်နီလာထွန်းသည် ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၅း၄၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ယင်းနေ့တွင်ပင် ရေဝေးသူသန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပြီးပါကြောင်း ရုပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၉-၁၀-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါ သည်။]

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်ရင်ရင်မြင့်(ကြည့်မြင်တိုင်)
အသက် (၆၂) နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ နေဒါဝန်းကြည့်အိမ်လှည့်သွားခင်းပွန်း၊ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးလှမြင့်(ငြိမ်း) (ဒေါ်ရင်မြင့်) (ဒု-ရဲမှူးမြစ်စိန်)-ဒေါ်လှလှကြည် ဗိုလ်မှူးကြီးအောင်သန်း(ငြိမ်း) -ဒေါ်ခင်ထွေး တို့၏ တူမ၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ် နေ (ဦးကျော်ရှိန်)-ဒေါ်အေးရီတို့၏သမီးကြီး၊ (ဦးထွန်းညက်-ဒေါ်မြေမေ)တို့၏ သမီးအဖွဲ့၊ ဦးမာဏိတ(ခ)ဦးမြင့်ဆွေ၊ ဦးသန်းဝင်း (ဒေါ်ခင် ခင်မြင့်) ဦးသန်းဆွေ (Fitter)-နော်ထိုက်စုသင်း (သူနာပြု စင်ကာပူ)တို့၏အစ်မ၊ ရန်ကုန် မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်ရတနာမြိုင်အိမ်ရာ (ခ)ရက်ကွက် တိုက်(ခ) အခန်း(၅၁၄)နေ ဦးမျိုးညွန့် (အင်ဂျင် နီယာ) ဆောက်လုပ်ရေးကော်ပိုရေးရှင်း-ငြိမ်း)၏ ဇနီး၊ မောင်မျိုးဇော် (J/E Bay Point Ship-ping) မောင်အောင်ဟိန်းထက် [E/Cated (LA WUN PY AYT)] တို့၏ မိခင် ဒေါ်ရင် ရင်မြင့်သည် ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ (သောကြာနေ့) နံနက် ၆း၄၇ နာရီတွင် ရွှေဂုံတိုင်အထူးကု ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၂၈-၁၀-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ထိန်ပင် သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါသည်။ (နေအိမ်မကားများ မွန်းလွဲ ၁၃း၀၀နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။)

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

မောင်ရဲလှင် (၁၉)နှစ်
ပထမနှစ်၊
Civil နည်းပညာတက္ကသိုလ်မော်ဘီ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ် (၄၈)ရပ်ကွက်၊ ပိန်းခင်(၁)လမ်း၊ အမှတ် (၃၆၈) နေ ဦးအုန်းတင်-ဒေါ်မူစိတို့၏သား၊ ဦးဇော် နိုင်ဦး (ဒု-အကောက်ခွန်မှူး)-ဒေါ်နုနုလှဝေ (အကောက်ခွန်မှူး) ဗိုလ်ကြီးအောင်မျိုးဦး-ဒေါ်စုစုစိတို့၏ညီ/မောင်ငယ်၊ မောင်ကောင်း၊ ဘုန်းထက်ကျော်၏ လေးလေးသည် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ (စနေနေ့) နံနက် ၃နာရီတွင် မဟာပြိုင် ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၂၉-၁၀-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးအေးအေး တိုက်မှ ရေဝေးသူသန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ် ပယ်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (နေအိမ်မကားများ မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူအား ရည်စူး၍ ၃၁-၁၀-၂၀၁၄ (သောကြာနေ့) နံနက် တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါ သည်။]

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ဒေါ်စန္ဒာဝင်း၏သွင်းကုန်ကြေညာလွှာ - ၇၄၉၅၁၉(၃၀-၇-၂၀၁၄)အကောက်ခွန် မှတ် တမ်းစာတမ်း၊ Custom Statement စာရွက်စာတမ်းနှင့် Cancellation ပျောက် ဆုံးသွားပါသည်။ တွေ့ရှိပါက အကြောင်း ကြားပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

ဖုန်း-၄ ၃၀၇၀၀၆၀

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

အင်းစိန်မြို့နယ်မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၆၆(၁၄၁၅၁၆)မြေကွက်အမှတ်(၂၅၄)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၅၆၇)၊၇-လမ်း (မြောက်)အရှေ့ကြီးကုန်းအင်းစိန်၊ အနီးရ အမည်ပေါက်အနီးရမြေဧရိယာ(၀.၀၇၆) ဧကအားအရပ်ကတ်အရောင်းအဝယ်စာချုပ် အဆက်အသွယ်တင်ပြ၍ဒေါ်ညွန့်ညွန့်သန်း(၁၃ /တကန(နိုင်)၀၈၆၄၉၅)ကအထူးဝန်ဆောင် မြေကွက်ရန်သစ်လျှောက်ထားလာရာ ဌာနမှဖြေဆို ပါမစ် စီမံခန့်ခွဲရေးဌာနမှအမည်ပြန်ပါသဖြင့် တရားဝင်နိုင်လုံသောအထောက်အထားများ ဖြင့်(၇)ရက်အတွင်းကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

(၄)နှစ်ပြည့်လွမ်းဆွတ်သတိရအမျှပေးခြင်း
 ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဝါယကမကြီး၊
ဒေါ်သန်းနု(ခ)ဒေါ်နု(လှိုင်မြို့နယ်)

ခွဲခွာခဲ့သည်မှာ ၂၇-၁၀-၂၀၁၀ ရက်မှ ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက်သို့ လေးနှစ် ပြည့်ခဲ့ပြီဖြစ်သော်လည်း အမြဲတမ်းသတိရလျက်ရှိပါသည်။ ရည်စူးပြုလုပ်လျက်ရှိသော ကောင်းမှုအစုစုကို ကောင်းရာဘုံဘဝမှ သာဓုအနုမောဒနာခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေ။

ချစ်ခင်ပွန်း ဦးမြင့်ဆွေ

တစ်လပြည့်အလွမ်း
ဦးသန်းမြင့်ထွန်း(ခ)ထွန်းထွန်း
စောက်လှဝေးရုံးကြီး(ရှမ်း)မှ နေပြည်တော်
အသက်(၃၀)နှစ်

ကွယ်လွန်ခဲ့သည်မှာ တစ်လပြည့်ဖြစ်သော်လည်း မိဘ၊ ညီအစ်ကို၊ မောင် နှမများ၏ နှလုံးသားထဲမှာ အမြဲရှင်သန်နေဆဲပါ။ ပြုလုပ်သမျှ ကုသိုလ်ဒါနအဝဝတို့ အတွက် ထွန်းထွန်း ရောက်လေရာဘဝမှာ သာဓုခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေ။

မိဘညီအစ်ကိုမောင်နှမများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်မြင့်မြင့်ဝေ
အသက်(၇၅)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့ (၁၀၀)လမ်း၊ အမှတ်(၅၉)နေ ဒေါ်သီရိခင်မိခင်သည် ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။ သူငယ်ချင်းနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲ ရပါသည်။

၁၉၈၃/၈၄ ပညာသင်နှစ် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် (ဒိုလ်တထောင်နယ်မြေ) ရူပဗေဒကျောင်းသူ/သားများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးစည်သူ(Managing Director, Myanmar Airways International) -ဒေါ်သီတာမြင့်တို့၏ဖခင် ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးလှမြင့်(ငြိမ်း) အသက်(၈၃)နှစ်သည် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄(အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၅း၅၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသည်။ မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

Management of Myanmar Airways International

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဝါယကကြီး
ဗိုလ်မှူးလှကျော်(ငြိမ်း)
အသက်(၅၀)

ဒဂုံတက္ကသိုလ် အင်္ဂလိပ်စာဂုဏ်ထူးတန်း ဒုတိယနှစ်မှ သူငယ်ချင်း ဆုမြတ်သဇင်၏ဖခင် ဗိုလ်မှူးလှကျော်(ငြိမ်း)သည် ၂၂-၁၀-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။ မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲ ရပါသည်။

တီချယ်-ဒေါ်ဖြူဖြူမြိုင်မြိုင်ထွေး
သူငယ်ချင်းများ-ခင်ခင်ခန့်၊ ပို့ဖို၊ လွင်မိထက်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း၊ ဝါယကကြီး
ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးလှမြင့်(ငြိမ်း)
အသက် (၈၃)နှစ်

ဦးစည်သူ (Managing Director, Myanmar Airways International)- ဒေါ်သီတာမြင့်တို့၏ဖခင် ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးလှမြင့်(ငြိမ်း) (၈၃)နှစ်သည် ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။

ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များ
MAI-In-Flight Catering Services

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း၊ ဝါယကကြီး
ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးလှမြင့်(ငြိမ်း)
အသက် (၈၃)နှစ်

ဦးစည်သူ (Managing Director, Myanmar Airways International)- ဒေါ်သီတာမြင့်တို့၏ဖခင် ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးလှမြင့်(ငြိမ်း) (၈၃)နှစ်သည် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရ ပါသည်။

ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များ
Skywings Group of Companies

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာဇော်မင်း
ကလေးအထူးကုဆရာဝန်
အသက် (၆၁)နှစ်

ဒေါ်ခင်အုန်းနွဲ့၏ ခင်ပွန်းဖြစ်သူ သူငယ်ချင်း ဒေါက်တာဇော်မင်း အသက် (၆၁)နှစ်သည် ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ရက် ၆း၂၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

(၁၉၇၀) မန္တလေးဆေးတက္ကသိုလ်ဝင် သူငယ်ချင်းများ



ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

(ပြည်တွင်း/ပြင်ပ/အင်အားစန့်အားရန်)

Accountant (၂၀ နှစ်အတွင်း) စာရင်းကိုင်တွဲ, တစ်စုစုရပြီးသတ်ပြန်ရမည်။ ကျား/မ (၂) ဦး

Marketing Supervisor (၂၀ နှစ်အတွင်း) စွဲစွဲလှည့် Marketing အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း။ ကျား/မ (၄) ဦး

Office Staff (၂၀ နှစ်အတွင်း) စွဲစွဲလှည့် Marketing အဖွဲ့အစည်း။ ကျား/မ (၄) ဦး

Sale Staff (၂၀ နှစ်အတွင်း) ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ရရှိပြီး လုပ်ငန်းစဉ်အတွက်အခြေခံရမည်။ ကျား/မ (၄) ဦး

Driver (၂၀ နှစ်အတွင်း) ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ရရှိပြီး လုပ်ငန်းစဉ်အတွက်အခြေခံရမည်။ ကျား/မ (၂) ဦး

အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်ရန်အတွက် (၀၀) ရက်အတွင်း လူကိုင်တွဲလာရောက် လျှောက်ထားနိုင်သည်။

LASER WORLD GROUP OF COMPANIES
အမှတ် (၁၆၆) ဝယ်မထပ် (ယာ) ၃၄ လမ်းအထက် ကျောက်တံတားမြို့နယ်ရန်ကင်းမြို့။

Singapore Home Caregiver

သူနာပြု သူနာပြုအကူ သားဖွားသူနာပြု Caregiver များ အလိုရှိသည်။
Agent Fee မေးရန်မလို။ လခ(၅၅၀၀၀၀-၇၀၀၀၀) နေ/စား စရိတ်ငြိမ်း။
English/Chinese စကားပြောနိုင်သူ။ www.activeglobalcaregiver.sg/apply တွင်
Online လျှောက်ထားနိုင်သည်။ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ်- ၀၉-၂၅၄၂၅၆၅၇၆

“ ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် ”

QS Engineer မ (၂) ဦး

Civil Engineer ကျား/မ (၅) ဦး

Project Manager (Civil) ကျား (၂) ဦး

ဖုန်း- ၀၉၄၂၀၀၅၄၄၄၄ ၊ ၀၉၄၂၀၀၀၀၀၀၀၀

တိုက် (7+1) D၊ အခန်း(၂၀၂)

ခူတီယထပ်၊ ဝါရဗီကွန်စရစ်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊

ကျွမ်းကျင်သူနာပြု (၂) ဦးအလိုရှိသည်

CV Form ကို အောက်ပါလိပ်စာအိုင်း မေးပို့ပါရန်
HQ S Co., Ltd. အမှတ် ၅၈၆၊ (၄လွှာ) မှာရုံလမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ၆-မိုင်၊
လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း- ၀၉-၅၀၁၂၄၄၁၊ ၀၀-၅၀၇၀၅၀၊ ၀၉-၅၂၅၀၅၁၀

ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည်

MYANMAR SILVER SPRING ENTERPRISES LIMITED

အထည်ချုပ်စက်ရုံရှိ အောက်ပါရာထူးနေရာများတွင် အသစ်ခန့်ထားရန်အတွက် ဝန်ထမ်းများ အမြန်အလိုရှိသည်။

(၁) HR Manager/Staff	(M/F)
(၂) Finance Manager/Chief Accountant	(M/F)
(၃) Admin Manager/Staff	(M/F)
(၄) Warehouse /Store Incharge	(M/F)
(၅) Receptionist	(M/F)

လျှောက်ထားလိုသူများသည် အထည်ချုပ်စက်ရုံနှင့်ပတ်သက်သည့် လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိရမည်ဖြစ်ပြီး အင်္ဂလိပ်လိုကောင်းစွာ ဖတ်၊ ပြောဆိုနိုင်ရမည်။ တရုတ်လိုတတ်ကျွမ်းသူ ဦးစားပေးမည်။ CV Form၊ အခြားပူးတွဲတွင်ပြုလျှောက်ထားလိုသည့် Certificate၊ ထောက်ခံချက်စာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ အောက်ပါလိပ်စာသို့ လူကိုင်တွဲလာရောက်၍ဖြစ်စေ၊ E-mail မေးပို့၍ဖြစ်စေ လျှောက်လှူပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁)ပတ်အတွင်း လျှောက်ထားနိုင်သည်။

MYANMAR SILVER SPRING ENTERPRISES LIMITED
No.114,115 & 141 Pantewun U Shwe Bin Street, East Dagon Industrial Zone,
Dagon Myo Thit (Eastern Township), Yangon, Myanmar.
Ph: 09-420122166, 01-585205, Fax: 01-585206
Email: silverspring.kal@gmail.com

အာရှ ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။ (ပြည်တွင်း/ပြင်ပ/အင်အားစန့်အားရန်)

- Design & Structural - ကျား/မ (၃) ဦး
M.E / B.E / A.G.T.I (လစာ- ၄ သိန်း)

- Site Engineer (Civil) - ကျား/မ (၃) ဦး
M.E / B.E / A.G.T.I (လစာ- ၃ သိန်း)

- လုပ်ငန်းအတွေ့ကြုံအနည်းဆုံး(၃)နှစ်ရှိရမည်။

- လျှောက်ထားလိုသူများသည် ကိုယ်ရေးရာဇဝင်၊ ပညာအရည်အချင်းအထောက်အထားမိတ္တူ၊ မူရင်း၊ ဓါတ်ပုံ(၂)ပုံ တို့နှင့်အတူ (၇ .၁၁.၂၀၁၄) နောက်ဆုံးထား၍ကိုယ်တိုင် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

(ရန်ကင်းမြို့တွင်တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်အတွက်သာ)

အမှတ် (၃၅၄-က/ခ) ၃၅၅-က) ၊ ရတနာလမ်း၊
တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။(အာနန္ဒာဘုရားဝှမ်းတိုင်အနီး)
ဖုန်း- ၀၉-၂၅၅-၀၀၀၁၁၊ ၀၉-၂၅၅-၀၀၀၂၂၊ ၀၉-၂၅၅-၃၅၅၆၆

N-Car Co.,Ltd

၁. Office Staff မ (၃) ဦး

၂. Sales and Marketing ကျား/မ

၃. Engineer ကျား

(ကိုးရီးယားကားကုမ်းကုန်စွာ ပြင်တတ်သူကိုဦးစားပေးမည်။)
အတွေ့အကြုံရှိသူကို ဦးစားပေးမည်။

ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ- အမှတ်(၆)၊ A1 လမ်း၊ မင်္ဂလာဒုံစက်မှုဇုန်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း- ၀၉-၂၅၀၈၆၉၆၀၀

အလိုရှိသည်

၁။ စိုက်ပျိုးရေးဘွဲ့ရ (၂) ဦး

၂။ စိုက်ပျိုးရေးသိပ္ပံ (၃) ဦး

၃။ မြေဆွတ်ရေးဘွဲ့တွင်ဘွဲ့ရောက်တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။

၄။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။

ဆက်သွယ်ရန်- အမှတ်(၆၂)၊ စက်ဆရာဦးထွန်းလမ်း၊ ရွှေပြည်သာရပ်ကွက်(၄)။
ဖုန်း- ၀၁-၆၀၈၃၀၉၂၊ ၀၉-၅၀၇၅၀၅၉

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

(ပြည်တွင်း/ပြင်ပ/အင်အားစန့်အားရန်)

ဂျပန်စာသင်ရန်အတွက် ဆရာ/ဆရာမ (၅) ဦး

လိုအပ်သောအရည်အချင်းများမှာ-

- * ဂျပန်စာအရည်အချင်း N-3 နှင့် အထက်ရှိရမည်။
- * သင်ကြားမှုအတွေ့အကြုံရှိသူကို ဦးစားပေးမည်။
- * အချိန်ပြည့်လုပ်ကိုင်နိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။

ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လူကိုင်တွဲလာရောက်၍ဖြစ်စေ၊ E-mail ဖြင့်ဖြစ်စေ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ- အမှတ်(1A/44) မြသိတာအိမ်ရာ၊ ၁၁-ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။
ဖုန်း- ၀၁-၈၅၅၁၄၄၀၆၊ E-mail: stageline.myanmar@gmail.com

အခြားအလုပ်အခွင့်အလမ်းစခန်းတွင် ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

ဝန်ထမ်း မ (၂) ဦး

အသက်(၁၈-၂၆)နှစ်ကြား၊ ဘွဲ့ရ ရပ်ရည်ပြေပြစ်၍ ဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။ မရမ်းကုန်း၊ အင်းစိန်၊ မင်္ဂလာဒုံ၊ မြောက်ဥက္ကလာပဘက်တွင် နေထိုင်သူကို ဦးစားပေးမည်။ **ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း- ၀၉-၇၃၁၅၆၈၉၁**

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

(ပြည်တွင်း/ပြင်ပ/အင်အားစန့်အားရန်)
Moe Let Aung Construction Co.,Ltd.

၁။ အုပ်ချုပ်မှုမန်နေဂျာ	ကျား/မ (၁) ဦး
၂။ အုပ်ချုပ်ရေးဝန်ထမ်း	ကျား/မ (၂) ဦး
၃။ စာရင်းကိုင်ချုပ်	ကျား/မ (၁) ဦး
၄။ စာရင်းကိုင်	မ (၄) ဦး
၅။ စက်ရုံမှူး	ကျား (၁) ဦး
၆။ အရေးခင်းနှင့်ဆေးကုတ်မှုမန်နေဂျာ	ကျား/မ (၁) ဦး
၇။ အရေးခင်းကြီးကြပ်ရေးမှူး	ကျား/မ (၁) ဦး
၈။ ဆေးကုတ်ရာမှူးကြီးကြပ်ရေးမှူး	ကျား/မ (၁) ဦး
၉။ အရေးခင်းဝန်ထမ်း	ကျား/မ (၁၀) ဦး
၁၀။ ယာဉ်မောင်း	ကျား (၂၀) ဦး

အမှတ်စဉ် (၁)အတွက် ဘွဲ့ရ HR Diploma ရရှိပြီး လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၅) နှစ်နှင့်အထက်ရှိသူဖြစ်ရမည်။ အင်္ဂလိပ်စာရေး/ပြော ကျွမ်းကျင်သူ ဦးစားပေးမည်။

အမှတ်စဉ် (၂)အတွက် ဘွဲ့ရ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူဖြစ်ရမည်။

အမှတ်စဉ် (၃)အတွက် LCCI Level III အောင်မြင်ပြီး (သို့) B, Com. ဖြစ်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၁၀)နှစ်နှင့်အထက်ရှိသူဖြစ်ရမည်။

အမှတ်စဉ် (၄)အတွက် LCCI Level III အောင်မြင်ပြီး (သို့) B, Com. ဖြစ်ရမည်။

အမှတ်စဉ် (၅)အတွက် ဘွဲ့ရ စက်ရုံလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၅)နှစ်နှင့်အထက်ရှိသူ ဖြစ်ရမည်။ အင်္ဂလိပ်စာရေး/ပြော ကျွမ်းကျင်သူဦးစားပေးမည်။

အမှတ်စဉ် (၆)အတွက် Sales & Marketing နှင့်ပတ်သက်သော Diploma ရရှိပြီး လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၁၀) နှစ်နှင့်အထက်ရှိသူဖြစ်ရမည်။ အင်္ဂလိပ်စာရေး/ပြောကျွမ်းကျင်သူ ဦးစားပေးမည်။

အမှတ်စဉ် (၇)(၈) အတွက် ဘွဲ့ရ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၅) နှစ်နှင့်အထက်ရှိရမည်။ အင်္ဂလိပ်စာရေး/ပြော ကျွမ်းကျင်သူ ဦးစားပေးမည်။

အမှတ်စဉ် (၉) အတွက် ဘွဲ့ရဖြစ်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။

အမှတ်စဉ် (၁၀)အတွက် ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်အနီကိုင်ဆောင်သူဖြစ်ရမည်။ အသောက်အစားကင်းသူ ဖြစ်ရမည်။ တစ်နှစ်အတွင်းပြစ်မှုမရှိသူဖြစ်ရမည်။

အမှတ်စဉ် (၁၁)မှ(၁၂)ထိ ကွန်ပျူတာကျွမ်းကျင်စွာအသုံးပြုတတ်ရမည်။

လျှောက်ထားလိုသူများသည် ရပ်ကွက်နေထိုင်ကြောင်းထောက်ခံစာမူရင်း၊ ပြစ်မှုထမ်းရှင်းကြောင်း ရှိစေခင်းထောက်ခံချက်မူရင်း၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ အိမ်ထောင်စုမိတ္တူ၊ လုပ်ငန်းနှင့် သက်ဆိုင်သော အရည်အချင်း ထောက်ခံချက်များ၊ (၆)လအတွင်း ရိုက်ထားသော ဓါတ်ပုံ (၂) ပုံနှင့်အတူ အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာသို့ လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

အမှတ် (၅၅၇) ၃၈ လမ်းနှင့် ကုန်သည်လမ်းထောင့်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ဖုန်း- ၀၁ ၃၉၂၀၆၅၀ ၀၁ ၃၉၂၀၆၆ ၀၁ ၂၅၆၄၄၄၄

မှတ်ချက်။ ။ ဝါးတစ်ရာစက်မှုဇုန်၊ သာဓကန်စက်မှုဇုန်၊ ရွှေပြည်သာမြို့တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။

ကော်မီ Shop

ဆိုင်အသစ်အတွက် ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

၁။ ကိုယ်စီဆရာ (ကျွမ်းကျင်)

၂။ အကြော်ဆရာ (ကျွမ်းကျင်)

ဖုန်း- ၀၉-၄၃၂၀၄၀၉၁၊
၀၉-၄၂၀၁၀၈၀၀၀
(ရုံးချိန်အတွင်း)

Excellent Myanmar Private School is recruiting Primary School Teachers, Pre School Teachers and Myanmar Subject Teachers. Should you be interested, please send your CV to (15D), Padonmar Street, Dagon Township, Yangon. Ph: 01-252148, 09-254200234.

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

Golden Icon Construction Co., Ltd တွင်တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ပါ ဝန်ထမ်းများအလိုရှိပါသည်။

- Site Engineer (ကျား/မ) (၅) ဦး

အမှတ်စဉ်(၁) - AGTI, BE(civil) ဖြင့်ဘွဲ့ရပြီးသူဖြစ်ရမည်။

အမှတ်စဉ်(၂) - လုပ်သက်အတွေ့အကြုံအနည်းဆုံး (၃)နှစ်ရှိရမည်။

အထက်ပါအရည်အချင်းများနှင့်ပြည့်စုံသောလျှောက်ထားလိုသူများသည် Golden Icon Company Limited အခန်း ၁၀၀၊ ၁၀ လွှာ၊ ကွန်ရစ်(စီ)၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ ဗဟန်းမြို့နယ်သို့ လူကိုင်တွဲလာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

Phone: 8605311

Myanmar Oriental Sunrise Co.,Ltd

No(151),(16) Street, Lamadaw Township

အောက်ဖော်ပြပါ ဝန်ထမ်းများအမြန် အလိုရှိသည်။

Site Engineer [BE(civil)] M (5) Post

- (လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံမလိုအပ်ပါ။)

Accountant F (3) Post

- B.Com(or)LCCI Level (3) အောင်မြင်ပြီး Excel, Word ကျွမ်းကျင်သူတို့ အသုံးပြုနိုင်ရမည်။

- အတွေ့အကြုံ(၂)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

Ph: 01-217070, 09-30279999, 09-30267777, 09-8741886

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

ပိုးထည် Fashion Design လုပ်ငန်း

(1) Manager	၁ ဦး
- ဘွဲ့ရ လုပ်သက် ၅ နှစ်အထက် ရှိရမည်	
- English စကားပြောကျွမ်းကျင်သူ ပိုဦးစားပေးမည်။	
(2) Ass-Manager	၁ ဦး
- ဘွဲ့ရ လုပ်သက် ၃ နှစ်ရှိရမည်။	
(3) Accountant	၁ ဦး
- LCCI Level-1, 2, 3 ပြီးရမည်	
- လုပ်သက် ၃ နှစ်ရှိရမည်။ ဘွဲ့ရဖြစ်ရမည်။	
(4) - Sales -	၃ ဦး
- 10 တန်းအောင်	

အခန်း(၄၀၂) ရွှေသာတာဝါ (A) ၆မိုင်ခွဲ ပြည်လမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်။
Phone-09-5027861



GHPs Management Co.,Ltd.
www.ghpsmanagement.org
Vacancy Announcement

ဝန်ထမ်းအသစ်အလိုရှိသည်

GHPs Management Co.,Ltd မှရာထူးအလိုက် အရည်အချင်းရှိဝန်ထမ်းများအတွက် အောက်ဖော်ပြပါ (Position) အသစ်များခေါ်ယူခြင်း

1. Site Engineer(civil)	၃ ဦး (ကျား/မ)
2. Accountant (LCCI Level3)	၂ ဦး (မ)
3. Office & HR Assistant	၁ ဦး (မ)
4. Housekeeping Incharge အတွေ့အကြုံရှိသူ	၂ ဦး (မ)

၁. Site Engineer ရာထူးအတွက် (L.S) ရှိသူ

၂. Accountant ရာထူးအတွက် အတွေ့အကြုံရှိသူ

၃. Office အတွက် HR အခြေခံနှင့် Office အခြေခံအလုပ်များလည်သူ ဦးစားပေးပါမည်။

GHPs Management Co.,Ltd မှ စာတွေ့လက်တွေ့သင်တန်းများ(အခမဲ့)

- Bar Operations
- Housekeeping Operations
- စိတ်ပါဝင်စားသူများလာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ နေရာအကန့်အသတ် ရှိသည့်အတွက် အမှန်စိတ်ပါဝင်စားသူများသာ လျှောက်ထားပါရန်။

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။

(စရိတ်ငြိမ်း)

၁။ ကြက်ဆီထမ်းကောင်းကျင်စွာ ချက်နိုင်သူ အမြန်အလိုရှိသည်။ - ကျား (၁) ဦး
၂။ စာရေး(ဘွဲ့ရ) - ကျား (၁၅) ဦး
၃။ အထွေထွေဝန်ထမ်း - ကျား (၂၀) ဦး
CV Form ကိုယ်ရေးရာဇဝင်နှင့်အတူ အမြန်ဆက်သွယ်ပါ။ ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း- ၀၉-၄၂၀၀၁၉၀၇၄၊ ၀၉-၄၂၀၀၁၀၁၆၀

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
၁။ လုပ်ငန်းကြပ်ကြပ် လစာ - ၁၂၀၀၀၀/- (ကျား/ ဘွဲ့ရ) ၂၅နှစ်မှ ၄၀နှစ်အတွင်း
၂။ အရောင်းဝန်ထမ်း လစာ- ၉၀၀၀၀/- (ကျား/ ၁၀ တန်းအောင်/ ဘွဲ့ရ) ၁၈နှစ်မှ ၂၅ နှစ်အတွင်း
နေစရိတ်ငြိမ်း - နယ်မှ ဝန်ထမ်း ဦးစားပေးမည်။
ဖုန်း- ၀၉-၂၅၂၅၂၅၂၀၊ ၀၉-၂၅၂၅၂၅၂၀၊ ၀၉-၂၅၂၅၂၅၂၀

ဝန်ထမ်း အမြန်အလိုရှိသည် (ပုန်းနှင့်ပုန်းအဆိုပစ္စည်းများ)
(၁) အသက် (၂၀-၃၀) အတွင်း ဘွဲ့ရ။ ကျား/မ (၂၀) ဦး
(၂) အခြေခံလစာ + bonus + % ကျွမ်းကျင်သူ (ညှိနိုင်)
(၃) Marketing ဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။
(၄) စာရွက်စာတမ်းအပြည့်အစုံဖြင့် အောက်ပါလိပ်စာအတိုင်း အမြန် လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
Firsttime Trading Co.,Ltd
Yangon : 09-250-558-050, 0943-179-788, 0997-230-3082
No.32, Gandamar (5)St, Mingalar Taung Nyunt Township.
Mandalay : 0940-251-8600, 0943-179-788 Sky Walk Shopping Mall.

SKYLARK

- 1. General Manager (1) Post
- 2. Business Development Manager (1) Post
- 3. Business Development Executive (3) Posts
- 4. HR & Admin Manager (1) Post
- 5. Office staff (3) Posts
- 6. Executive Assistance (Secretary) (1) Post
- 7. Data Entry Operator (100) Posts

အမှတ်စဉ် (၁) (ရ) ရာထူးအတွက် Business ကို ဦးဆောင်နိုင်သည့်အတွေ့အကြုံနှင့် strategic Management skill ရှိရမည်။ (၁) မှ (၃) အထိ IT Experience in Banking (သို့မဟုတ်) Telco and other industry တွင် အနည်းဆုံး လုပ်သက် (၃) နှစ်နှင့်အထက်ဖြစ်ရမည်။ အမှတ်စဉ် (၄) မှ (၆) အထိ သက်ဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံ (၂) နှစ်နှင့်အထက်ရှိရမည်။ အမှတ်စဉ် (၇) အတွက် typing skill မြန်ပြီး သွက်လက်ကျွမ်းကျင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရမည်။ အထက်ပါရာထူးအားလုံးအတွက် လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံနှင့်အရည်အသွေးပေါ်မူတည်ပြီး လစာနှင့်အခြားခံစားခွင့်များထိုက်တန်စွာရရှိမည်။ အမှတ်စဉ် (၂) နှင့် (၃) အတွက် အပိုဆောင်း Incentive ခံစားခွင့်ပေးမည်။ စိတ်ပါဝင်စားသူများ အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
SKYLARK IT Solutions & Managed Services
အမှတ်(၁၀၆) မြေညီထပ်၊ ရတနာအိမ်ရာ၊ (၉) မိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်။
ဖုန်း- ၀၁-၆၅၂၅၄၅၊ ၀၁-၆၅၂၅၄၅ (extension : ၁၀၃)

ရန်ကုန်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်
1. Sale & Marketing - Male (5) Post (Any Graduate)
CV Form, အပြည့်အစုံ ထောက်ခံစာ၊ လိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ နံနက် ၁၀း၀၀ နာရီမှ ညနေ ၃း၀၀ နာရီအတွင်း လူကိုယ်တိုင်လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ မှတ်ချက်။ ။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံး (၂) နှစ်ရှိရမည်။
လိပ်စာ - အမှတ်(၉)၊ သီရိမင်္ဂလာ(၁)လမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ တမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၁-၂၃၀၆ ၂၃၈

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
၁။ စာစီစာရိတ်ကျွမ်းကျင် မ (၁) ဦး
၂။ Accountant မ (၁) ဦး
၃။ အိမ်ခြံမြေ ကျွမ်းကျင် ကျား/မ (၁) ဦး
စိတ်ပါဝင်စားသူများ Colse Friend Co., Ltd. အမှတ်(၄၀၉/ခ)၊ အင်းဝလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ငူကွလဟာ။ ဖုန်း- 01-8500424 သို့ ရုံးချိန်အတွင်း လူကိုယ်တိုင်ထောက်ခံစာနှင့် CV Form အပြည့်အစုံဖြင့် လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ပန်းသခင်
အလှူဖြူငွေ(အမျိုးသမီးသီးသန့်) ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။
ဆံပင်ညှပ်/ခြောက်/ကောက်ကျွမ်းကျင် မ (၂) ဦး
ဆောင်းလျှော်ကျွမ်းကျင် မ (၃) ဦး
အလုပ်သင်(သေ/အောက်) မ (၂) ဦး
သန့်ရှင်းရေး မ (၁) ဦး
အမှတ်(၄၆/ဘီ)၊ နိမ္မာန်ကျောင်းလမ်း၊ ဆရာမတောင်(၆)မြို့ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်။
ဖုန်း- ၀၉ ၄၂၁၂၂၆၃၆ / ၀၉ ၂၅၀၆၀၂၀၃

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။
Myanmar Glogon Co., Ltd အထည်ချုပ်စက်ရုံ
တွင်ခန့်ထားရန် ရုံးဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည်။
(1) Japan Interpreter F/M (1) Posts
(2) Korea Interpreter F/M (1) Posts
(3) English Interpreter F/M (1) Posts
(4) Sewing Workers Female (300) Posts
အမှတ်စဉ်(၁-၃) အတွက် သက်ဆိုင်ရာဘာသာစကားကို ကျွမ်းကျင်စွာ ရေး/ပြောနိုင်ပြီး Computer အသုံးပြုနိုင်ရမည်။ အမှတ်စဉ်(၂) အတွက် Marketing Section တွင်အမှတ်စဉ်(၃) အတွက် Compliance Section တွင်အမှတ်(၁)၊ တာဝန်ထမ်းဆောင်ရမည်ဖြစ်ရမည်။ အမှတ်စဉ်(၄) အတွက် လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ ကျွမ်းကျင်သူဖြစ်ရမည်။
အထက်ပါအရည်အချင်းနှင့်ပြည့်စုံသူများသည် ခေါ်ပုံတစ်ပုံ၊ ကိုယ်ရေးရာဇဝင်၊ ပညာအရည်အချင်းနှင့်ပတ်သက်သောအထောက်အထား၊ အောင်လက်မှတ်မိတ္တူ၊ အလုပ်သမား(သို့) နိုင်ငံသားမှတ်ပုံတင်တို့ကို ပူးတွဲ၍ အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာတို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
မြန်မာဝန်ထမ်းရွေးချယ်ရေးဦးစီးဌာန
(၉၀၂၂)၊ ဒေါ် ဖွားရှင်လမ်း၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးဌာန၊ (၁)၊
(ယူစနစ်အဖြစ်ဖြင့်) ညောင်အင်း၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၅၉၂၀၃၃ / ၅၉၂၀၃၂ / ၀၉၀၆၃၆၄၀

YCTC Business Institute
ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
အသစ်တိုးချဲ့ ဖွင့်လှစ်မည့် Master Degree သင်တန်းများအတွက်
Program Coordinator မ (၂) ဦး
BBM, EPP, UFL Graduates are welcome. Any Graduate can apply. အသက် (၃၀) နှစ် အောက်သာ။
English Lecturer ကျား/မ (၂) ဦး
Business Lecturer ကျား/မ (၃) ဦး
မြို့အမှတ် ၃၂ (J/၃) ၊ နတ်မောက်ရိပ်သာလမ်း၊ သွယ်၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း။
(09) 254269644 (winminthein@gmail.com) သို့ CV ပို့ပါရန်။

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။
Manager (HR/ Admin) ကျား (၁) ဦး
- အသက်(၃၀ မှ ၄၅) နှစ်၊ ဘွဲ့ရ၊ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး(၃) နှစ် ၊
Office Staff ကျား/မ (၂) ဦး
- အသက်(၂၀ မှ ၃၀) နှစ်၊ ဘွဲ့ရ၊ Word, Excel ကျွမ်းကျင်၊ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး (၂) နှစ်
Driver (ကျွမ်းကျင်) ကျား(၃) ဦး
- အသက်(၂၅ မှ ၄၀) နှစ်၊ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး (၂) နှစ် ၊
အထွေထွေဝန်ထမ်း ကျား(၁၀) ဦး
- အသက်(၂၀ မှ ၃၀) နှစ်၊ အခြေခံပညာအလယ်တန်းအဆင့် အမှတ်(၄၅) သာမန်ပညာ၊ တာမော့၊ ရန်ကုန်။
ဖုန်း - ၀၉-၅၃၀၂၇၇၃၃

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။
၁။ Express ထမ်းဆိုင် (ကြီးကြပ်သူ) ကျား/မ = ၃ ဦး
Express ထမ်းဆိုင် (ကြီးကြပ်သူ) အတွေ့အကြုံရှိသူ ဖြစ်ရမည်။ အခြေခံလစာ ၂၅၀၀၀/- ကျပ်နှင့်အထက်။
၂။ Supervisor ကျား/မ = ၂ ဦး
ဘွဲ့ရ၊ (F, HK, Linin) အတွေ့အကြုံရှိပြီး ကြီးကြပ်နိုင် သူဖြစ်ရမည်။ အခြေခံလစာ ၂၅၀၀၀/- နှင့်အထက်။
၃။ ဝန်ထမ်းရေးရာ (HR) တာဝန်ခံ၊ ကျား/မ = ၁ ဦး
ဘွဲ့ရ (HR) အတွေ့အကြုံရှိသူဖြစ်ရမည်။
၄။ အကြော်ဆရာ(ထိုင်း+ တရုတ်) ကျား = ၂ ဦး
လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်ပြီး၊ အရည်အချင်းစစ်ဆေးပြီးမှ လစာ ညှိနှိုင်းမည်။
၅။ စည်ကြို Receptionist မ = ၂ ဦး
ဘွဲ့ရ (Computer) ကျွမ်းကျင် ဆက်ဆံရေးကောင်းရမည်။ အခြေခံလစာ ၃၅၀၀၀/- နှင့်အထက်။
ကိုက်ထိုမြို့တွင် နေစား (ငြိမ်း)၊ အလုပ်လုပ်ရမည်ဖြစ်ပြီး စာရွက်စာတမ်းအပြည့်အစုံနှင့်အတူ ဘီ ၃၃ + ၂၃ ရွှေကန်အိမ်ရာ၊ နာနက်တောင်လမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

၁။ Marketing ကျား/မ (၄) ဦး
၂။ အရောင်းစာရေး ကျား/မ (၁၀) ဦး
၃။ စာပို့ထိုး ကျား (၂၀) ဦး
၄။ အထွေထွေလုပ်သား ကျား (၂၀) ဦး
၅။ စားသောက်ကုန် ထုတ်လုပ်သည့်လုပ်ငန်း စက်ရုံမှူး ကျား (၂) ဦး
၆။ H.R မန်နေဂျာ ကျား (၂) ဦး
- အသက် (၄၅) နှစ်အတွင်း ဖြစ်ရမည်။ (စက်ရုံမှူးအတွေ့အကြုံ ရှိရမည်)
၇။ ရုံးတွင်း/ စာရေး/ စိတ် ဝန်ထမ်း (ဘွဲ့ရ) ကျား/မ (၁၀) ဦး
၈။ အဆောင်မှူး (ထယ်တန်းအောင်) ကျား (၂) ဦး
နေ/စား စရိတ်ငြိမ်း၊ နယ်မှလာသူ ဦးစားပေးမည်။
- CV Form + လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းများနှင့် အောက်ပါလိပ်စာအတိုင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
စက်ရုံ - အမှတ် (၁၀၇)၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ စက်မှုရုံ (၇)၊ အောင်ဇေယျာတံတားအနီး၊ ဖုန်း - ၀၉-၄၃၀၈၉၀၆၃
ရုံးခန်း - အမှတ် (၄၇)၊ မြေညီထပ်၊ သမိုင်းဘုမ္မာလမ်း၊ ကြွေ(၁) မှတ်တိုင်ရှေ့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်။
ဖုန်း - ၀၁-၅၂၂၉၉၄၊ ၀၉-၄၂၁၁၁၅၂၆၇၊ ၀၉-၅၀၁၂၇၀၄

အင်ဂျင်နီယာဝန်ထမ်းများအလိုရှိသည်
Golden Gate International Company Limited
အမှတ်(၂၀၉)၊ သစ္စာလမ်းမကြီး၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ (သံလမ်းမှတ်တိုင်အနီး)၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်းနံပါတ် 01-8551334, 09-49202922, 09-250012788
E-mail: goldengatehumanresources@gmail.com
1. Chief/Project Engineer ၄ ဦး(ကျား/မ)
- BE(Civil) (သို့) ME(Civil) ဘွဲ့ရရှိထားသူ
- အဆောက်အအုံလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ
2. Engineer (Project Site) (Civil) ၁၀ ဦး(ကျား/မ)
- AGTI (သို့) B.Tech (သို့) BE (သို့) ME ဘွဲ့ရရှိထားသူ
- အဆောက်အအုံလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ
3. Engineer (QC-QS)(Civil) ၅ ဦး(ကျား/မ)
- AGTI (သို့) B.Tech (သို့) BE (သို့) ME ဘွဲ့ရရှိထားသူ
- အဆောက်အအုံလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ
4. M&E Engineer ၅ ဦး(ကျား)
- AGTI (သို့) B.Tech (သို့) BE (သို့) ME ဘွဲ့ရရှိထားသူ
- သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ
လျှောက်ထားလိုသူများသည်
ကိုယ်ရေးရာဇဝင်အကျဉ်း၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ၊ ပညာအရည်အချင်းအောင်လက်မှတ်မိတ္တူများ၊ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ (၁) လအတွင်းရိုက်ကူးထားသော ဓာတ်ပုံ(၁) ပုံတို့နှင့်အတူ မိမိလျှောက်ထားလိုသည့်ရာထူးအား အတိအကျဖော်ပြ၍ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

အမျိုးသမီးအရောင်းဝန်ထမ်း အလိုရှိသည်

နယ်ဘက်သွားနိုင်သောသူများကို ရန်ကုန်နှင့်နယ်ဘက်များတွင် အဆောင်စီစဉ်ပေးမည်။
နယ်ဘက်မှ အလုပ်လာလုပ်လိုသူများလည်း ရန်ကုန်အပြင် နယ်ဘက်များပါ သွားနိုင်ပါက အဆောင်စီစဉ်ပေးမည်။
မှတ်ချက် ။ ဆိုင်ခန်းတွင်သာခန့်ထားရန်။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း ။ ၀၉-၄၃၃၇၂၃၄၀၊ ၀၉-၅၀၉၅၅၂
(ရုံးချိန်အတွင်းသာ)

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
လုံခြုံရေးဝန်ထမ်း (၅၀) ဦး
(ဘွဲ့ရ / အခြေခံပညာအထက်တန်း)
အထက်ပါရာထူးများအတွက် အသက်(၁၈)နှစ်မှ (၄၅)နှစ်အတွင်း ရှိရမည်။ အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကား အသင့်တင့်ပြောဆိုနိုင်ရမည်။ နေ့/ည တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။ စစ်မှန်ထမ်းပေးတတ်/ ရှေ့ထမ်းပေးတတ်/ များ ဦးစားပေးမည်။ လစာကောင်းမည်။ လျှောက်ထားလိုသူများသည် လိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ **Powerful 99 Co., Ltd** အမှတ်(၂၆၂)၊ ယထာဏ် ရာဇဓိရာဇ်အိမ်ရာ၊ အောက်ပုဗ္ဗနုတောင်လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့သို့ (၂၀-၁၀-၂၀၁၇) ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်ထားနိုင်သည်။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက **Ph: 01-9010132** သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
(အခြေခံလစာ = ၁၀၀၀၀/-)



အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်း ကဏ္ဍသစ်

CLASSIFIEDS

မြပန်ဝါ

Ideas coming true
အောက်ပါဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည်
(မြည်တွင်းနှင့်သာခန့်ထားရန်)

- (၁) Store Manager ကျား/မ (၂)ဦး
 - တွဲတစ်စုစုထားပြီးသူဖြစ်ရမည်။
 - အသက်(၄၀)နှစ်ထက် မကြီးသူဖြစ်ရမည်။
 - ဝန်ထမ်း (၂၀) နှင့် (၃၀) ကြား အုပ်ချုပ်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
 - လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအတွက် ယခင်လုပ်ငန်းများမှ ထောက်ခံစာပူးတွဲတင်ပြရမည်။
 - အခြေခံလစာ (၄) သိန်း ခံစားခွင့်ရှိမည်။
- (၂) Store Assistant ကျား/မ (၆)ဦး
 - တွဲတစ်စုစုထားပြီးသူဖြစ်ရမည်။
 - အသက် (၃၀)နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။
 - ရိုးသားစွာဖြင့် ကြိုးစားလုပ်ကိုင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
 - Store နှင့်ပတ်သက်သည့်လုပ်ငန်းကို စိတ်ဝင်စားသူဖြစ်ရမည်။
- (၃) Store အထွေထွေလုပ်သား ကျား/မ (၂၀)ဦး
 - အနည်းဆုံး(၁၀) တန်းအထိရှိရမည်။ အသက်(၁၈) မှ (၂၅) နှစ် အတွင်းဖြစ်ရမည်။
 - ယုံကြည်စိတ်ချမှုနှင့်တာဝန်ယူမှုအပေါ်မူတည်၍ ရာထူးတိုးခံစားခွင့်ရှိမည်။
- (၄) Driver ကျား (၁၀)ဦး
 - အနည်းဆုံး (၈) လိုင်စင်ရှိရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ ရှိရမည်။
 - မော်တော်ယာဉ်ဝယ် ရန်ကုန်မြို့တွင်းကျွမ်းကျင်စွာမောင်းနှင်နိုင်ရမည်။
 - နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။ လိုင်စင် အနီရှိသူ ဦးစားပေးမည်။
- (၅) Quality Controller (QC) ကျား/မ (၄)ဦး
 - A.G.T.I (EC) ဖြစ်ရမည်။
 - အသက် (၂၈)နှစ် အတွင်းဖြစ်ရမည်။
 - Electronic နှင့်ပတ်သက်၍ အတွေ့အကြုံရှိရမည်။

လျှောက်ထားလိုသူများသည် ကိုယ်ရေးရာဇဝင်အကျဉ်း၊ ပတ်စပို့အရွယ် ဓါတ်ပုံ (၁)ပုံ၊ နိုင်ငံသား စိစစ်ရေးကတ် မိတ္တူ၊ သန်းခေါင်စာရင်း မိတ္တူ၊ ပညာအရည်အချင်း အောင်လက်မှတ် မိတ္တူများ၊ လိုင်စင်မိတ္တူနှင့် အတူ လူကိုယ်တိုင် အမှတ် (W-53)၊ ဘုရင့်နောင်လမ်းနှင့် ပါရမီလမ်းထောင့်၊ စင်ထွာမီးလင်းကတ္တားရုံးခန်းသို့ မကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ (၇)ရက် အတွင်းနောက်ဆုံးထား၍လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ (၁၀တန်းအောင်လက်မှတ်၊ ဘွဲ့လက်မှတ်များလိမ့်လည်တင်ပြထားခြင်းတွေ့ရှိပါကပဒေအရ အရေးယူခြင်းခံရမည်ဖြစ်ပါသည်။ (Walk in Interview နံနက် (၇:၀၀)နာရီမှ (၈:၀၀)နာရီ)



မြန်မာပြည်တွင်းအလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေးလုပ်ငန်း

VAC မှာ ဝန်ထမ်းရှာပါ။ VAC မှာ အလုပ်ရှာပါ။

ဝန်ထမ်းလိုအပ်နေသောလုပ်ငန်းရှာဖွေအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီသော ဝန်ထမ်းများစိစစ်ရွေးချယ်ပေးလျက်ရှိပါသည်။
ဝန်ဆောင်ခ ⇒ ဝန်ထမ်းလစာ၏ 42% မှ 52% ကို လုပ်ငန်းရှင်ထံမှ ကောက်ခံပါမည်။ မည်သည့် ဝန်ဆောင်ခမှ ကြိုတင်ပေးရန် မလိုပါ။
VAC မှတစ်ဆင့်အလုပ်ရလျှင် အလုပ်လျှောက်သူဝန်ထမ်းမှ ဝန်ဆောင်ခပေးရန်မလိုပါ။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသော နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီများမှ အလုပ်တွေ့ခေါ်နေကြ

- #### Job Openings for Foreign Firms
- Credit & Loan Manager** M/F(1)
- Exp in Credit Risk & Loan Management in Microfinance/Banking/ NGO Field;
 - Audit & Compliance Manager** - Exp in Microfinance/Banking/ NGO Field; M/F(1)
 - Internal Audit Officer** - Exp in Microfinance/Banking/ NGO Field; M/F(1)
 - Country Manager** USD-2500++ M(1)
- 7yrs Relevant Exp in Construction / Building Material;
 - Sales Manager (British)** USD-2000++ M(1)
- 5yrs Relevant Exp in Cement of Sales Management Field;
 - Marketing Manager** -5yrs Exp in Constrction Material; USD-1500++ M(2)
 - Marketing Executive** -3yrs Exp in Constrction Material; USD-750++ M(1)
 - Marketing Manager** -3yrs Exp in Real Estate; USD-1000 M/F(1)
 - Marketing Manager (European Market)** M/F(1)
-5yrs Exp in Travel & Tour Field, Fluent In English Or Spanish Or French Language;
 - Centre Secretary (European Market)** USD-1000++ M/F(1)
-Exp in Centre's Admin/Finance / Personnel / HR / Logistics Support Field;
 - Service Engineer (Air-Con / Thai)** - 3yrs Exp in Relevant Field; USD- 600 M(2)
 - Logistics Executive**- 3yrs Exp in Relevant Field USD- 650 M/F(1)
 - English to Karen/Chinese/Hindu/Tamil/Urdu Translator** M/F(5)

E-mail ဖြင့် အလုပ်လျှောက် နိုင်သည် ။ CVကို MS Word File & Photo ကို Jpg File ဖြင့်ပို့ပါ။
 များပြားသော အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ⇒ www.vacjobsearch.com
 No.118, 6th Floor, 23rd St, Latha Tsp, Yangon. E-mail: vacjobsearch@gmail.com
 Ph: 01-395921, 01-395922, 09-73022727, 09-5102094

ယွန်းနီဗီ: ပြည်ပအလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေးအေဂျင်စီ (၀၀၁/၂၀၁၁)

ဂျပန်နိုင်ငံအတွက် လုပ်သားခေါ်ယူခြင်း
 ရေထွက်ကုန်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းနှင့် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများ
 လုပ်ကိုင်ရန်အတွက်အမျိုးသား (၃)ဦး အမြန် အလိုရှိပါသည်။
 ဂျပန်နိုင်ငံတွင် ကျောင်းတက်ရင်းအလုပ်လုပ်နိုင်မည့်အပြင်
Trainee / Work Permit / Business စသည့် အခွင့်အလမ်းများအတွက် -
 စကားပြောသင်တန်းများစတင်နေပါပြီ။ ဂျပန်လူမျိုးများ ကိုယ်တိုင်သင်ကြားပေးမည်။
 ဆက်သွယ်ရန် - အမှတ် (၉၂)၊ မြေညီထပ်၊ ဥပလမ်း(အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၁ - ၃၉၈၄၂၂၊ ၃၇၆၂၅၂၊ ၃၉၂၅၉၅၊ ၃၇၈၇၀၈

ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည်

ဆေးအရောင်း(Computer) မ (၂) ဦး
 Account မ (၂) ဦး
 သန့်ရှင်းရေး (၃) ဦး
ရွှေပုပိုးအထူးကုဆေးခန်း
ရန်ကင်းစင်တာဘေး
ဆရာဝန်လမ်းမကြီး၊ ရန်ကင်း
ဖုန်း-၀၉-၅၁၃၃၂၃၆
နယ်မြေပိတ်အဆောင်ရှိသည်။

ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည်

- အိမ်၊ ခြံ၊ မြေ(ခွဲဝန်ထမ်း) မ (၃)ဦး
 - လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိရန်မလိုပါ။
 - ပညာအရည်အချင်း(၁၀)တန်း
ဖုန်း-၂၀၁၆၄၂ ၂၃၀၀၉၀၈၊
၀၉-၅၁၅၅၂၉၀

ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည်

မကြာမီအသစ်ဖွင့် Beauty Saloon အတွက်

- ၁။ ဘာသာစုံကျွမ်းကျင် မ (၁) ဦး
- ၂။ သစ်+လျှော် မ (၁) ဦး
- ၃။ Food Massage မ (၁) ဦး

နယ်ပယ်သူများလည်း နေ+စား တာဝန်ယူ ပေးသည်။
Ph:09-254041171,09-30070076

JUNE Pharmaceutical Ltd

စစ်ကိုင်းစက်ရုံတွင် နေထိုင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။

- Senior Accountant ကျား/မ (၁) ဦး
ACCA Level III, II, I (Or) CPA ဘွဲ့ရပြီး Excel ကျွမ်းကျင် အနှံ့၊ အမြတ် လက်ကျန်စာရင်းရှင်းတမ်း၊ လချုပ်အထိရေးဆွဲတတ်ပြီး သွက်လက်ထက်မြက်ရမည်။
- Assistant Accountant ကျား/မ (၅) ဦး
B.Com(or) LCCI Leve III ဘွဲ့ရပြီး အစမ်းရှင်းတမ်းထိရေးဆွဲတတ်ရမည်။ လုပ်သက်ရှိသူဦးစားပေးမည်။ အသက်(၃၀)နှစ်အောက်
- Admin Manager ကျား/မ (၁) ဦး
ဘွဲ့ရစိမ်းခန့်ခွဲမှုအတွေ့အကြုံရှိသူ၊ လုပ်ငန်းကိုမိမိကိုယ်ပိုင်ဆုံးဖြတ်ချက်ဖြင့် စီမံခန့်ခွဲ လုပ်ကိုင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။ နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။ ပေးအပ်သည့်တာဝန်အပေါ် တာဝန်ခံ နိုင်သူဖြစ်ရမည်။ အသက်(၄၅)နှစ်အောက်ဖြစ်ရမည်။

၄။ အုပ်ချုပ်ရေးပိုင်းဆိုင်ရာမန်နေဂျာ ကျား/မ (၁) ဦး
ဘွဲ့ရပြီး၊ ဝန်ထမ်းရေးရာစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကိုနားလည်စိစစ်ပေးနိုင်ရမည်။ ကုမ္ပဏီတစ်ခုလုံး၏စီမံအုပ်ချုပ်ရေးပိုင်းကို ကျွမ်းကျင်ပိုင်နိုင်စွာဦးဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။ သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူဖြစ်ရမည်။

၅။ လုံခြုံရေး ကျား (၃) ဦး
လုံခြုံရေးလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ(၂)နှစ်ရှိရမည်။ ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ပြီးအကျင့်စားစိတ္တ နှင့် လူမှုဆက်ဆံရေးကောင်းမွန် ပြေပြစ်သူဖြစ်ရမည်။ အလုပ်ကိုလေးစား၍ အမိန့်ကိုနာခံရမည်။ အရက်သေစာသောက်စားခြင်း လုံးဝမရှိသူဖြစ်ရမည်။

လိပ်စာအမှတ်(၁၆၈) မဟာဗန္ဓုလမ်းနှင့်၅၃ လမ်းထောင့်
ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

Sunpak International Group Co.,Ltd ၏ထောက်ကြံ့စွက်ရုံတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ပါ ဝန်ထမ်းများအလိုရှိသည်။

Position	Sex	Vacancy
Chief Accountant - B.Com(or)CPA ရရှိထားသူ - အတွေ့အကြုံ(၁၀)နှစ်နှင့်အထက်ရှိသူ - အသက်(၄၀)ထက်မကြီးသူ	F	2
Accountant - B.Com(or) LCCI Level III ရရှိထားသူ - အတွေ့အကြုံ(၃)နှစ်နှင့်အထက်ရှိသူ	F	3
English စကားပြောကျွမ်းကျင်သူ - တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှဘွဲ့ ရရှိထားသူ - English(4)skills ကျွမ်းကျင်သူ - အတွေ့အကြုံရှိသူဦးစားပေးမည်	F	2

လိပ်စာ-Sunpak International Group Co.,Ltd
 တိုက်(၃၈)၊ အခန်း(၇)၊ ဒုတိယထပ်၊ ဗဟိုစည်အိမ်ရာ၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်
 ဖုန်း-၀၉- ၂၅၄၂၆၄၀၆၈၊ ၀၉-၄၂၀၀၄၂၆၆၅
 လျှောက်လွှာတွင် ကိုယ်ရေးရာဇဝင်(CV) ၊ ဖုန်းနံပါတ် စာရိတ္တထောက်ခံစာ၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ဓာတ်ပုံ(၁)ပုံ၊ ပညာအရည်အချင်းထောက်ခံစာ၊ အိမ်ထောင်စုဇယားမိတ္တူနှင့်အတူ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

မြေ အဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်

မြေ အဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်... မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်...

ထို့အပြင် နိုင်ငံတော်အတွက်ရသင့်ရထိုက်သောအခွန်အခများလွတ်ကင်းမှု မရှိစေဘဲ... မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်...

ထို့အပြင် နိုင်ငံတော်အတွက်ရသင့်ရထိုက်သောအခွန်အခများလွတ်ကင်းမှု မရှိစေဘဲ... မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်...

ထို့အပြင် နိုင်ငံတော်အတွက်ရသင့်ရထိုက်သောအခွန်အခများလွတ်ကင်းမှု မရှိစေဘဲ... မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်...

ဝင်ငွေထွက်ချက်

- မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်... မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်...

ခွင့်ပြုသည့်စရိတ်များ၊ ခွင့်မပြုသည့်စရိတ်များ

- အထက်ဖော်ပြပါ ငွေရင်းခံရငွေမှ အောက်ပါခွင့်ပြုထိုက်သည့်စရိတ်များအား နုတ်ပယ်... မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်...

သက်သာခွင့်များ

- ငွေရင်းခံရငွေမှခွင့်ပြုအသုံးစရိတ်များနုတ်ပယ်ပြီးသည့် စုစုပေါင်းဝင်ငွေမှ ဝင်ငွေခွန်... မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်...

ကျသင့်သည့်အခွန်နှုန်း

အထက်ဖော်ပြပါ သက်သာခွင့်များနုတ်ပယ်ပြီးအခွန်စည်းကြပ်ရန် ဝင်ငွေအပေါ် တွင်... မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်...

Table with columns: စဉ်, ဝင်ငွေအလွှာ, ငွေပမာဏ, နှုန်း, ကျသင့်အခွန်, အဆင့်ဆင့်ပေါင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ အမျိုးသားသွေးဌာန၊ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် အမျိုးသားသွေးဌာန၌ သွေးနှင့်သွေးပစ္စည်းများ ဓာတ်ခွဲ... မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်...

တင်ဒါခေါ်ယူပတ်သက်၍ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အမျိုးသားသွေးဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့၊ နေပြည်တော်... မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်...

အမျိုးသားသွေးဌာန

ဘွဲ့လွန်စာကြည့်တိုက်စီမံခန့်ခွဲမှုပညာဒီပလိုမာသင်တန်း

သင်တန်းသားများခေါ်ယူခြင်း

- ၁။ သမိုင်းသုတေသနနှင့်အမျိုးသားစာကြည့်တိုက်ဦးစီးဌာန၊ အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနုပညာ... မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်...

- ၂။ လျှောက်ထားလိုသူများသည် ဌာနဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက သက်ဆိုင်ရာဌာန အကြီးအကဲ... မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်...

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန

ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန

(တင်ဒါအဆိုပြုလွှာများဖိတ်ခေါ်ခြင်း)

- ၁။ ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း၊ အထက်ဘီလူးချောင်းရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း၏ design, supply... မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်...

Text Marketing SMS advertisement with logo and contact info.

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ အများပြင်ဆင်ချက်”

၂၂-၁၀-၂၀၁၄ရက်ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာကြော်ငြာအချုပ်ပိုင် စာမျက်နှာ(၆)တွင် တရား... မြေအဆောက်အအုံအခြေခံများနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်...

ရွှေလမ်းခရီး ကျိုက်ထီးရိုး/ဓမ္မာင်းသာ (နေစဉ်) advertisement.

Asia Life & Beauty Travels Nov-1,5 advertisement.

LCCI I,II April Exam S2/2015 advertisement.

တိုက်ခန်းရောင်းမည် (ပွဲစားမလို) advertisement.

မြဲရောင်းမည် ကားအရောင်းနှင့် ဘက်လုပ်ငန်းနှင့် ကုမ္ပဏီ... advertisement.

မြေကွက်ရောင်းမည်(ပုဂံမြို့) advertisement.

CNG ယာဉ်မောင်းလိုသည် advertisement.

ကွန်ပျူဗေဒသုခုမ ဒေါက်တာတင်မိုးခင်မိုးလှ (နာမကျန်ကျမ်းပြုပညာရှင်) advertisement.

ကိုကျော်စိုး မြေကြီး အပိုရှိသည် advertisement.

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ရွှေလမင်းဆေးရုံသစ် (လမ်းမတော်) ဖွင့်လှစ်ခြင်းအတွက်
ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း နှင့် လှုပ်ငန်းများ ဆတက်ထမ်းပိုးအောင်မြင်ပါစေကြောင်း
Sea Lion Co.,Ltd. မှ ဆွမ့်နီကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ရွှေလမင်းဆေးရုံ

အမှတ် ၁၅/၁၉၊ ဇော်ဂျီလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

Sea Lion Co.,Ltd.

STAR RESOURCES International Bakery & Pastry Course

ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ ဟိုတယ်ကြီးများနှင့် ကိုယ်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်လှစ်လိုသူများအတွက် နိုင်ငံတကာမုန့်ဖိုနံ့ ပြုလုပ်ပြင်ဆင်နည်းသင်တန်း



Breads Puff Pudding Eclair Soft Roll
Cakes Danish Jelly Dough Nut Hard Roll
Cookies Croissant Cream Puff Cheese Cake Focaccia

* သင်တန်းဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာပိတ်ရက် (3 .11. 2014)
* လှည့်စေ့ကုန်သတ်ထားပါသည်။

တိုက် (၂၆၇)၊ အခန်း (၂၀၂)၊ ပြည်လမ်း၊ မြေကုန်း(ရိုးမဘက်အနီး)၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။
☎ 01- 523 200၊ 230 4020၊ 230 4021၊ 523 623၊ 09 5020 302၊ www.star-resourcesacademy.com

THADINGYUT promotion NELC

FOR OCTOBER ENROLLMENT ONLY
10% OFF

INTRO
LEVEL-1
LEVEL-2
LEVEL-3
GRAMMAR (BASIC)
LISTENING/SPEAKING -1
IELTS (FOUNDATION & PREPARATION)

Myaynigone - 01516681,526311,523680 Bo Aung Kyaw - 01256516,256517,
Aung Tha Pyay- 01 501947,09 8612639 Yankin- 01 8550727,8550728

ထူးချွန်

အစိုးရကျောင်း၊ ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်းသား/သူများအားလုံးအတွက်
မြန်မာနိုင်ငံစာစစ်အဖွဲ့မှ အခြေခံပညာအငွေမတန်းစားမေးပွဲ အားကစား (၁၉၈၅) မှ (၁၉၉၂) ထိ
မေးခွဲပြီးသော မေးခွန်းဟောင်းများကို အမှတ်ပေးစည်းဖျဉ်းနှင့် အညီ ပြေဆိုထားပါသည်။
ထပ်မံလေ့ကျင့်ရန် သင်္ချာမေးခွန်း (၃-၅) နှင့် အဖြေများကိုလည်း ထည့်သွင်းရေးသားထားပါသည်။

ပြည့်ဝကျော် စာပေ အမှတ်(၄၅၆)၊ တွေ့ဘိသလမ်း (အထက်)၊ ပန်းဆန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်းဇော်လမ်း၊ ၀၁-၃၈၅၀၉၆၊ ၀၉-၇၃၅ ၂၅၉၊ ၀၉-၇၃၅ ၂၅၉

ဂုဏ်မြင့်သူ

ဆံပင်သန့်၊ ဆံပင်ပေါက်ဆေး

- ဆံပင်ပျော့ပျောင်း၍ ဖောက်ကင်းရှင်းခြင်း
- ဆံပင်မည်းနက်တောက်ပြောင်စေခြင်း
- ဆံပင်ပါး၍ ကျွတ်ခြင်းအတွက် သန့်စွမ်းသော ဆံပင်အသစ်များ ပြန်ပေါက်စေခြင်း

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာန၊ တိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်တိုင်အမှတ် TMR-012368 (0916) ၊ ထုတ်လုပ်ခွင့်လိုင်စင်အမှတ် ၈/၂၀၁၄ တဆဆလ(၂၆၂) ၊ ကြော်ငြာခွင့်ပြုချက်အမှတ် တဆဆက (စာနယ်စင်း) ၀၅၈/၀၀၄

ဖြန့်ချိရေး ခိုင်ပွင့် လူသုံးကုန်ဖြန့်ချိရေး အမှတ် (၁၂၉)၊ ကုန်စေ့တန်းလမ်း၊ ပန်းဆန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၁-၃၇၇၀၉၁၅ ၀၉ ၇၃၅ ၄၃၆၃၀

ENGLISH Conversation Practice

စကားပြောရုံပဲဆိုရင် Sayar Yang
(တရုတ်)စာမတတ်လည်းပြောလိုရတယ်။
ပြောလိုပြီးပြောမတတ်သူ ပြောတတ်ပြီးပြောမထွက်သူအတွက် စကားပြောလေ့ကျင့်သင်တန်း

Great Wall TAMWE - 540714, 09 5183636
စကားပြော ၂ စကားပြော ၀၉ 49 285182

ကျွန်တော်တို့

ဖခင် ရမည်းသင်းမြို့၊ မြို့လှ အထက ဒသမတန်း(ခ)မှ မရတနာလွင်နှင့် အမည်မှန် မောင်စွမ်းထက်ကိုတို့၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးကိုကိုလေး [၉/ရမသ (နိုင်)၀၃၅၅၈၅]ဖြစ်ပါသည်။

ကြိုတင်မှာပါ

မှာသူများလို ချက်ချင်းပရောက်ရင်စိတ်မဆိုကြပါနဲ့
095 095 095, ☎ 01-682944
ပေါ်ဆန်းဗဟိုအိတ်ဝယ်ရင် ကလေး Tရုပ်တစ်ထည်ယူပါ။
စိတ်ကောင်းကြည်လင် ချန်ပီယံပေါ်ဆန်းဗဟို

ဝိုင်ခေါင် 30' x 80' အမြင့် 20' ဝိုင်ခေါင်ထဲ ကားမောင်း ဝင်နိုင်သည်။ စပ 100 x 100 Car Showroom
သင့်လျော်သောမြေ၊ လှိုင်သာယာဇုန် ၄ လမ်းမကြီး
ပေါ် ချမ်းအိမ်
☎ 095095095, ☎ 0973077744

UGC Asia Co., Ltd Project Management Training Course

Engineering and construction industry has one of the highest records of delayed project completions Each year, millions of dollars are lost because of poor time management and lack of project control.

- Attend " Project Planning, Scheduling & Earned Value Management " training course

The course is designed and will be instructed by our leading experts with years of international experience (Singapore and Australia) and the vast industry knowledge.

Who should attend?
Anyone who is expected to deliver projects on time, within budget and according to the desired quality : Operation Managers, Project Managers, Project Engineers, Project Development Engineers, Project Planners/ Schedulers, Project Controls Engineers and Project Coordinators.

- Participants are encouraged to bring their own project documents for possible use in class exercise and discussion

Start Date: 1st November; Sat, Sun (3 PM to 6 PM)
Block (2), Room (001), Ground Floor, Aye Yeik Mon 9th Street, Hlaing Township, Yangon. Ph: 0930246341, 095057179; E-mail: info@ugc-asia.com

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအများသိစေရန်

ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ဖော်ပြပါကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ရန်ကုန်တိုင်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ စမ်းချောင်း(တောင်)ရပ်ကွက်၊ မင်းလမ်း၊ အမှတ် (၈၀) ၄-လွှာ (၁) ဟုခေါ်တွင်သော (၁၅၀၀၀၀၀) အကျယ်အဝန်းရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့ အရပ်ရပ်တို့သည် ဒေါ်ဝင်းနီမှ အရပ်စာချုပ်အောက်အောက်ဖြင့် တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်လာခဲ့ပြီး ယခုအရပ်ရပ်ခရောင်းချသူ ဒေါ်ဝင်းနီမှ မိမိသာလျှင်ပိုင်ဆိုင်ခရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု သည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရံငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေ ထားပြီးဖြစ်၍ မော်ပြပါတိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကန့်ကွက်လိုပါက ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူများ ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းပူရင်းများနှင့်အတူ ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကော်မတီဝန်ထမ်းပါက အဆိုပါ တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ဥပဒေနှင့်အညီပြီးဆုံးအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်ချမြတ်တောင် (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) စဉ် - ၈၄၅၇
(LL.B, D.B.L, D.I.L, Dip in Global English DL-DIP (101, 202, 302) (Switzerland)
တိုက်သစ် (၅)၊ အခန်း (၅)၊ ဖဆပလရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ မုန်း - ၀၉-၅၀ ၂၅၇၈၃၊ ၀၉၇၃၄၉၁၄၅၆၊ ၀၁-၃၈၅၆၆၀

၇th Corner

ဆံပင်ဖြောင့် (30000/- Ks) တန် အထူးဆံပင်ဖြောင့်ဆိုင် Discount (15000/- Ks)

ဆံပင်လုံးစုံကျွတ်စေရ ဖယောင်းအိတ်တန်းဆေးထည့်သွင်းအသုံး ပြုပေးခြင်းကြောင့် 100% ဖြောင့်စင်းအိတ်တန်းစေရမည်။ (၂နှစ်အာမခံ)

Ph : 01 500766

ကလေး ပေါင်း၊ ပုလဲ၊ သီတင်းကျွတ်လက်ဆောင်

ပုတ်ပြတ်

ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း လုပ်လိုသူများဆက်သွယ်ရန်

လုံးခြင်း၊ အထပ်မြင့်၊ ကွန်ကရစ်နှင့်လမ်းပိုင်း များကို ပုတ်ပြတ် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း လုပ်လို သူများဆက်ဆိုင်ရာ စာရွက်စာတမ်းနှင့်တကွ လာရောက်ဆက်သွယ်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

YGN ☎ 09-421013999, 09-421014999
MDY ☎ 09-975679511, 09-975679522

သွားဘက်ဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ် (ရန်ကုန်)

ရွှေရတနာအထိမ်းအမှတ် အာစရိယပူဇော်ပွဲ

သွားဘက်ဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်) နှစ်(၅၀)ပြည့်ရွှေရတနာ အထိမ်းအမှတ်အာစရိယပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားကို အပတ်စဉ်(၂၇)၊ ၂၇၊ ၂၆၊ ၂၅၊ ၂၄၊ ၂၃၊ ၂၂၊ ၂၁၊ ၂၀၊ ၁၉၊ ၁၈၊ ၁၇၊ ၁၆၊ ၁၅၊ ၁၄၊ ၁၃၊ ၁၂၊ ၁၁၊ ၁၀၊ ၀၉၊ ၀၈၊ ၀၇၊ ၀၆၊ ၀၅၊ ၀၄၊ ၀၃၊ ၀၂၊ ၀၁ ရက်များတွင် ဆင်ကျွတ်ပွဲများ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်

- အပတ်စဉ်(၂၃)နေ့ကနေစတင်ရက်စွဲ: ၀၉-၂၀၂၄၂၆၄
အပတ်စဉ်(၂၄)နေ့ကနေစတင်ရက်စွဲ: ၀၉-၂၀၂၄၂၅၄
အပတ်စဉ်(၂၅)နေ့ကနေစတင်ရက်စွဲ: ၀၉-၂၀၀၁၃၇၉
အပတ်စဉ်(၂၆)နေ့ကနေစတင်ရက်စွဲ: ၀၉-၇၃၉၀၃၆၂
အပတ်စဉ်(၂၇)နေ့ကနေစတင်ရက်စွဲ: ၀၉-၇၁၀၁၄၈၃
အပတ်စဉ်(၂၈)နေ့ကနေစတင်ရက်စွဲ: ၀၉-၇၁၀၃၇၉၀

ပုပ္ပါးကျောင်းမဟာဘုံကထိန်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ထောက်ကြန့်၊ ပုပ္ပါးကျောင်းတိုက်တွင် ဝါဆိုဝါကပ်တော်မူကြသော သံဃာတော်များနှင့် ပင့်သံဃာတော်တို့အား စုပေါင်း မဟာဘုံကထိန်သင်တန်းနှင့် တကွ လှူဖွယ်ဝတ္ထုအစုစု ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲကို (၁၃)၊ ၁၂၊ ၁၁၊ ၁၀၊ ၀၉၊ ၀၈၊ ၀၇၊ ၀၆၊ ၀၅၊ ၀၄၊ ၀၃၊ ၀၂၊ ၀၁ ရက်များတွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ကထိန်သင်တန်း တစ်စုံလျှင် ၅၀၀၀ကျပ်၊ ပင့်သံဃာတစ်ပါးလျှင် ၅၀၀၀ ကျပ်ဖြင့် ဖုန်း-၆၀၀၀၂၈၊ ၀၉-၄၂၁၀၂၇၄၄၊ ၀၉-၄၂၅၀၂၅၆၈ သို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

မြန်မာ့ကမ္ဘာ့ကျောင်းတိုက် စုပေါင်းကထိန်လှူဒါန်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲ ဖိတ်ကြားခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ တာမွေလေးရပ်ကွက်၊ ပင်ရွှေညောင်လမ်းရှိ မြန်မာ့ကမ္ဘာ့ကျောင်းတိုက်အတွင်း၌ ပုရိမဝါမ ထုတ်ကောက်ကြကုန်သော ဘဒ္ဒန္တတိက္ကဋက (ရှမ်းဘုန်းဘုန်း) အများရှိသောသံဃာတော်များနှင့် ပင့်သံဃာတော်များအား ဆရာတော်၏ တပည့်ဒါယကာ ဒါယကာမများက (၂၀)ကြိမ်မြောက် စုပေါင်း ကထိန်လှူဒါန်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲကို (၁၃)၊ ၁၂၊ ၁၁၊ ၁၀၊ ၀၉၊ ၀၈၊ ၀၇၊ ၀၆၊ ၀၅၊ ၀၄၊ ၀၃၊ ၀၂၊ ၀၁ ရက်များတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ကြွရောက်နိုင်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကထိန်ဝေယျာဝစ္စအဖွဲ့

ဖေဖေဦးချို+မေမေဒေါ်နီလာဖြင့် တို့၏ ချစ်သက်တမ်းနှစ်(၃၀)ပြည့် ပုလဲရတနာအတွက်ဂုဏ်ပြုဆုမွန်လွှာ ၂၇-၀၀-၁၉၈၄ ↔ ၂၇-၀၀-၂၀၀၄
နှစ်(၃၀)တိုင်လောကခံ၏ အဆိုးအကောင်းအားလုံးကိုကြုံကြုံခံရင်း တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ချစ်ခင်ဖေမ အေးအတူ ပူအမျှဖြင့် သာယာပြည့်စုံသော မိသားစု ဘဝလေးကို အကောင်းဆုံး ဖန်တီးပေးခဲ့သည့်ကျေးဇူးရှင်ချစ်ဖေဖေနှင့်ချစ်မေမေ၏ယခုကျရောက်သောပုလဲရတနာမင်္ဂလာမှာသည် နောင် ရတနာဆက်ဆက် ကျန်းမာပျော်ရွှင် ချစ်ခင် ကြင်နာစွာဖြင့် နှစ်ကိုယ်တူ လျှောက်လှမ်းနိုင်ပါစေကြောင်း သား နှင့် သမီး တို့မှ ဂုဏ်ပြုဆုမွန် ပို့သလိုက်ပါသည်။

ယမကထိန် မိမိသမားတို့ပြုနိုင်သော အမှတ်တံဆိပ်မှ ဝတ္ထုထုတ်ဝေခြင်းကို ဖြစ်စေရန် အားပေးကြပါ။
အသံတွေရဲ့ဆက် ၂၉.၁၀.၂၀၁၄ (၄၅၅၅) အမှတ်တံဆိပ် မဟာရန်ကုန်မြို့နယ်
RC ဖြတ်သည့်ဆိုင်တိုင်း VCD (၂) စုံ လက်တောင်ပေးမည်။

မီးသတိပြု

WISE College ရှိ နိုင်ငံတကာအသိမှတ်ပြု ABE (UK) မှ တိုက်ရိုက်ချီးမြှင့်သော Business Management Diploma သင်တန်းများအတွက် သင်တန်းသားလျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း
1. Business Management Higher Diploma (Part-1)
2. Business Management Higher Diploma (Part-2)
3. Business Management Graduate Diploma
Early Birds Discount Oct 15 - Nov 15th (20%-25% off For 15 Students only)

VICTORIA UNIVERSITY COLLEGE
HND January တန်းခွဲသစ်ကျောင်းသားသစ်များလျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း
၁။ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်မြင်သူများ (သို့မဟုတ်) IGCSE (O) Levelအောင်မြင်ပြီးသူများသည် ဗြိတိန်နိုင်ငံ Business and Technology Education Council (Edexcel) မှတိုက်ရိုက်ချီးမြှင့်သည့် HND (QCF Level 5) ရရှိရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါ ဘာသာရပ်တစ်ခုကိုရွေးချယ် လျှောက်ထားနိုင်သည်။
၁။ Engineering (Civil/ Mechanical/ Electrical & Electronic Engineering)
၂။ Business
၃။ Hospital and Tourism Management
၄။ Computing
၅။ Health & Social Care

ခင်နန္ဒာ ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးအဖွဲ့

(၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပြောင်းလဲမှုမရှိသော ခရီးစဉ်ရက်စွဲများ)

၁၂ ရက် - ၉ သိန်း၊ ၁၅ ရက် - ၁၀ သိန်း၊ ၁၂ ရက် - ၉ သိန်း၊ ၁၅ ရက် - ၁၀ သိန်း

၀ရန်/ငွေအကြေချေ ဦးရာလူစနစ်၊ နေရာစုံ ပို့ပေးပြီး ဝန်ဆောင်မှုကောင်းကြောင်း အာမခံပါသည်။

ကွန်ဒို(E)၊ မြေညီထပ်၊ ကမ္ဘာအေးပီလာအိမ်ရာ၊ ကမ္ဘာအေးစေတီလမ်း၊ (ခ)မိုင်၊ မရမ်းကုန်း၊ ရန်ကုန်၊ ၀၁-၆၅၅၅၂၀၊ ၆၅၅၅၈၅၊ ၀၉-၅၆၀၀၁၂၂၊ ၀၉-၅၆၀၀၄၄၄

MINN KYAN SITT TRAVELS & TOURS. E-mail: info@minnkyansitt-travels.com, Web: www.minnkyansitt-travels.com

မဟာဝိဇ္ဇာ ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးအကျိုးဆောင်လုပ်ငန်း. 2014 ခုနှစ်စက်တင်ဘာလမှစ၍ ဗုဒ္ဓဂယာ-ဖူး ပွင့်၊ ဟော၊ စံ (၇) ရက် - () သိန်း

ပြင်ဦးလွင် တန်ဆောင်တိုင်ပွဲတော်. (၁၀)နှစ်ပြည့် မီးပုံးပျံလွှတ်တင်ပူဇော်ပွဲနှင့် တန်ဆောင်တိုင်ဈေးရောင်းပွဲတော်ကြီးကို ၃-၁၁-၂၀၁၄

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန

သုခချမ်းသာ. သက်နိုးတိုက်နှင့်တရားထိုင်ခြင်းစောင့်လုပ်ငန်း

အရောက်ပို့ ပေါ်ဆန်းမွေး ပွဲတော်အုပ်စုဆိုင်

မြေထွက်ဝယ်လိုသည်. အင်္ဂုဗျာသစ် အရှေ့ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်း ဆိပ်ကမ်း

ဝယ်လိုသည်. ကားအပ်ပြီးစလစ်၊ ယာဉ်အို

ဖခင်အမည်မှန်. လည်းကူးမြို့၊ ဟိုင်းကူးကျေးရွာအုပ်စု၊ အမှတ် (၁၀၃)နေ၊ မမြတ်နိုးဝေ(၃-နှစ်)

FOREVER TOP Travel & Tours. တောင်ကြီး (မီးပုံးပျံ ပွဲတော်) ၄ ညအိပ် ၅ ရက် တစ်ဦး ၁၈၀,၀၀၀ ကျပ်

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မတ (တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့် ၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

MYANMAR SEARCH INT'L. MSI နှင့် TAYLOR'S တက္ကသိုလ်တို့ ပူးပေါင်း၍ ပညာသင်ဆုနှင့် နိုင်ငံတကာ ပညာရေးဆွေးနွေးပွဲ